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Dľ. Tľĺpnon Noľbeľt
Nagyon sok szeretettęl köszönti a Képviselő-testület minden tagj tÍ, akollégtlkat és végül' de nem utolsó
sorban az érdęklodo újpestieket' akiknek megköszcini, hogy ilyen n agy sztlmban eţĺittek és részt vesznek
a Képviselo-testület ülésén, ktilonös tekintęttel a közmeghallgatás javasolt napirendjére. Megállapítja,
hogy a Képviselő-tęstĹilet teljes létszámmal, 2l fővę| hatârozatképes, nincs akadâlya uoouk, hogy a
későbbiekben elfogadandó napirendeket tárgyaţák. Két beadvány érkęzętthozzá, az egyikBauer Béla
képviselő úrtól, aki egy határozati javaslatot szeret Le benyújtani Újpest-Központ aluljáró karbantaľtása
ügyében, amit javasol napirendre venni és azBgyebeknapirendi pont elott Ítrgyalni.Eztkéri,tekintsék
alapjavaslatnak. Kató fľakcióvezető úrtól érkęzęttbizottsági tagcserére vonatkozójavaslat és ęsktitétel
is lesz egýttal. Azt javasoţ a, ezt a napirendet, ahogy kérték, a közmeghallgatás utánľa vegyék
napiľendre és ezt is tekintsék alapjavaslatnak.
Eľkezett egy napirend eIőtti hozztlszólásra vonatkozó igény Nagy Dávid képviselo iĺtőł, ,,Egy újpesti
önkormányzati gazdastłgi táľsaságot érinto ügy kapcsán''. AZsZMsZ alap1źnpontosan meg t<élliâiom
a felszólalás tárgyât és okát, ami nem történt meg. Legutóbb Frakcióvezető úrnak nem sikerült
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határidőben benyrijtania a napiľend előtti felszólalâsât, most nem sikerült azSZMSZ szerint benýjtani
a napirend elóttihozztlszólási szándékźlt, ezéľt ennek a kéľésnek nem fog eleget tenni, de napirend után
elmondhatja, amit szęľetne. Ha nincs tobb észręvétel' javaslat akkor szavazâsra tęszi fęl az â\Íala
alapjavaslaként módosított napirendet.
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Nyílt ülés:

KoZMEGHALLGATÁS

Javaslat bizottsági tagok visszahivásźtra és új bizottsági tagok megvtiaszttlsźra
Előterjeszto: Dr. Kató Balâzs frakcióvezető

Ż. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzaÍa és intézményei 2024. évi
összevont koltségvetéséről és avégrehajtâs szabályairól szóló rendelet III. sz. módosításáľa
Előteľj esztő : Dľ. Trippon Norbert pol gármester

3 . Javaslat Budapest Fováros IV. keľilet Újpest Önkormán yzata és intézményei 2025 . éviátmeneti
gazdálkodás árőI szőIo ľendelet megalkotására
Előterj esztő : Dr' Tľippon Noľb ęrt pol gármesteľ

4. Javaslat Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata2024. évi közbeszerzési tervének
4. számű módosítására
Előterj eszto : Dr. Trippon Norb ert pol gármesteľ

5. Javaslat Budapest Főváľos IV. kerülęt Újpest onkormányzata Polgármesteri Hivatalának2025.
év i i gazgaÍźls i szünetére
Előteťesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

Javaslat Budapest Fováros tV. kerĹilet Újpest Polgármesteľe illetménye és költségtérítése
összegének módosításáľa a Magyarország helyi önkormányzatairő| szőlő ŻOI1. évi CLXXXIX'
törvény módosítása okán
Előtełiesztő: Dr. Moldván Ttinde jegyzo

Javaslat Budapest Főváros IV' kerület Újpest Alpolgármesterei illetménye és költségtéľítése
összegének módosítására a Magyaľország helyi önkoľmányzataiľól szőlo2OI1. évi CLXXXX.
törvény módosítása okán
Előteri esztő: Dľ' Tľippon Norbęrt polgármesteľ

8 Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület az ,,Újpest Helyi Kisgyermekkoľi StratégitljaŻOŻ4-
Ż0Ż6." ęlnevezésű dokumentum elfogadására
Előteťeszto: Dr. Trippon Norbeľt polgármesteľ

9. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati osztondij pâ|yâzatok 2OŻ5. évi
foľdulój ának elbír ćllts ttr a
Előterjeszto: Bedő Katalin alpolgármester

10. Javaslat Budapest Főváros IV' kerület Újpest Önkormányzata és az Újpesti Kulturális Központ
Nonprofit Korlátolt Felelősségiĺ Társaságft. között feĺmálló kőzszolgâltatâsi szerzodés 4. szâmtl
mó do s ítá s án ak j ov ćtha gy ë.sâr a
Előterjesztő: Bedo Katalin alpolgármesteľ
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1 1. Javaslat Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest Önkormányzata Képviselo-testületé nęk2O2lŻO24.
(IX. i 3.) hattlrozatćlnak módosításáľa
Előteťesztő: Bedő Katalin alpolgármester

7Ż. Javaslat a Polgármesteri Hivatal és GazdaságiIntézmény 2)25-2o2g. évi stratégiai ellenóľzési
terveinek j ó v tlhagy âsźr a
Előteťesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

13. Eloterjesztés Budapest Fováľos IV. kęriileJ Úipest ÖnkormányzatPolgtrmesteri Hivatala és
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzat Gazâasági Intézménye ŻOŻ5. évi
ellenőľzési terveinek j ó vtlhagy ćsâr a
Előtęťesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

14. Eloterjesztés Újpesti Egészségkĺizpont 2o25-ŻO2g' évi stľatégiai és 2025. évi ellenőrzési
terveinek j ó v tlhagy ásttr a
Eloteťesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

I 5. T Ąékoztatás a településrend ezésĺ ęszkozok 2024. évi hatályosulásáról
Előteť eszto: Déri Tibor alpolgármester

16' Tâjékoztatás a 2024. novembeľ 16. napja és 2024. decembe'ľ 5' napja között ëúruhtrzotÍ
hatásköľben hozott döntésekrol
Előteľj esztő : Dľ. Trippon Norbert pol gármester

1 7. B eszámoló lej áľt határidej ű hatâr ozatok végrehajtásáról
Előtęriesztő: Dľ. Trippon Norbert polgármester

18. Javaslat Budapest IV. kerület Újpest-központ aluţáró karbantartása ügyében
Előteť eszto : Bauęr Béla önkormá ny zati képviselő

19. Egyebek

Ztlrtilés

20. Javaslat az Újpesti Egészségkö zpont foigazgatói (magasabb vezető) feladatainak ellátására kiírt
pâIyázatelbirtiâsâra,egybenaf őigazgatomegvźiasztâsźra
Előteriesztő: Déri Tiboľ alpolgáľmester

(21igen, elfogadva)

KÖZMEGHALLGATÁS

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megkéri Jegyzo Asszonyt, ismertesse a közmeghallgatásra vonatkozó szabályokat.

Dľ. Moldván Tiinde
Tisztelettel köszönti a megjelent Újpestieket, a Képviselőket és mindenkit, aki jelen yarl az
ülésteremben. Röviden szeretné ismertetni a közmeghallgatás menetét és annak rendjét' A
kozmeghallgatásra érkęző kéľdéseket 2024. december 7. napjâig 12:00 óráig lehetett benýjtani a
Jegyzohöz. osszesen 14beadvânyozőtettfelkéľdést esa)'4beadvânyozótólkozel 100kérdés érkezeÍt'
Függetlenül attól, hogy kevés volt a beadványozők szâma, a kéľdések szâma azérÍ mtst mutat. Ami a
sorrendiséget illeti, mondani fogja akérdezo nevét, fel fogja olvasni rövidített formában a kéľdésekęt,
ezt követően az SZMSZ szeľint a Polgármester úr, az Alpolgfumesterek, vagy a legyzó fog válaszolni a
kéľdésekľe. Ezt megelőzően, ahogy a kéľdések elhangzottak, a Szervezeti és Működési Szabályzatunk
2 percben lehetőséget biztosít akérdęző sztmâra, hogy kiegés zitse afettett kérdéseit' vagy a kéľdéssorát.



Amikor a2perc letelt egy kis csilingelést fognak hallani' hogy tudják, hol járnak az időben. Ezt követően
ťogja megadni a vâIaszt Polgármester űr, az Alpolgármesterek vagy a Jegyzó' Majd fel fogja tenni a
beadványozőnak azt a kérdést, hogy elfogaĄa-e az elhangzott vâlaszokat. Ha űgy dönt, hogy nem
fogadja el, akkor erľől vita nélktil dönt a Képviselő-testtilet. Arľó1 is szeretné tâjékoztatn a tisztelt
jelenlévőket, hogy érkezett egyedi panasz is, de a Képviselo_testületnek nincs hatásköre arľa, hogy azt
elbirâIja. Amikoľ odaérnek a kérdések sorában, el fogják mondani, hogy egyedi ügyben milyen
lehetoségei vannak a kérdezonek. olyan kérdés is van, ami több kérdezőÍól érkezett be ugyanabban a
témaköľbe. Tĺimb<isítve fognak válaszolni rá, mert lgyanazoî kéľdéskört éľint. ott szintén el fogja
mondani a neveket, hogy kitől érkęzętt a beadvány, és természetesęn a kiegészítésľe mindęnkinek lesz
jogosultsága'
Az első beadvtnyozőLâszlő Mária. Megkérdezi, jelen vaî-e azülésteľemben? Megállapítja, hogy jelen
van. Ismerteti a kérdéseit:
1' ,, Lakóhelyünk (Perényi u mindkét oldalán) már elviselhetetlenné váItak a tútzsúfolt paľkoló autók

és, hog,, miéľt? Ezt szeretném szóban is elmondani! Mert lehetne itt kialakítani eg paľkoló!
(Előben szólnék eľről)

2. A tömegk0zlekedésünk (195- ]04-204 -l22 E) katasztrófĺźĺis! A 122 -es mególtóját itt ą Tímár u-
Váci tit sarkónál megsztintetĺék. Bór kértük, hogy NE! Itt egl 3-4 kereszteződés talátkozása van.
Tobb embernek jobb lenne az átszállós, mint a Zsilip u-nĺźl. De a fő pľobĺéma az' hogy a
mósik három busz ]04 , 204, és ]96-os mind egl azon időben , egyszerľe érkezik, Egymás utón,
és utána csak 25-30 perc múIva újra eglidőben eglszerre' Ez nonszensz. Eg1,, kis idő
eĺtolódással mindenkinek segítenének' Főleg ha még előbb is érkeznek a buszok pór perccel. De
Pl: itt a közelünkben élők számóra nincs kialakína éjszakai járat. Csak a 30-as vonąĺan a
Milldenberger u-tól vagy csak a Városkozponttól glalogoĺhatnak haza későn, kihalt utcákon az itt
éIőkvagy taxiyaĺ. Ez is már hosszú évek kérése!

3. Sok éves felvetésünk és kérésünk, hogl már történjen valami a ląkóházainktól 3-4 méterre lévő
lepusztult, minden szeméttel, állati tetemekkel és parlagfí)vel benőtt itt hag1łott félig bontott
területtel. Ahol egy szerves, oldószeres veg1łi-kémiai kutató Intézet míĺkodott.
Mély gödrökből g,,anús csövek állnąk ki, nem tudjuk mi johet onnét még ót' Nyáron por, stb'
stb. Az oldala rosszul yan bekerítve, szeles i
gyors.. segítséggel az onkormányzatunk
TERULET, MIERT NEMLEHET EBBEN
mi meg itt, ígł élünk évek óta' Ezt a gondunkat máľ többszor jeleztük tobb formában is.
Vdlaszuk elhatóľolódóst mutatott' Egy-eg fotó az itt lévő teriiletľől a házainktól 3 m-re!

4. De van egl igen komoly mósik gondunk is, amire valami megoldást kërnénkl Á glalogosok
közlekedése ajárdákon eglszerĺĺen máľ éĺetveszélyes a nagy sebességű hátulról-etotről vógtózó
rolleľesek és kerëkpárosok miatt. Még a buszmegállókban is, ahol sokan vórakoznak (idősek,
gyerekek stb') nem veszik figyelembe, nagy sebességgel vágtóznak keľesztüĺ' A
buszolçról leszállásndl is mielőtt lelépnénk előszor jobbľa -balrą kell néznünk, mert csak
úg1l suhannak el a rollerek, kerékpározók is. De nem csak ft Újpesten, eg,źsz Bp. éĺhetetlenné válik
lassan emiatt is. Szerintem a GYÁLoGoSoK biztonságos kozlekedése neń csak a zebľókon,
úttesten, hanem a lÁnnÁĺ<ou is fontos. "

Mivel Ltszló Mária két peľcben ki kívánja egészíteni a beadványát' megadja neki a szót.

Lâszlő Máľĺa
,,Ezeket, amit most fel tetszett vetni, ezeket nem nagyon tudom kiegészíteni, ezekkonkľét problémák.
Kint volt hétfőn az egyik Alpolgármesterünk is, megtekintette,láĺta azvÍcasort, hogy milyón az aúők
sora' Van' mikoľ mtr a gyalogosok lemennek az uttestre, ott kerülgettük. Szóval ęzeţ'hez már nagyon
nincs mit hozzáfiiznőm. majdnem, hogy leíľtam mindent, dę azthiszem' még más téméhais kiildtem be'
a kultuľális témt-ŕ.a is egy-két dolgot. Ezek'hez várnánk a megoldást. Arnyit nagyon-nagyon várnánk,
mert ezek a 3 buszok, hât ez borzaszÍő egy időbe érkeznek és még a 196-os ugýe nemcsak a
meghosszabbítással, hanem a megállóknak a szaporításával is még jobban, sokat kell várnunk. Mit
ţagozzam ezt. Ha véletlenül valaki nem éľ oda, akkor fél őrźÍ váľ a következőre. ott is megint jönnek
hármasával. Szóval ehhez nincs nagyon mithozzâfuznom. El lett mondva, olyan szépen föl tetszett azt
a sok minden szót mondani. Most van még, tetszik tudni, a kulturális témába is, amit Ĺeadtam, aÍTa nem
kapok véiaszt? Egy mondatban elmondhatom-e, mert az is berľre van egyébként, elkiildtem, hogy



nagyon-nagyon hiányoljćk az újpesti emberek' akik a rendezvényekľől, músorokľól, eseményekľől
nagyobbľészt mindig a kihelyezett plakátokľól értesültek. Ez valahogy hirtęlen megsziĺnt' én szoktam
még a Miivházból vinni ilyen pľogramflizeteket meg tájékozÍatom óket. Ez.'ugyo.' hítnyzik az
embereknek' hiszen az újpestiek legtobbje a piacra megy, és ott a Főtéren meg a k<;zbeńső utakonmindig
volt egy valamilyen eseméný megjeleníto plakát. Ez az egyik, a másik *"g hat azt nemis tudom, hát
atlhoz már szavunk sincs. De ęz rlem az em akik úgy otthon vannak, idősebb
emberek, a TV-rę voltak szoľítkozva. Ne h t TV valahogy nem tudom' mióta nem
kozvetít dolgokat és sajnálják az embeľek. ndjam el, mert jöttek hoźzëmolyan emberek, akik
éľdeklődnek, hogy olyan értékes újpesti embereket ismeľtek meg az Újpest TV beszélgetéseken
keľesztül, megegytitalán. Szóval ęzamédiadolog ez hitnyzik.Igen, erľryit, Brmyit mégta|in,męÎ ez
nem lętt megem1ítve, de ez is benne volt.''

Dr. Moldván TÍinde
Kĺiszönjiik szépen. Soľban fogják megválaszolni a kérdéseket. Előszöľ Szecsődi Tamás alpolgármesteľ
úr, majd Déri Tibor alpolgármester úr.

Szecsődĺ Tamás
Yëůasztlban elmondja, o volt az az alpolgármester' aki jelen volt és megnézte azt a teriletet. Ahogy a
helyszínen is megbeszélték, ez a Perényi Zsigmond utca 3. szćlm alatti ingatlan, ami magántulajdonban
van, így azt a fę|vetett paľkolót értelemszeríien az onkormányzat nem tudja megvalósítani' Az
Alaptörvény ellenes lerľre, tehát magántulajdonban lévő ingatlan felett rendelkezési jogok megszerzése
mind azÁllam' mind pedig az Öntormĺĺlyzatrészéről nem lenne túl célszerÍĺ. A Peľéný Zsigmond utca
3. szźĺm alatt lévő ingatlanon a tulajdonos tudta és akarata ellenére' hangsű|yozza' nęm lehet parkolót
létesíteni. Az utca két oldalán lévő ťolgytilemlett autómennyiséget pedig úgy igyekeznék majd
csökkenteni, hogy az ott lévő gazdasâgi táľsaságokat felszólítják, akik a tevékenységüket ily módon
|átják e| és paľkoltatj tlk az autőĺkat, hogy ezt a tevékenységüket ne ott gyakorolják.

Déľi Tiboľ
Sok szeretettel koszönti a mai közmeghallgatáson megjelentekęt. A buszközlekedéssel kapcsolatban,
bár nem az Újpesti onkormányzatot érintő Řozvetlen kęrdés, hanem a Fővárosi onkormányzatot érinti
és a BKK-hoz tartoző kérdés, de válaszolna ezel<re a kéľdésekľe. A I22E gyoľsjáľat feladata, hogy a
lakótelepet, Káposztásmegyeľ II. és Megyer központi részét, az M3-as metľó közott gyors kapcsolátot
teľemtsen és minden új megálló idoveszteséget okoz az tľĺutaző többség szâmára' A BKK által korábban
mért utasforgalom alapján nagyon kevés le-, és felszálló volt a l22-es járaton ebbęn a megállóban, így
ezen megtiló módosítása a szźmitások szerint is több embernek jelent előný, idonyereséget, mint
ameĺnyinek hźltráný' A BKK a döntésnél az ÖnkormányzatÍal egyeztetve ťrgyelt arľa is, hogy a Tímáľ
utca térsége továbbľa is elérhető maradjon a Váci úton közlekedő más járatokkal' és a Káposztásmegyer
I-ľe meghosszabbított l96-os járatt al is.Ezt a javaslatot igazoltavissza a bevezetést megelőző társadalmi
egyeztetés is, ahol cisszesen 3200 észrevétel érkezętt, a térséget érinto változásra pedig 9z8. A I22E
autóbuszokútvonalánakmódosításátakitöltok7I%o-ate|jeskcirűen, 14o/o-arészbentámogatta,és15|f.o-
a ellenezte. A lŻzE autóbuszok megállóhely-kiosztásának módosítását a kitöltők több mint kétharmada,
73 % tâmogaÍta. A I22E autóbusz bővebb üzemidőben, sűrűbb kovetéssel szolgálja ki a
káposztásmegyeri lakótelep sűríĺbben lakott teľiiletét2023. március 20. őta. Emellett a ľeggeli csúcsban,
illetve a délutáni csúcsban a szóló buszok helyett csuklós buszokkal közlekedtetnek. Az on által jelzett
nagyobb, akâr 20 perces kovetés csak késő este foľdul elő' ami a jtratok egyenletes, de eltérő követési
időköze miatt nagyobb távolság varl az indulások kozötÍ, ezért javasoţák, hogy Budapest Go
alkalmazást hasznźijtlk, hiszen ha például most ebben a pillanatban felmegy a Budapest Go
alkalmazâsra, aTimâr utcai megállőban 4 perc múlva, 9, 14, 23, 29, 30, 36, 43 és 45 perc múlva is
érkeznek autóbuszok. Ha a teljes menetrendet nézi, akkor ęz a20 perces követés, csak az este folyamán
2I és 22 óra magasságćtbantapasztalható.
A telęvízióval kapcsolatban- megköszöni igyvezetó aSSZony kiegészítését' Novembeľ közepétől új
sugárzási formára â|lt ât az Újpest TV, a felhasználói és lakossági igényeket figyelembe véve' a foldi
sugârzâst onlinę sugárzásra źilitotta át, és új csatomákat nyit folyamatosan, mert manapság nemcsak a
ťratalok, hanem az idosek is online térben tâjékoződnak, ahogy egyébként tęszi ezt Lász|ő Mária is'
akivel sokszor talá,lkoznak a kommentelők között. Koľábban csak a DIGI hálózatán keresztül volt
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eléľhető, más szolgáltatőntinem' ami Újpest lakosságának kisebb részét, még az egyharmadát sem érte
el. Nyári három hetes tesztleállást követően mindösszesen egy ember érdeklődött afelol, hogy miért nem
lâtja atévéadâst földi sugárzáson. A novęmberi âtâ||ás őta egyetlenegy jelzés sem érkezett azIJjpest
Sajtó Kft. felé ez ügyben. Az új struktúrában a statisztikák szęrint már nőtt az Újpest média elérése, a
videómegtekintések szâma tobb ezľes, volt olyan videó nemĺég' melyet például több mint 23O ęzren
néztek meg. Kéľi, avtůasza elfogadását.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Lâszlő Mária! Szerętné kiegészíteni, amit Déri Tiboľ alpolgármesteľ úr elmondott. Az Újpest
TęIeviziő továbbra is működik, csak más módon éri el a lakókat, hiszen a felhasználási szokások a
médiában nagyon nagy méľtékbenvtńtozÍak. Az azigazsâg, hogy a Dancing with the stars' a Columbo,
a Gyilkos elmék, vagy aHázassâg első látásra magasan körözi és lekorozte ate|eviziőnézettségbeĺaz
Ujpest Tęlevízió legnépszenĺbb és legszínvonalasabb műsoľait is, ezért nyilvánvalóan a fęlhasználóí
szokások vźitozâsa és az empirikus tapasztalatok alapján mennének abbaazirźnyba, hogy ott érjék el a
választópolgtlrokat, ahol vannak. Mivel a fe7hasznétlói szokások alapvetően az intęmet irźnyâba
mozdultak el, ezért most úgy látják és ezek a tapasztalatok is' hogy hatékonyabban és tobb
választópolgárt érnek el, legalábbis ez a szakma álláspontja. Elfogadja a szakma álláspontját, és kéri'
hogy László Mária fogadja el avźiaszźń.

Czĺeleľ László
Tisztelt Lâszlő Mária! Az elektromos roller, ugye hosszú-hosszú ideje húzódó pľobléma. Mindannyian
tapasztaljźlkközlekedóként a semmibol elotűnő és elszáguldó ľolleľęket. Sajnos a KRESZ módosítása a
mai napig nęm tciľtént meg' Némi előrelépés történt azzal,hogybizonyos teţesítmény fölött biztosítással
kell ręndelkeznię az elektľomos rollerekre de ez nem minden kategóriára vonatkozik, ha jól tudja, talan
a ktilonboző bérelhető eszközöknél sincs ęz másként. Ezek nagyjából 25-30 kilométerlorâs, de a
foľgalomban kapható nagy teţesítményíĺ rolleľek akër 60-70 kilométer/órás sebességre is képesek
mermi. Ezt gyalogosként egyszerűen képtelenség érzékelni. Azt gondoţ a, ha a KRESZ módosítása
megtorténik elobb-utóbb, fontos 7esz ahasználók edukációja is a tekintetbęn, hogy ezeket a ľollereket
miként kell használni. Tájékoztatásként elmondja, hogy az Önkormányzati Rendészetmunkatźlrsainak
bizonyos esetekben van csak jármű megállítási joga. Ez nevezetesen a behajtani tilos megsértése, a
kotelező haladási irány megsértése, illetve a tehergépjárművekkel történő behajtása. Tehát a rollerekkel
kapcsolatban ugyanolyan jogosítvármyal ręndelkeznek ők is, mint on, vagy akâr én, vagy bármelyik
kozlękedő gyalogos. Kéri a vâlasza elfogadását.
A beadvónyozó milcrofon nélkal szól hozzó.

Dľ. Moldván Tĺinde
Déľi Tibor alpolgármesteľ úľ szeretne még pár mondatot mondani, megadja a szőt.

Déľi Tĺboľ
Kedves Máľia! Van egy jó híre, aközmeghallgatás további ľészében lesz egy olyan kéľdés, ami a Baross
utca 39-es épületet érinti és. ott egy kozösségi térklalal<ltëlsa veszi majd kezdetét és bíznak berme, hogy
a közösségi tervezésben ont is ott fogják látni. Nem a földi sugárzású televízióban fognak errŢl
beszámolni, mert az már nincs' hanem közösségi oldalaikon vagy akár Altfatter Adalbert képviselő úrtól,
akivel szerinte napi kapcsolatban van.

Dľ. Moldván Tünde
Megkéľdezi a beadványo zot, hogy elfogadj a-e a váúaszt?

Lâszlő Mánia, a kéľdéseiľe adoÍtvźiaszokat elfogadja.

Dľ. Moldván Tĺinde
Most egy hosszabb blokk következik, meľt nagyon sok kérdés éľkezett ugyan abban a témában. Fel fogja
olvasni egymás után a neveket és a kérdéseket, ezuttlnegy blokkban adják meg avźl7asz' Természetesen
ki lehet egészíteni a beadványozónak a kérdésęit. Éľkezett kérdés Fazekas Balâzstől, Nagy Attilától,
Kovács Beźúźltől és Mülleľ Györgýől. Ez egy hosszabb kéľdéssor lesz, meg fog állni mindegyik
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beadvźnyozónál és meg fogja kérdezni, hogy ki kívánják-e egészíteni a kérdéseiket. Megállapítja, hogy
Fazekas Balâzs úľ jelen vaîazülésen, ismerteti kéľdéseit:
,,A ĺegutóbbi képviselőtestiileti ülés alkalmóval a Polgáľmesteľ uľat tárgyaĺósra hatalmazta fel a
testület az Ujpest FC és a MoL Csoport vezetésévela stadion építéssel kapcsolatban.
Újpest Keľtvóľos lakóközt)sségét képviselve az alábbi kérdéseinlçre szeretnénk pontos válaszokat kapni

kik a pontos tórgłalópartnerek és

2 Mi a Polgórmester, vdrosvezetők és képvisetők egléni véleménye a lehetséges Fóti úti helyszínről?
3. A teľület, mint ĺudjuk magóntulajdon. Milyen szabályok, beépíthetőség vonâtkoznąk ľá, éś ha netón

nem lesz kiemelt kormányzati, rozsdaovezeti beľuhózás, ąkkor a kerület milyen Íettételekket
változtątna a vonatkozó építési szabólyzatokon?

4. onök szerint a stadion méľetei és funkciói összeeg7,lezţethetők-e a családi hózas, alacsony beépítési
karakterľel, amely éppen a teľület keľtvóros jellegének elvesztéséhez vezetne?

5. Mi gaľantóţa, hogy a szomszĺźdos keľtvóros nem lesz átjáróház, nem lesz arra kţárat (Lahner
György és Blaha Lujza utca), le lesz-e zárva a szurkolók és tátogatók etől?

6. Hogyan tervezi az onkormányzat ,źs beruhózó megoldani a smâionban rendezett spoľtesemények,
konceľtek és egyéb progľamok sorón keletkező jelentős zajhatdst, metyekfolyamatosan rąvarnók a
helyiek nyugalmát?

7. Hogyan teľvezi az onkormányzat és a beruházó megoldani az esţi és télen a koľai sötéted,ésnek
koszonhetően már a délutĺźni rendemények kivitágítása soľán keletkező fényszennyezés
kiküszöbölését, mely hátľdnyosan befolyĺźsoţa az itt lakók nyugalmát?

8' Hogyan tervez felkészülni az onkormányzat eg/ ilyen méľetű létesítmény jeĺentős gépjármĺÍ és
gyalogos foľgalomnövekedésére, amely a teţes IV. keriiletben dugókat generalna, amely túlterheli
a helyi úthálózatot és a tömegkÓzlekedési forgalmat, miközben komoly parkolási problémókat is
előidéz?

9. Hogyan képzeli el az onkoľmdnyzat ,ts a beľuházó meccsnapokon annak a megoldását, hogy a
kertvdľosban és a kornyéken lakók szabadon mozoghassanak annak ismeretében, hogy hóny
utcát/utat zárnąk Ie jelenleg a Megyeľi úton a Szusza Ferenc stadionnól minden eg))es meccs
alkalmdval?

10. Hogyan és milyen eszkazokkel tudja az onkoľmányzat, a stadion üzemeltető és a rendőrség a
közbiztonsógot fenntartani a stadion eseményei soľón, különösen nagl létszómú szurkotói jeteńlét
mellett? Egl ilyen tt)megeket vonzó létesítmény a közbiztonsag radikólis ľomlásóhoz vezethet' A
szurkolók és látogatók által okozott ľongólósok az otthonokban és az ingósógokban nemcsak anyagi
kórokat, hąnem az attól yaló szorongás - mór az eseményeket megelőzően - éľzelmi traumát is
okoznak a környék lakóinak.

1 1' Hogyan és milyen eszkozokkel tudja az onkoľmanyząt, a stadion üzemeltető, a rendőľség és a
katasztrófavédelem megoldani és biztosítani kiilönosen tĺízesetek, bombariadók vagł vis major
helyzetek esetén a szűk kertvdľosi utcákon az akár tobb tízezer szurkoló kimenekítését, veszélyeztetve
ezzel a helyi lakók biztonságót?

I2. Hog1lan tudja az onkormányzat és a szolgóltatók a stądion építés kazbeni és a későbbi üzemeltetés
során a meglévő közmíjvek (víz, csatorna, villamosenergia, góz stb.) során esetlegesen fellépő
kimaradósokat, koľlótozásokąt kiküszöbÓlni és az itt élők alapvető szükségleteit biztosítani?

13' Mivel ,ás hogyan készül az onkoľmányzat és ą beruhózó/tulajdonos az építkezés sorón olyan
környezeti terhelések eĺhórítdsĺźra, megakadátyozósára, mint a zaj-, fény- ,és légszennyezés valąmint
a meglévő a zoldteľületek elpusztítása, melyek hosszú távú okológiai és egészségügyi katasztrófóhoz
yezethet a környéken?

1 4. Es nem utolsó sorban a fent felsoroltak miatt hog,lan és milyen módon tervezi vagy tudja megoldani
az onkormányzat és a beruházó/ĺulajdonos a kornyék ingatlanjainak garantăfu érftkcsokkenése
miatt az itt lakók káľtąlanítását, amennyiben csoportos pert indíĺanak az onkormányzat és /vagl a
b eruhóz ó /tulaj donos e ll en?

15. Ugyaníg1,, hoglan és milyen módon tervezi vagy tudja megakadólyozni az Önkoľmányzat és a
beľuházó/tulajdonos, hog,l a környék ingatlanjaiban az építkezés miatti földmozgások, rengések
miatt ne keletkezzenek károk?



16. Szeretnénk tudni, hog az onkormányzat vagy a beruházó/tulajdonos készített-e
hatástanulmányokat, méréseket mindenfent említett témákban, hogl az milyen hatásokkal járną egy
ilyen stadion ą kertvĺźľosban, a kerület közepén való megépítése során?

17' Tervezi-e az onkormányzat/Polgármester a beruházdssal kapcsolatban a lehető leghamarabb
lakossági forum összehívasát, ahol a beruhózó/tulajdonos képviselői is jelen yannak és akilçľlek a
lakók kérdéseiket feltehetik és megfelelő vólaszokat is kapnak ľá?

1B. A képviselőtestület egłéni választókorzeteinek képviselői tójékoztatták-e váląsztóikat a lehetséges
stadion építésről és milyen módon tervezik kikérni a véleményüket?

19. Adott esetben tervezi-e az onkoľmányzat/Polgdrmester kerületi népszavazas kiírásót a stadion
építéssel kapcsolatban? "

Fazekas Ba|tĺzs úr 2 percben ki kívánja egészíteni abeadvânyât.

Fazekas Bal'áns
,,Azt gondolom, hogy azért it a kérdések csokľában elég sok minden elhangzott és erre a rengeteg
kéľdésľę tényleg várjuk komolyan avâlasztaz onkormányzattő|és minél előbb a beruh âzőtő. łnnýĺval
egészíteném I<l, ez egy mai hír, hogy egyik csoporttagunk' aki megnézte az építkezést, azt |âtta, hogy
most ilyen konténeľeket raktak máľ le, amikben źitalźban ugye ezek a mérnökök, építészek foglalnak
helyet' és ha jól tudjuk, akkor ez az oKM Iĺrfrastruktúra cégneve alatt futnak, ami köztudottan a Market
Zrt-nek egy alvállalkozőja, és hát IIgyę ęz már korábban megjelent a cikkekben, hogy amennyiben itt
stadion lesz, akkoľ annak a Market lesz a kivitelezője. Tehát azt gondolom, hogy ęz mźr eléggé
egyértelmű jele annak, hogy itt stadionépítés lesz vagy kezdődik, és hát én azt gondolom, hogy innentől
kezdvę most máľ akâr a Polgármeste r ur vagy az orťľ- rmtnyzat most már keľek peľec folteheti a kérdést
Ratatics Péter úmak, az[JjpestFC elnökének, hogy akkor jojjenek elő a farbávaĹés tájékoztassák Újpest
lakosságát, hogy mégis mit terveznek itt ezen a teľületen. Köszönöm szépen'''

Dľ. Moldván Tiinde
Megállapítja, hogy Nagy Attila úr jelen vaîazülésen, ismerteti a kérdéseit:
,,A volt,Tungsram teľület beépítéséľe jelenleg csak egl, 1000 (!!) lakásos tórsasházak terve
került Ujpest Főépítésze elé. Ennek megvalósulása esetén, a várhatóan mintegy 3000 ember ide
kahazésével teţesen megvóltozik negatív irónyban a kertváros nyugodt éIete.
Telelĺszomszédként is kérdezem: maximum hóny lakás megépítéséhez jórulna hozzó tómogatásával az
Újpestt Városvezetés?
Az 1000 lakósos beépítési terv mellett szó yan az Újpest Fc. 20-25.000-es stadionjának ideépítéséről is'
Szigoľúan a Kertvórosban élő polgdrok érdekeit tekintve; ct Vórosvezetés szerint metyik
beruházás megvalósulása esetén éri kisebb kór az itt lakókat?
De, bórmelyik is valósul meg: a Váľosvezetés hajlandó-e a lehető legnagyobb szigorral megvédeni az
itt lakók szeméĺyiségi jogait az építkezés idejére7
Ezúton jelzem, hogł a Fóti út 14]. alatti volt Tungsram épületek bontásának megkezdése ót(I, 4-5
alkalommal is éľezhetĺj volt a Lahner utcai tóľsasházak területén szlirós szagú bíÍzhatas'
Kérem, az onkormónyzat meýlelő osztályát, hogl intézkedjen annak kivĺzsgáIĺźsáróĺ, tartąlmaz-e a
teľület olyan esetleges mérgező vagy csak erőteţes bűzhatással jĺźró anyagokat, amelyek a szalçszeríítlen
bontással a légtérbe kerülhetnek veszélyeztetve ezzel a környéken lakik egészségét és komfortérzetét! "
Nagy Attila úr 2 percben ki kívánja egészíteni abeadvânytú.

Naev Attila
,,Valóban én adtam be ezeket a kéľdéseket, mint telekszomszéd is és szeretném itt fölvázolni,hogy ez a
két nagy beruhtzâs fenyegeti itt a kertvárost. Az egyik ugye a beadott tervek alapjtn ez az ezerlakźsos
társasházak építése, amely véleményem szerint csak úgy lenne megoldható, hogy több mint tízemeletes
hâzat is felépítenek és ugye 1000 lakás esetén olyan átlagosan 3000 ember betelepítéséľe számíthatunk,
amit én, mint környéken lakó semmiképpen sem szeretnék, ezt nagyobb veszélynek tartom, mint az
időnkénti rendezvényęket a stadionban. Nem szeretném, tudja
honnan jĺittek, akár lzrae|ből, Szíriából vagy Afrikából' látni.
Ugyhogy ez ęEy fontos dolog, hogy az Ônkormányzat ettem
kérdésként, mert azzal egyetértenénk, hogyha máľ be kell építeni, akkor társasházi lakások legyenek, de
természetesen szó sem lehet ezerlakásos ttlrsashâzről,teháthogy mi a váľosvezetés véleménye, meddig
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tźlmogatĺá, hány lakás megépítését tźlmogatnâ, és mennyitől mondaná azt, hogy ez már olyan
gigaberuhâzás, amely ellehetetleníti a környéken l
rátémi. En az utóbbi hetekben ezt nem éreztem,
szúrós szaý szagot éręztem' Egyszeľ még miko
leszálltam' még ott is éľeztem' pont' ahogy kilépt
vizsgtita-e ezt, érkezett-e egyâltalánmástól ilyen b
Erre szeľetnék választ kapni. Köszönöm szépen.''

Dľ. Moldván Tünde
Kovács BeźlÍa, a kövętkezo kéľelmezo. Megállapítja, hogy a beadványozó nincs jelen, o íľásban fog
vtlaszt kapni. '..Mikrofon nélküli bekiabĺźtós.,. Akkor kéľésre ismerteti a kérdéseii:
,, Miért nem halljuk az Ónkoľmányzati vezetés tiltąkozó hangjót az újpesti stadionépítéssel kapcsolatban?
A Megyeri úti stądiont millidrdokért újították fel koľdbban' Miért nem tátiuk és halljuk â ülmkozásĺ,
miszerint elvették kórhdzainkat, bezárták a Tungsram-stľandot, a jelenlegi uszoda kicsi, mégis mit
képzelnek, hogy ezek után stadionĺ építenek Újpesten az itt élők megkérdezëse nélktłl, o tobb'eg
véleményére fittyet hányva? Miéľt nincs botľány az ügybőĺ? Hallom előre a váląszt, nincs mit tenni.
Miért nem mutatnak semmiféle ellenállást? Miért nem tiltakoznak és követelnek cser,lben kórházat,
sţrandot, uszodát, ami az Újpesten étők tabbségének valódi érdeke lenne? Miéľt nem írnak ki helyi
nĺlpszavazást? Miért könnyítik meg oľbánék dotgót a halĺgaĺással?',
Következő beadvtnyozó Müller Gyöľgy. Megállapítja, hogy abeavtnyozó jelen var-azülésen, ismerteti
a kérdéseit:
,,Lakossági kérdések a 2024. évi újpesti közmeghallgatásľa ą Tungsľamtól megvett területtel
kapcsolaţosan.

]' Hoglan teľvezi az önkormányzat megvédeni a kertvárosi ląkosok ingatlanjait ą teľvezett
beruházás ( stadion, lakópark) ĺźltal kelteu zaj ésfényhatásoktót?

2. Milyen infrastrukturális fejlesztések szükségesek ą teľvezeĺţ beruházáshoz (stadion, lakópark)
és ezek milyen hatással vannak a már meglévő épületekre és az itt étők életminőségére?

3. Készült-e hatóstanulmány a teľvezett beľuhózást illeĺően a koľnyezeti károk, például az épített
kÓrnyezeti emlékek, helytörténeti jelentőségíĺ épüIetek köľnyezetének jelentős mértékĺj
me gv ólt o z t atós ónak te kintet éb en?

4' Milyen lépéseket teľvez ąz önkormányzat, hog1ł megvédje az itt étők ingatlanjait az
értékvesztéstől, amennyiben olyan beruházás torténik, mely a kertvóľos jetentegi épĺtészeti
éľtékeit és a ląkhatós minőségét jelentősen megváltoztatja az itt lakók kóľára?

5. A parkolás megoldását, hogy teľvezik?
6. Áz üzemeltetési ţerv ill a nyitvaĺartási rendet ki hatórozza meg? Van- e mór terv ezzel

kapcsolatban?
7. Mikor tudjuk meg, ha megvalósul ą sĺadion?
8. A lakossóg elküIonítését a szurkolóhól, hog1,, oldjók meg a esetleges mérkőzés alaţt?
9. A rendőľség milyen kockázati elemzést végzeţt az új stadionnal kapcsolatban?
10. Az ezzel kapcsolatos leendő biztosítási teľvek elkészĺ;ltek e?
] ] ' Rendőľségi zóľós esetén a lakók hogłan tudnak hazajutni? /Autó, BKK, gyalog?/ Tudja valaki

itt a végleges zórfogalmát?
12. Mióta tud a Trippon Norbeľt polgármester úr a tervelçről?
13. Milyen érték csökkentő tényezőket dllapított meg ingatlan szakéľtő az esetleges beruházás

megvalósulásakor?
I4. Ki fizeti ki az ingatlanok érték csökkenését? Mikor?
]5. Nemrégészeti teľület az új beruházás helyszíne?
16. Mikoľ hozzók nyilvánosságra a teţes teľvdokumentóciókat interneten?
17. Trippon Norbert Polgármesţe, Úr, mikor, hónyszor fogadott ellenzői csoportokat? Mit ígéľt

nekik?
]8. A szurkolók, a mostani stadionban a fennállósa óta, mennyi kárt okoztak osszegszeľúsítve

forintban? Ezt ki téľitette meg?
19. Tľippon úr miéľt kényszeľít tijbb száz csalćldot, a szuľkolói pľimitivitás mocskába( Alkoholista,

dľo gos, alpári, prolik, s zofis ztikálatlan, áll ati létľe) ?
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20. Miéľt nem volt eg1,,értelmĺi média cikk az Ujpest újságban erről? Még most se. Ennek az az oka,
hogy a lakosság minden jogi védekezésből kifusson. A belenyugvásra

21. Mit terveznek, ha megvalósul az új stadion, a régi helyére?
22. Milyen besorolású a terüIet, mit lehet ró építeni jogilag? Mit tesz az önkoľmányzat, hogl

j ogilag/bĺźrhogy megakadályozza az építkezést?
23. A jogi besoľolást yissza kelĺene venni, hogł ne tudjanak építkezni.J
24. Mi az onkormányzat megoldasa a lakóterületen az ćitmenő forgalom/parkolĺźs

megakadályozásóra? (Ez jelenleg is gond, ha lenne stadion, ez ezerszeľes probléma lesz.)
25. Mit tórgyalt eddig a polgármester úr az érintettekkel, és mikor foţuk megtudni a tárgyalások

eredményét? Mihamarabb kellene, még amígfolyik a tdrgyalás, ne csak utólag kozoljék, hog,,
sajnos nem tudtunk semmit tenni.

26. Az alaptorv,źnybe foglalt jogok védelmében, milyen társadalmi ellenólldst tervez az
onkormónyzat a lakók védelm,źben? Jogi védelem? Tüntetés, média nyilvánosság? "

Fazekas Balâzs nem kívánja kiegészíteni a beadványát' Felkéń Tľippon Norbeľt polgármesteľ urat a
kéľdé s ek me gv âIaszolćs źlr a.

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Tisztęlt Képviselő{estület! Tisztelt Beadványozó! Rengeteg kéľdés érkezett, aminek örül, meľt végig
tudják beszélni ez alkalommal is ezt a kérdést, és reméli még sok más alkalommal is Újpest javâra.
Mielőtt vźĺlaszo7na a kérdésekľe, engedjék meg, hogy két bevezető kiegészítéssel éţen. Az egyik, ami
nagyon fontos, hogy kiadott egy polgármesteľi utasítást, amely vonatkozik a polgármesterľe és minden
alpolgármestene.Ez azt je|enti, hogy ki'ilso gazdastryi szereplővel egyetlenegy városvezető sęm ülhet le
és táľgyalhat négyszemközt. Lęhetőség szerint a Polgármesteri Hivatal hivatali épületében és mindig
kolléga jelenlétébęn történhetnek azi|yen egyeztetések.Ezt azértÍartjanagyon fontosnak, és ehhez o is
tarÍjamagźú,mert ez egy kötelezo érvényű utasítás, hogy a késobbi félreértések elkerülése érdekében nę
fordulhasson elo olyan, hogy egy politikus táľgyal bármelyik ktilso szereplővel, és esetleg a felek
eltérően emlékeznek, vagy esetleg nem lenne tľanszparens vagy ttlźlthatő a konzultáció. Tehát politikus
négyszemkozt, kiilső gazđasági szereplovel a városvezetés részéľől nem ülhet le és nem tźrgyalhat. A
másik kiegészítés' amit szeĺetne termi, közismert, hogy a közelben él a családjával' Újpest-kertvárosban
és azt gondoţa, ebből is következik az, ha valakinek szívĹigye ez a dolog, tészint Újpest
Polgármestereként, részint a közelben élőként és családapaként, neki is nagyon fontos ez a kéľdés, és
ennek megfelelő lelkiismeretességgel igyekszik viszonyulni hozzâ.
Az előtörténetéről elmondja, az építési szabályok tobb tekintetben szóba keľültek, ezt aŻO24. novęmber
7-i képviselő{estületi ülésen is ismeľtette. Eĺľrek a jegyzőkoĺyvę elérhető mindenütt. A konkrét
ingatlan és az önkormtnyzatí épitésigazgatási jogok tekintetében az alá,bbitényeket szeľetné leszögezni.
Az önkormâĺyzaÍoldől 20Ż0. március óta elvették azokat az épiÍésigazgatźsí jogköröket, amelyek
magukba foglalták az épitési engedélyek vagy bontási engedélyek kiadását. Tehát immáron 4' |assan 5.
évę az önkormányzatok, így Újpest onkormányzata semjogosult semmilyen beruházásľa, semmilyen
építkezésre építési engedélý és bontási engedélý kiadni, ęrre l<lzârőlag a'Kormányhivatal jogozult.
Ż.OŻ4. aĺlgllsztusától onkormányzatuĺ'lk máľ nem \ât râ az úgynevezett Érln nevíĺ oldairu, uru,
onkormányzatunk koľábban lźltta, hogy a Kormányhivatal milyen szeľeplőknek adott ki építési vagy
bontási engedélyt a városban. Jelenleg nem .látnak râ jogszabźlly-módosítást követoen , teiźłt azt sern
Lâtjâk, ha a Kormányhivatal ilyet ad ki, de az onkormányzatunk építési, bontási engedélý nem adhat ki.
Mi az, amivel az onkoľmányzatbefo|yásolni, szabtiyozni tudja azt, hogy a közigazgatâsi teľületén egy
bęruhënő,befekteto, vagy akáľ magźlnszemély,Íârsashâzmit épít, vagy mit nem épít? A hatályos magyar
tĺirvények szerint az..Önkormtnyzat kizârőlag az ugynevezett siábĺlyozási ierveiben jogosulieĺ
szabźiyozni és az Önkormányzat a szabźllyozási tervén túlmenoen a Főváľosi onkărmányzat
s:abâIyozâsi terveivel összhangban jogosult mindezt szabá,lyozni. Jelenleg is így van ez,tehâtaz Újpesti
onkoľmányzat szabźł7yozási tervébęn' amely jogszabźúy, ľendelet, az énntęttFóti úti ingatlanon kiżarja
mind a stadion, mind pedig a tcimeges lakásépítések lehetőségét. Tehát a jelenleg hatályos jogszabâly
szerint sem stadiont, sem tömeges lakásépítést Ônkormźnyzatlnkrendelete szerint megvalósítani nem
lehęt. Ez egy nagyon fontos körülmény. Jogi értelemb en ęz a|ól csak és kiztrőlag az lehet kivétel,
amermyiben egy kormányzati döntéssel, adott esetben egy ingatlant bárhol az orszâgbanľozsdaövezetbe
sorolnak, vagy pedig kiemelt kormátnyzati beruházásnak minősítik és valamilyen módon mentesítik a
helyi, városi, települési szabźiyozéłsi tervek alól. Ilyen kormánydöntésről a mai napon nem tudnak.
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A tulajdonviszonyok tekintetében az ahelyzet és az atény - a mai napi tulajdoni lap szerint a Fóti úti
ingatlan -, hogy a mai napon az iĺgatlaĺ Ill artnyban továbbra is a ŻA Ingatlanbefektetési Kft.
tulajdonában van. Tehát a tulajdoni lapon sem MoL-t sem Újpesti Futball Klubot' sem egyéb szereplőt
nem látnak' A ŻAIngatlanbefektetési Kft-t Lćújâk a tulajdoni lapon, erľe majd vissza Ę hnyaľodni.
Kövętkezésképpen a bontási munkák a jelenlegi tulajdonos megbizźsźłból zĄlanak, véhătőlegbontási
engedély biľtokában töľténik mindęz. Zárójelbe szeľetné megjegyezni, hogy onkormányzatunknak ez
adójogi éľtelemben nem a legkedvezőbb, hiszen építményadđtăteles"t voltak az ottlévő építmények,
most, hogy elbontják, azokmtr nem lesznek építményadó-kotelesek,tehźúaĺyagiértelemben - anéikĹil,
hogy adótitkot sértęne -, az Önkormânyzatnakez ebĹen a pillanat adójogi éńel-emben és költségvetési
éľtelęmben nem jó, đe ez egy tény' hogy bontási engedély birtokában, a jelenlegi tulaJdonos
megbízâséhől zajlanak a bontási munkálatok.
Az Ujpesti Napló koľábbi szâmtlban, mint ahogy azt a 2024. novembęr 7-i tęstületi ülésen elmondta,
nyilatkozott Ratatics ix, azIJFC elnĺjke. Akkor azt nyilatko zta, hogy 5 helyszínt vizsgálnak Újpesten,
és ok a lakosság bevonásával szeľetnének végleges döntést hozni. Elnézést kéľ' ha nernszó szerint idéz.
Mindenől tâjékoztatta a Képviselo-testületet a2024. november 7-i tilésén és kért felhatalmazást arľa,
hogy egyeztętéseket kezdeményezzen az Önkormányzat, a Polgármester a másik féllel a koľábbi
kapcsolatfelvételen túlmenően ebben a kéľdésben ' Ezen fęlhatalmazást a Képviselo-testület megadta
azzaI,hogy az Önkormányzat elkötelęzett szând,éka, hogy az érintęttlakosság és éita|than"e"" Ú]p".i
lakosság bevonásával a megfelelő idoben és megfelelő formában ezt a kérdést át lehessęn beszélni, meg
lehessen vitatni. Noveĺnber végén, a környéken élő lakosoktól, civilektől kapott egy nagyon szépei,
kompletten összerakott aggodalomlistát, amik tulajdonképpen visszaköszönnek mindannyiuk kérdései
között, amik dilemmaként, félelemként, aggodalomként és kérdésként megjelennek egy ilyen teoretikus,
beruházással kapcsolatban' Tekintettel ana, hogy o is ott él' mélyen azonosulńi tud ezekkel az
aggodalmakkal, hiszen, amikoľ ilyen kevés információ birtokában vannak az ott élőkés maga is, akkor
teljesen embeľi és természetes dolog, hogy aggodalmak, kérdések, sőt nem baj,ha félelmek sokasága
felmerül egy ilyen elképzeléssel kapcsolatban. A kérdéseket tęrmészetęsen továbbította úgy a jelenlegi
tulajdonos, valamint az WC felé is. A 2024. november 28-i képviselő-testületi ülésen iájékoztatta-a
képviselőket arról, hogy kezdeményezte az egyeztetéseket az UFC-vel, amely egyeztetéste 2024.
decembeľ 3. napján került soľ. Hangsúlyozza, nem négyszemközt, hanem Ratatics ur !éiogatott eI az
onkormányzatHivata|ttba és az egyeztetésen az althbiakfogalmaződtak meg a paľtner részéről.
1 .Valóban tárgyalásokat folytatnak annak érdekében, hogy a j elenleg2łIngatlan Kft. tulajdonában lévo
ingatlan az o tulajdonukba kerüljön, de azingatlan-adásvétel ügyében még végleges megállapodás nem
köttetętt meg' tehát ezvtrhatoana közeţövő kérdése lesz'
2. Elhangzott egy fontos információ' ez mtľ a sajtóban is olvasható, hogy az WC egyértelműen
pľeferáţa ezt abizonyos ingatlant, egy késobbi stadion és a sajtóban elhangzott valamilyen park építése
érdekében, de ez egy eľos szándék a részükľől, hiszen még nem kerültek tulajdonba, és addig' amíg
valaki nem tulajdonosa egy ingatlannak' addig maximum eľos szándéka lehet valamire, amit meg
szeretne csinálni. Ténykérdés, hogy a korábbi hetekhez képest, annyi elmozdulás történt, hogy világossá
tette az UFC' o ezt abelyszínt pľeferálja és ez a sajtóban is megjelent. Amit fontosnak tartmég
elmondani, hogy sem ezeî .-az egyeztetésen, sem semmilyen formában, semmifajta tervet,
tervdokumentációt nem lźttak, o sem látott, és azt is szerętné elmondani, hogy semmilyen lârgyalźsra
nem kerĹilt sor ebben a kérdésben.
Hangsúlyozottan nevezi egyeztetésnek az ilyenfajta eszmecserét, mert atârgyalts fogalmilag magtlban
foglal egy konkľét dologról szóló részletes tárgyalási folyamatot, de jelenleg még tervdokumenttĺciot
sem láttak. A tulajdon Sem aZ ĺivék, és mint ahogy elmondta, az Önkormáĺyzat szabâlyozási terve
l<lzârja mind a stadiont, mind a nagy volumenű lakásépítést a területen, ami alól l<lztrőlag
kormánydcintés alapján lehet kitémi' de ilyen kormánydĺintésľől a mai napon nem tudnak. Tęhtń ez a
mai állapot.
Engedjék meg, hogy néhány konkrét kérdésre konkrét vźiaszt adjon. Nagy Attila kéľdése, hány lakás
megépítéséhez járulna ho zzâ azÚjpest Váľosvezetés? Az Újpest Városvezóiésének egy kötelessége van,
betartani a jogszabźiyokat. A mi jogszabályunk nem tesz lehetővé lakásépítést ezen a területen. Szurós
szagú,buzhatásra bejelentés Nagy AtÍL|arészérő| érkezętt, ami vélhetoen' vagy az ő érzékęIése szerint a
bontási területről sztlrmazik. onkormányzatuĺtk haladéktalanul továbbította a bejelentését a
Kormányhivatalnak, mint Környęzetvédelmi Hatóságnak, aki jogosult ilyen kérdésben eljámi.
Zârőjelben arľryi informźrciőttalánmegoszthat, hogy a teľtileten atalajvíz, illetve atalaj a korábbi ipaľi
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tevékenységből adódóan szennyezett' és ha a talajvíz szennyezett, akkoľ már logikailag is eljutottak
maguk is arra a következtetésre, minden hatósági állásfoglalás nélk{il, hogy nemcsak a telekhatáron
szerrĺyezett a viz, hanem ezer^ jőval túlmutat. A Kömyezetvédelmi Hatóság a mindenkori tulajdonost
kotelezte kármentesítési és monitoring tevékenység elvégzésére. Tudomása szerint, ez egy tobbéves
kötelezoen végrehajtandó folyamat, de a bejelentést, ami a szúľós szaghatâsra vonatkozik, továbbították
a Környezetvédelmi Hatóságnak, aki hatáskörrel tud eljámi.
Egy másik hatósági ügyľől tâjékoztatásul elmondja, onkormányzatunknak hatâlyban van a 

''csendrendelete'', a közösségi együttélés szabá,IyairőI szóló rendęlete, ami világosan megmondja, hogy egy
építtetó, egyberuhâzó, vagy egy bontást végző cég, milyen napszakokban, milyen időzónákban jogosult
hanghatással jáľó tevékenységet végezni' Információj a van arről, előfordult a bontás alatt, hogy ez a
rendelet nem mindenben lett betartva. Tudomása szerint a lakók bejelentették ezt a zajhatâst és az
onkormányzat, mint hatóság ebben az igyben el fog jâml, az ide vonatkozó ismertetett szabályok
aIapjźn.
Nagyon fontos kérdések merültek föl és engedjék meg, hogy ezeket megisméteţe, mert ugyanúgy
osztozik ezekben az aggodaLmakban. Nem lesz-e tltjâtőhźlz akęrtvélros? Mi lesz a zajhatása, fényhatása
egy esetleges stadionnak? Gépjármű, gyalogosforgalom növekedés, parkolás? Meccsnapokon, a
köľnyéken élők hogyan mozoghatnak és a szuľkolók hogyan mozoghatnak? Mi lesz aközbiztonsággal?
Fontos kérđés, hogy a kornyéken é1ő állatok, tehát kutyák, macskák' milyen érzelmi traumaként élnek
meg egy ilyen eseméný? Ez a kérdés is nagyon fontos. Tíjzbiztonsźĺg, amik az építéssel, bármilyen
építkezéssel kapcsolatos kéľdésekĺe vonatkoznak. Mennyiben befolyásolja a környéken élo ingatlanok
értékét, ha itt bármi mégis megtörténne? Ezękolyan kérdések megítélése szerint, amelyekľe válaszolni
akkor lehet, ha az Önkorrnányzat lát terveket és van egy partneľ'aki ezeket végig akâľja tárgyalni és
egyeztetni velĹink. Jelen esetben tęrvęket nem láttak' és ahogy elmondta' nincs olyan paľtner, aki
tulajdonban lennę az UFC vagy a MoL rész&ő|. Ebből következőleg ezeket a kérdésęket nęm lehet
tárgyalások nélktil tisztázni, de nęm láttak terveket, amiről a kertvárosi lakók, vagy aktr az
onkormányzat véleméný mondhatna a konkľétumok szintjén. IJgyanez igaz arľa az egyébként jogos
kéľdésre, hogy mennyiben befolyásolja ez az ingatIanok értékét a környéken? Nagyon szívesen ad egy
ingatlanfoľgalmi szakértőnek az Önkormányzat nevében megbízást ana, ňôgy készítsen 

"wszakvéleményt, csak az az ingat|anforgalmi szakérto az arclkba fog nevetni és vissza fogja ktildeni a
megbízâst, mert nincs olyan ingatlanforgalmi szakértő, aki egy félmondatos újságcikk alapjtnképes azt
megmondani tervdokumentáció nélkiil, hogy melyik részen, kinek, hogyan és miképpen befolyásoţa az
éľtékét az ingatlanrtak' Ehhez tervdokumentációt kell látniuk, e nélkiil nęm lesz olyan ingatlanfoľgalmi
szakérto, aki bármiféle véleméný mondhatna'
Ezek valóban nagyon konkľét kérdések és nagyon jogos kéľdések, és ezekben az aggodalmakban
osztozik, dę ilyen táľgyalásokat csak és klzârőlag konkľét tervdokumentáció és tćrgyaIâsra
felhatalmazott és arľa nyitott partnerľel lehet lefolytatni. Szeretné je|ezni, onkormányzatuĺlk
tárgyalásokba bocsátkozni csak ésţ'tzźľőIagakkor fog, ha konkľétan van miľől, és ha arľa a Képviselo-
testület fe7hata7mazza, egyéb esetben nem'
Szeretné még elmondani' elkötelezettek abban, hogy megfelelő időben és helyen - ezt je|ezte az
egyeztetésen a partner részére is -, az onkormányzat a lakők bevonásával fórumot, fórumokat
szeÍvęzzen) taľtson, ehhez felajánlotta a mi pľoaktív szeľepünket. Egy ilyen fórumnak akkoľ van értelme,
amikor eléľkezik az idó, amikoľ ltlÍjâk a tervdokumeĺtáciőt, amikor valaki idejön egy terv biľtokában,
dehozzźúeszi, báľki bármilyen tervet mutathat, mint ahogy elmondta' a jelen szabtiyozâsi tęrvük szerint
nem lehet se stadiont, se lakásokat épiteru, következésképpen klzćrőIagkormánydöntéssel lehęt ez alol
felmentést kapni. Ilyen koľmánydöntésľol a mai napig azonbaĺnem tudnak.
A népszavazźĺssal kapcsolatos kérdések is felvetődtek, hogy helyi népszavazásnak van-e éľtelme ebbęn
a kéľdésbęn? Annyit szeretnę mondani, hogy az Alaptorvény szęrint a helyi önkormányzat feladat- és
hatásköľébe hrtoző iigyben lehet népszavazźst elrendelni. Építésigazgatási kéľdésben, amiben
Önkormányzatunknak nincsen hatásköré, legjobb szándékkal is, de nem leĹet ügydö ntĺl népszavaztnt
kiírni, hiszen az Önkormányzatnakmźlr nincsenęk épitésigazgatási hatáskörei. Véleményt sok formában
lehet mondani, de ügydöntő népszav azâst az onkormány zat épitésigazgatâsiügyben legj obb szándékkal
sem tud kiírni, akkor sem, ha azt bárki bármennyiľe szeľetné, mert az Alaptörvénybe, önkormányzati
törvénybe ütközne. Márpedig itt a Képviselők a törvények betaľtására és betartatására tettek eskĺ'it.
Más kérdezőnél is ugyanúgy felvetodik a zaj és a fényhaÍás, a kőrnyezeti károlaól beszéltek,
üzemeltetési terv, nyitvatartási terv, a rendorség milyen kockázatelemzést végzett? Azt szeľetné
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mondani, hogy olyan kérdésekre nem tud válaszolni, ami nem az onkormáĺyzathatáskörébe tartozik'
o lenne a legboldogabb, ha a polgáľmesteľség mellett, egyuttat Budapest Rendőrfokap itânyais lehetne
és a Készenléti Rendőľség paľancsnoka, de hât ęz sajnos nincs így, ebből kovetkézoleg rendőľségi
kockázati elemzést sem tud végrehajtani. Mentségükľe szolgáljo.', hu holnap bárki migkeľesné-a
Rendőrséget' hogy végezzenkockázatelemzést ezze|kapcsolatban, a Rendőrségvalószínűleg lgyanazt
mondaná, hogy amíg nem látja a terveket és nem |át konkľétumokat, adđig ugyanúgý něm tud
kockázatelemzéstvégezĺi, mert nincs konkrétan mirol kockázatelemzéstvégeznie. Ennyit á-Rendorség
védelmében mindenféleképpen ęl kell mondania. A nyitvatartási rendben pedig nincs hatásköľe'
Varmak még ťrnom, udvaľias kéľdések. Mióta tud Tľippon Norbert a polgármester úľ a tervekről? Tehát
kéľdésben már egy állítás is van. Szeretné megerősíteni azt, hoţy eképzelésekről, szándékokľól,
kinyilatkoztatásokról, sajtónyilatkozatol<ról tud. Egyetlenegy tervet és tervđokumentációt sem o' sem
bârl<l az onkormányzatntl| nem látott, tehát ha valămit n"ăr-tát, arról nem is tudhat. IJgyanez a vźůasz

a teţes tęrvdokumentációt interneten? Ha ilyen
megkeľesni. ok ilyet nem láttak, az asztalul<ra ilyet nem
a sem tudják mindezt hozni.

Van itt még egy logikai ellentmondás. Jogilag, vetődik fel a kérdés, milyen besoľolású a tęľület, mit
lehet rá építeni? Erľe már vtůaszt adott. Majd :ugyaîaz akérd,ező azt moĺdja, hogy a jogi besoľolást
vissza kellene venni, hogy ne tudjanak építkezni. Most mondta el éppen, és ŻOŻ4. nou"ňb"' 7-énĺs,
hogy a mi szabályozásunk szeľint ide sę stadiont, se lakásokat nem lehet építeni . Ha azt tennék, amit a
kérdezo javasolna, hogy ezt a jogibesorolást visszavornák, akkor viszont lehetne lakásokat is és stadiont
is építeni. De azt gondolja, a kéľdezőnek îemęZ volt a szándéka, nem szeretné Őt bántani, csak szerette
volna erľe a logikai ellentmondásľa fęlhívni a ťrgyelmet. Mit tárgyalt eddig Polgármester ur az
éľintettekkel? Erre a kérdésre vtiaszÍ adott. Nem târgyalt, tanúk jelenlétében egyeztetést folytattak,
amelyről onöket ezűtonis Íéłjékoztatja. Minden testületi ülésen tâjěkoztatâst ad, ažngyről' Tárgýalásba
az onkormányzatkizźlrőlag akkoľ fog bocsátkozni,haerľe a helyi lakók ľészéról támogatás mutatkozik'
és arra a Képviselő-testület fölhatalmazza. Hangsúlyozza aţkor, ha konkľétan van mirőltârgyalni, mert
akkor ezekeĺ az aggodalmakon, vitapontokon és egyebeken végig kell menni, dę nęm taľtank ott, mert
ilyet nem láttak.
Következo kéľdést felolvassa: ,, Trippon úr miéľt kényszerít tobb szâz családot, a szuľkolói primitivitás
mocskába( alkoholista, dľogos, alptri, prolik, szofisztikálat|aĺ, tiIaÍi létre)?'' Amikor ezt a kérdést
olvasta, azon gondolkodott, hogy vajon ki lehet ez a Trippon úr, ki lehet az az elképeszto hatalmasság,
aki egyszemélyben megszerzi egy 18 hektáros terület tulajdonjogát, t,irhág mindenen, önmaga
kormányhatározatoÍ hoz, megépít egy akkora stadiont, ami belenýlik a kertváľosba és belekényszeríti
az ott élőket, köztük sajtltmagźlt és a saját családját, a ,,szurkolói primitivitás mocskába.'' Szeľinte még
egy miniszterelnöknek sincs ilyen hatalma ma Magyaľorsztlgoĺ, mint amit róla fęltételeznek' Mondaná
udvariasan, hogy visszautasítja a kérdés feltevését is, és bízik berľle, hogy csak indulatból szülętętt ez a
kérdés, ezért nęmhatźrozottan, hanem a lehető legudvariasabban utasítja vissza a kérdés felvetést. Az,
hogy ilyen hatalmat tulajdonosítanak Trippon úrnak - nyilvánval őaĺrâ gondol akérdező -, azbizonyos
értelemben megtisztelo is lerne' ha maga a kéľdés nem lęnne ilyen séľtő, hamis. Azt pedig csak
zárójelbeĺ jegyezné meg, hogy róla kozismert, hogy nęm a B-kĺizép kemény magtrtlhoz tartozik, tęhât
aL<l ezt esetleg cáfolni tudja, akkor azlegyen szíves jelentkezzen és most szóljon. Úgy gondoţa' nem
mindęn futballrajongő vagy meccsre jérő, idézi a kérdezot, ,,a1koho1ista, drogos, alpári, pľoli,
szofisztikálatlan tilat". Megjegyzi, ismer sok olyan újpesti polgârt, aki békésen' csendben, az újpesti
futball iránt elkötelezettęnkisfiával, kislányával, családjával el szokott menni a meccsre és egyik ilyen
újpesti ismeľosét sem nevezné ,,alkoholistának, drogosnak, alpáľinak, pľolinak, szoťrsztikálatlan
állatnak''. Azt gondolja, ne keltsünk gÉlöletet, mindig vannak minden rétegben antiszociális
személyek' de ne általánosítsunk és ne tekintsünk minden futballszurkolóľa ilyen módon'
Tisztelt Képviselő-tęstĹilet! ,,Nekem lerme a legkorľryebb dolgom, ha én most a napi népszerűséget
hajszolnám, ezthiggyék el, ha én holnap elkezdęk tľanszpaľensękkel kivonulni, elindítok egy online
petíciót, nagyon sikęresek voltak ezęk az e1múlt 14 évben, úgy emlékszem, értse mindenki, ahogy
mondom. Kiľakok 3 posztot, begyűjtök 10.000 lájkot és ha szerencsém van' még behívnak az ATV-be
vagy az RTL ľeggeli műsorába is és ott nagyon tökos csávó leszek, akkoľ az nękem politikailag a napi
népszeľűségemnek nagyon jót tenne.'' Azt gondolj a' az életbeĺ vannak olyan komoly kérdések, amiket
nem napi népszeľűség alapon, nem petíciósztlmbaĺ és nem like-számban kell mérni. Nem vélętlenül
nęm é1 ezzęIaz olcsó népszerűséghajhászás lehetőségével. Persze ęlobb-utóbb amikor valahol gond van,
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baj van, félelem van, aggodalom van, ,,megjelennek a politikai legyek, tudják, ahol lócitrom van, ott
legyek is vannak,'' olyan politikusok, akik mások aggodalmából, félelmeiből indulatokat, gyűlöletet
akarnak kovácsolni. Be akarják gyiţteni a like-okat, be akarnak męnni a TV-bę és néhány hétig, ĺéhâny
hónapig ok akamak lerľli a sztárok. Egy dolgot szerętne elmondani, ezek a,,politikai legyek'', ezekpźr
hét, ptłt hónap elmúltával, amikoľ már begyújtotték a like-okat és begytĺjtcittek mindent, amit akaľtak
abban a politikai tigyben, mert csak a napi politikai haszoĺszerzés volt a céţuk, el fognak tűnni.
Hazamennek este valahova aludni, nem a kertvárosba, lehet, hogy éppen Pomźĺzra. Nem akar
megbántani senkit, nem tudja, hogy van-e itt a Képviselő-testületben olyan, aki Pomázon é1
életvitelszerűen? Nagy Dávid úr Pomázon él, akkoľ bocsánatot kér, nem akart megbántani senkit' akkor
majd mond más települést. Amikor majd azok a politikusok, akik a kozelében nincsenek a dolognak és
begytĺjtik a like-okat' miután felheľgeltek jó szándélcu állampolgárokat és hazamennek aludni máshova,
akkoľ nem Pomźnra, hogy ne bántsák meg Nagy Dávid urat, akkor ők mind el fognak tiĺnni. AZtán
eltűnnek azlljságirőkis, mert mâr megirtźlk a cikkeikęt. Ha szeľencséjük van, akkor olyan cikk lesz, ami
ingyenesen mindenki szâmâra olvasható, ha nem' akkor majd va|ami fizętős cikk lesz, és nyilván nagyon
sokan fogják a fizetős cikkeket olvasni, de utâĺ a híréľték is elmegy. Tudják mi marad utźna?
Mi maradunk ott újpestiek, Újpesten élok, o , akik a kertvárosbán élnek, és nekÍink nagyon
nem mindegy, hogy utána mi \esz. Ezért mivęl o is ott él és szívügye a kéľdéi, és
mindenben osztozik, ami valós aggodalom, hogy nagyon okosan és nagyon megfontoltan járjanak el
ebben a kérdésben. Ebben az igyben nem a napi népszeľűséget hajszolja, ebbęn Újpestet képviseli
Polgármesterként, és a kertváľosi lakókat szeľetné megvédeni Polgármesteľként, de ezt okosan,
megfontoltan és nem indulatosan' forrófejűen lęhet terľri. Megköszöni, hogy ilyen soktettek föl kéľdést.
Igéľi, hogy legjobb tudása, több mint húszéves politikai tapasztalata aţapjân fog eţárni ebben a
kéľdésben' ,,Én Önökkel vagyok, Újpesttel vagyok, és a kertváľosban élő újpestiekkel-is vagyok, és
mindent megteszek aĺľrak érdekében, hogy a legjobb politikai dtintések szülessenek." Mindeľről'
ahogyan eddig is tájékoztatâst fog adni, amikor elérkezik azidő, kezdeményeznifoĄa és maga fogja
megtenni a lépéseket annak éľdekében' ha olyan feltételęk és olyan helyzet előáll, hogy bármilyen
befekteto egy lakossági fórumon, vagy több lakossági fórumon mondja el Önöknek a kérdéseike a
vtiaszokat, és az onkormá nyzat is nagyon hatârozottankíván fellépni'
Azza| zârntl, hogy ilyen helyzet jelen1eg nincs, a szabźůyozási tęrvünk jelenleg kizárja, korrntnyzaÍi
döntésrőlnem tudnak, tulajdonba lépés nem történt, és semmilyen tervdokumentációt ĺemléttak. Azt
mondja, ,,az életben az a bölcs mondás tallélĺ az igaz,hogy a hídon akkor megyiink tt _l<legészítem -
vagy nem megyünk át, amikor odaéľttink, még nem éľttink oda a hídhoz. És hogy mikor érünk oda,
abban kérem, hallgassanak ľám, meg hallgassanak a tapa sztalatomľa. Ha a hídhoz érünk, akkoľ én leszek
az e|só, aki kiemelem a kezemet, hogy ott vagyunk, és akkoľ majd egyĹitt döntiink''. Megköszöni, hogy
meghallgatták és bízik benne, hogy elfogadják a vźiaszait.

Dľ. Moldván Tĺinde
Megkérdezi Fazekas Baltzs uľat, hogy elfogadja-e Polgármester ír vźiasztú?

ľ'azekas Baláĺzs
,,Ebben a formában jelenleg el tudják fogadni, és azt kérik mindenképpen a jövőľe nézve, ahogy ígéľte
Polgármesteľ úr, amikoľ odaérünk ahidhoz, akkoľ ő legyen az elso, és keľessen meg minket lakosókat,
és azt gondoţa, mindent meg fognak tenni arľrak érdekében' hogy ezt a stadiont vagy lakóparkot vagy
bármi mást, amit oda akamak építeni, azÍ, azt ne építtessék oda, és' és tényleg fogjunk össze, éi
újpestiként és lakosokként érjük el azt, hogy nekiink legyen a legjobb, és ne pedig egy beruházónak'

Dľ. Moldván Tünde
Megkéľdezi Nagy Attila urat, hogy elfogadja-e Polgáľmester űr vtiaszźľt? Igernel vagy nenrmel legyen
kedves válaszolni!

Naev Attila
Főépítész uľ és Déľi Tibor alpolgármestere egyértelműen azt mondta, hogy ezęrlakásos Ítrsashtlz
építésľe van beadott terv?

t4



Dľ. Moldván Tĺinde
Nincsen ilyen terv.

Naev Attila
Akkoľ ľosszul tźţékoztatÍaa Főépítész úľ

Dľ. Moldván Tĺinde
Félreéľtés lehetett, megkéri Nagy Attila urat nyilatkozzon,hogy elfogadja avélasztvagy sem!

Naev Attila
Ebben az esętben nem, illetve szeľetné, hogy azújpesti vârosvezetés egy elvi állásfoglalást tegyen.

Dr. Moldván Tůinde
Elmondja, közmeghallgatáson erľe nincs lehetőség, kéri, hogy igennel vagy nenrmel válaszoljon.

I)ľ. Tľĺnnon Noľbert
Ne haragudjon Nagy Attila úr, de a rendeletünket be kell tartani. Ha nem :ĺrrtjtkbe, a Kormányhivatal
törvényességi felszólalással fog élni. Legyen szíves, ahogy Jegyzó Asszony kéľte' igennelvagy nemmęl
válaszoljon, elfogadja vagy nem fogadja el a vtiaszt' Ha Ön ęrľő1 bovebben szeľetne beszélni vele vagy
a városvezetés más tagtraival, akkoľ természetesen állnak a ľendelkezéséľe.

Nagy Attila a kéľdéseire adotlvëiaszokat nem fogadja el.

Dľ. Moldván Tünde
MivelNagy Attila a kérdéssoráľa adott válaszokat nem fogadja el, így szavazâsrateszi fel a Képviselő-
testi.iletnek a válaszok elfo gadására vonatkozó hatâr ozatij avaslatot.

Budapest Főváľos Iv. keľiilet Úipest Önkoľmánvzata Kénviselő-testůiletének
Ż9 3 l 2 02 4. (XII.L2.)hatá,ľ ozata
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Nagy Attila
Tungsram és 1 000 lakás beadv ány âra adott v á,laszokat elfogadj a.
(18 igen, 3 hrtőzkodâs, elfogadva)

Dľ. Moldván Tiinde
Megkérdezi Müller György urat elfogadj a-e avtiaszt?

Mülleľ György a kérdéseire adott válaszokat elfogadja'

Dľ. Moldván Tünde
Kovács Beáta nincs jelen, o írásban fogvźiaszÍ kapni a kérdéseire. Nagy Attila úrnak van még egy
kérdése, ismeľteti azt:,,]0 éve még összesen 9 teniszpólya volt (3 helyszínen) a Tábor utcai
sportĺétesíĺményekben. Jelenleg egy sincs. Noha, Bedő Kata alpolgármester a 2 éwel ezelőtti
közmeghallgatdson ígéretet tett az UTE teľ'ületén visszaállítandó teniszpályók megépítésére' Ez miéľt
nem kovetkezett be? De, úgy is kéľdezhetném, miért ütdözi a Vórosvezetés a teniszt, amely minden
polgárosult helyi közösségbenfontos szerepetjdtszikNyugat - és Kelet-Európában egyaránt?''
Avźiaszt Bedő Katalin alpolgármester asszony adja meg. Előtte Nagy Attila úr 2 percben ki kívánja
egészíteni a b eadv âny źlt.

Nasv Attila
,'10 éve talán többek is emlékeznek rá, hogy 3 tęrületen is egymás melletti tęniszklubok, teniszpályák
voltak. Ugye a Tungsramnak volt még egy 4 pźiyts klubja, illetvę 2, illetve 3 a szomszédban. Ugye a
belga megérkezése után számolták föl. És számomra érthetetlen, hogy miért van az, hogy 

"gy 
ĺiy"''

városnak' ugye mindig mi Újpestet ktilön önálló településnek mondjuk' hogy nincs egy teniszkńbja. ltt
nemcsak teniszptiytról van szó, hanem valóban a világban sok helyen j ârtam, nekem ęz a szakmâmbőI
is eľed, tehát nyugaton és kęleten is tényleg egy központ az adott településnek a teniszklubja, ahol
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renđezvényeket tartanak cégek, hatalmas bęvételt hozhatĺa ugye ktilönböző céges események
megszenlęzése, vagy aktĺr az újpesti lakosoknak a sportoláshoz segítséget nýjtanźnak ezek a
teniszpályák. Nem kovetkezett be, tehát fölszámolták a ptiyźkat. A helyén ltĺttam, a 2 ptiya helyére
fákat ültettek. Én még ilyet nem Itútam, hogy teniszp źiytľ- főlsztmolunĹ és a helyéľe fákat iiltetünk'
Ugye ez a Tábor utcában megtöľtént és még arĺrak a 2 ptiyźlnak a visszatilítása sem történt meg, amit
Będő Kata alpolgármesterasszony 2 évvel ezelőtt megígéľt. És kérdezem, hogy ęz mért vin így?
Kciszönöm''

Bedő Katalĺn
Tisztelt Polgármesteľ ur, Jegyző Asszony és Tisztęlt Megjelentek! Szeretné egy picit pontosítani a
beadványban leírtakat. 4 éwe| ezelotti kozmeghallgatáson volt téma és majdnem ugyanezt a kérdést
tette fel, amire akkoľ Polgármester úr válaszolt. o aruryival egészítette ki, hogy akkoľ égy vállalkozóval
éppen egyeztetéseket folytattak, akik teniszpâlytkat szerettek volna Ujpesten létesíteni. Sajnos ez nem
valósult meg, tehát ennyivel egészítette ki, illetve azzal,hogy ott azIJTETáboľ utcai része építési tertilet
volt, tehát elevę nem tudott volna ígéretet tenni, fóleg nem azIJTE nevébe, és nem is szeľęt ígérgetni.
TćtjékoztaÍásként elmondja, Újpest Önkormány zata aTtlbotutca, Külső SziţâgyiÍLt titalhatárolt tęrületet
egy ?}I3-ban kötött ingatlanhasznâlati szeruódéssel 2028' augusztusig határozottidőre hasznáIatbaadta
az Ujpesti Torna Egyletnek. A szerzodésben annyit kötöttek ki a felek - önkormányzati hattrozatĺak
megfelelően -, hogy' megfelelő sportcélú tevékenység keľetei kózőtthaszntijźk. Ugyancsak képviselő-
testĺilęti hattrozat alapján az onkormányzatttlmogatáSt kotott a Nemzęti FejiesztésiMinisztériúmmal a
kérdés Ítlrgyźlt képező terület vonatkozásában. Emellett az IJTE az onkormányzat hozzájtlrulásával
Tfuo-pźiyâzatokon is részt vętt. Ez azt eredményezte, hogy a terület gyakoľlatilag teljes mértékben
beépítés alá került. Abban nincs vita közöttük, hogy egy ilyen nagy múlttal, jelennel és jövővel
ľendęlkezo sportágnak helye van Újpesten. Klubigazgató únal is egyeztetett a témthan' Valóban két
tenĺszpâlyaÍaltihatő ott, az egyik a kötelező fapótlási ľęndelet értelmébe be lett fásítva, a másik pedig
azértnęm használható, mert nincsenek kiszolgáló helyiségek, tehát nincs WC, nincs öltöző, de a Táboľ
utcai részen, a régibejtĺrat mellett locsolni se lehet, mert nincs víz.
Szeretné még azt is ęlmondani, hogy 20Ż3 év elején egy vállalkozó megkeľeste az onkormányzatlnkat,
hogy ingyenes teniszoktatást szeľetne óvodásoknaktartani azutánpotltls miatt' Az Önkormányzatĺyitott
volt a kérdésre és meg is szerveztek egy próbamintaprogľamot. Két óvodát érintett, a Paľk ovodát és a
Karinthy ovodát. IttŻ023 tavaszëln, ápľilis és május folyamán kozel 100 nagycsoportos tízóľás oktatáson
vęhetett részt 5 alkalommal. A Gazdasźryi Intézmény buszai szá,I|itottźk a csoportokat, és az
óvodapedagógusok is nagyon jó vélemérmyel voltak a képzésról. A 2)23-as 2)24-es nevelési évľe
előkészítették a beosztást, csak sajnos a cég gyakorlatilag kihátľált a progľamból. Azt mondták, olyan
bevételkiesésük volt itt az olďatók bére és a kieső pályabéľlet miatt, hogy nem tudták ezt vźilalni.
Udvariasan szeretné azt elutasítani, hogy a városvezetés ellensége a tenisz sportágnak.

Dľ. Moldván Tünde
Megkérdezi Nagy Attila urat elfogadj a-ę avtĺLaszt?

Nagy Attila a kérdésęire adott vźiaszokat nem fogadja el.

Dľ. Moldván Tünde
Mivel Nagy Attila a kéľdéseire adott vtiaszokat nem fogadja el, igy szavazësta teszi fel a Képviselő-
testületnek a válaszok elfogadására vonatkozó hatëlrozati javaslatot.

29 4 l Ż 02 4. (XII.L2.\hatáľ ozata
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy Nagy Attila
teniszpályákkal kapcsolatos beadványáľa adott vźůaszokat elfogadja.
(18 igen, 1 nem, 2tartózkodźls, elfogadva)

Megkérdezi' Szabó Antal ur jelęn van-e? Megállapítja, hogy nincs jelen' Megkéľdezi, Regos LâszIőné
jelen van-e? Megállapítja, hogy nincs jelen. Megkérdezi' Veres Csabaúľjelen van-e? Megáĺlapítja, hogy
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ő sincs jelen, így a távollévők írásban kapják męg a vëiaszta feltett kéľdéseikľe.

Mikľofon nélkül i kérdés.

Dľ. Moldván Tĺinde
Ha valaki nincs jelen a1eľemben, akkor úgy szól a jogsz abźúy, hogy 15 napon belül kapja meg írásban
autĺlaszÍ. Milcľofon nélküti hozzászólás. Kérésľe először a távol lévő Szabó Antal kérdéseit ismerteti:
,, ]'Parkolás: nagyon 

-sokan 
paľkolnak idegenek, akik nem itt latmak Újpest központban. Tudom, hogyvégáll Inąk' Javaslat'be kell vezetni afizeřős

ti lakc
Iehetn 

vagy csekély díjazás ellenében. Nap

2' Uniszonyok, köľnyezet :

Szemmel ĺáthatóan szépül Újpest De az Erzsébet utca, Munkósotthon utca' Viróg utca, Nyár utca szebb
környéke elhanyagolt, ľosszak az utak. Mikor kerül soľrą afettijĺtásra köľnyezeĺ szebbé tétete? Pétdĺźul
milyen szép a Semsey környéke. "
Regős LćszLőné kérdése:
]' ,,Az Árpód Kórház kinek a tulajdonóban vąn? Tesznek-e intézkedéseket annak érdekében, hogl

ismét működjön, és Ujpesten ne csak ,,Rehabititációs" intézmények leg1łenek, kivéve ą Baross u-i
Kóľhóz bizonyos részĺegét? Karbantaľtókat szerintem lehetne tąlĺźIii, foglalkoztatni, a kórház
mĺíkodt e té s ének ĺźrde ké b en.

2. A Bónką Kristó StadionnáI spoľtesemények alkalmával a parkoló autók miatt ą kaztekedés etég
nehéz a Fiumei útnál.

3. Megłeľen a jdrdĺźk igen rossz áIlapotban vannak, úgy tíínik mintha féIbemaradt volna a jdľda
kovezése. Pl.: Julianus baľát utca, Béke tér, stb.

4. Baross utcában ą volt Brjľdĺszmĺivesiskolát és a Megyeri út - Foti út saľkán lévő üresen dĺló
szakmunkds iskoĺát remélem, mielőbb elkezdik ótalakítani ĺakássó a fiatalok életkezdésének
megkönnyítésére

5. Irónyi Dániel utcában mikor kezdik bontani, ľendbe tenni a vott Vógóhidat? ''
Veľess Csaba kérdései:
,,Immár évek óta áIl egłfélkész épület, a Külső Szilógyi úton, amelyrőĺ Újpest lakossága semmilyen
hivatalos információt nem kapott az önkoľmónyzattól.-A kérdéseim ,n" oi-épĺ;letľe és ă léruiauinek
köľüĺmënye iľe v on atko znak ;

1' Kinek a tulajdonóban van a terület, amelyen ez az épület épiitt?
2. Ki ëpítette az épületet?
3 Mi az onkoľmónyzat teľve aféIkész teţesen leľomlott áltagú épütettet?
4' Igaz-e, hogy egy bíľósógi döntés szi)letetţ az épület ügyében, amely alapjón akár ],4 miltiórd

forintos kártérítést kelĺ kifizetnie az önkormányzaĺnak?
5' Igaz-e ąz a híľ, mely szerint az onkormányzat olyan csereszeľződést kötött erre ą telekre, amely

torvénytelensége miatt nem vált érvényessé?
6. Vizsgólta-e az onkormónyzat, hogl ki afetetrÍs ezért a kórokozóséľt?
7. Az önkormányzat szerint toľtént-e bijncselekmény ebben az ügyben? ''
Megállapítja' hogy JânvânLászlőné jelen van a teremben. Ismertéti a kérdéseit:
1. ,,Tekintettel aľľa, hogy napjainkban szinte kizóľóĺag mindent interneten lehet intézni, illetve

bármirőĺ tajékozódni. Kérem, szervezzék meg, itlene rcgyék lehetővé, hogł a keľüĺetben lévő
egyedül élő idős embeľek az internetes ismeľeteket megtanulhassák. Kérem, ,-ůrrrrr"rrk számulçľa
tanfolyamot.

2. Amennyiben lehetséges - a glógyszeľtórhoz hasonlóan - nyissanak a Vásáľcsarnok területen (pl. az
1. emeleten) legalább egyszeľíÍ postai szolgóltatóst nyújtó pontot (csekk befizetés, levélfetadái)' Ez
a..nehezen mozgó embeľek számáľa nagy segítség lenne'
oľülnék, ha meghallgaĺnónak, ha igen, értesítsenek',,

Az I. kérdésre Polgármester úr' a 2. kérdésľe Déri Tibor alpolgármester .'ľ fog válaszolni'
JánvâriLâszlőné ki kívánja egészíteni a kérdéseit.
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Jánváľi Lászlóné
,,Egyetlenegy kéľdésem yan) a következő, hogy én Megyeľen lakom a Megyeri temetőnél és az újpesti
újságot szintę kizárólag minden 10' alkalommal hoľdják ki, és az újpesti újságban legalább lenne
valamiféle tâjékoztatâs a kerület életéról, de már többszor megreklamáltam a Polgármesteri Hivatalnál
is' a kiadónál is, egyszer-egyszer hozztlk és utána semmi. Ha nem lehet azt megoldani' hogy
rendszeresen kihozzttk, akkoľ esetleg a vásárcsamok előterében ott a főbejáratnźi tegyék ki' meľt akkor
az embet akármennyire is elszigetelt' de egy héten egyszer vagy két hétben egyszeľ azért mlszźĺj
bevásárolni meruri és elérje, hogy egyáltalán mi torténik a kerületben. Köszönom szépen.''

Mikr ofon né l kül i ho z zás z ól ós.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Valóban az atapasztalat, sok helyen panaszkodnak, hogy nem érkezik meg az Újpesti Napló' Van, ahova
mindig megérkezik, de van, ahoruran sok panasz érkezik. Arra kérték meg a kiadó önkormányzati céget,
hogy próbáljon ezen a helyzeten javitani, akâr a terjesztéssel, akár más módon történő teľjesztéssel'
Csodát igérfi nem mer' de a panaszukat értették és az a feladata a kiadó Kft-nek, hogy ezena helyzeten
a belátható jövőben javítson'

Mikr ofon né l kül i ho z zás z ólás'

Dľ. Tľippon Noľbert
Volt még Jtnvtri Lászlónénak egy kérdése, hogy napjainkban szintekizárőlag mindent interneten lehet
u'égezni és ahhoz, hogy a kerületben é1ő idős eĺnberek az inÍernetes ismeľeteket megtanulhassák, az
Önkoľmányzat szęwęz-e számukľa tanfolyamot? Ez azért' nagyon jó kérdés' -"ň Ltlszlő Mária
korábban az Újpest TV-nél azt mondta, hogy nem minđen ĺao. hasznâlja az internetet.
onkormányzatunknak elkötęlezett szândéka az, hogy a szépkoru újpesti honťrtársaik sztlmtra
biztosítsanak olyan lehetoséget, ami internetes képzést és az internethaszĺéłlati módokat jeleníti meg.
onkormányzatunknál megalakult az Idősügyi Kabinet. Tudomása szerint ptiyâzatot írt |<l Jegyző
Asszony avezetoi beosztás betöltésére, de ez apźiyázat még nincs elbírálva. Ha azonbaĺez elbirźúásra
kerül, akkor mindenképpeĺ hatźlrozott kéréssel fognak é|ni az Idősügyi Kabinet ťelé, hogy ilyen
internetes tanfolyamokat az önök számttra feltétlenül szęwęzzeĺek.

Mi lĺľ ofon nélkül i ho zzás zólós

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Elmondta' azon dolgoznak, hogy mindenki' megtanuţon intemetezni, akinek kedvę van hozzá.. ly'reg
fog1ák hirdetni ęzeket a lehetőségękęt az onkormányzat kommunikációs csatomáin, de mint ahogý
jeIezÍemégaz Idősügyi Kabinet vęzetóipoziciőjanincs betöltve' mert apâlyâzatelbírálása folyamatban
van, és amikor be lesz töltve, akkoľ anĺak.a majdani kinevezętt személynek |esz az a feladat kiadva,
hogy szervezzenilyeĺtanfolyamokat. Az onkoľmányzat kommunikźĺciőjáérI fęlelős kollégáknak meg
azlesz afeLadata,hogy ez azinfotmtrció Önökhöz eţusson. Nagyon ľeméli, hogy el fog jutni és így me!
fog töľtérľri'

Milł ofon né lkül i ho zzós zólas.

Dľ. Moldván Tĺinde
Megkösz<ini a tájékoztatást, a 2. kérdésľe Déri Tiboľ alpolgármester úľ válaszol.

Déľi Tiboľ
Egy egyszeríĺ postai szo|gâ7tatâsokat nýjtó pont létesítésével kapcsolatban tętt fel kérdést a holgy' hogy
nagy segítség lenne, kĺilönösen az idősebbeknek és a nehezen mozgo emberek szâmíra. Megéľtik és
abszolút osztják az aggodalmti a szolgâ|Íatások elérhetőségével kgpcsolatban, Azonbu.' e.'g"ă3" -"g'hogy részletesen bemutassa a helyzetet. Ahogy on is utalt rá, Újpest lakosai egyre szrĺktilo postăi
szolgtitaÍźsi lehetőségekkel szembesülnek, amely nem helyi döntés eredménye. A Magyaľ Posta az
elmúlt években országszerte számos hivaÍalźÍ zttrtabe, és sajnos Újpest sęm került ki e folyamat hatása
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alól' EÍnlékezzuÍ1k Vissza,. az 

^rptldút 
elején, a Váci út közelében volt egy Posta, amelyet bęztńak. A

Vásárcsamok esetében' Ônkormányzatunk máľ korábban kezdeményežětt egyeztetésôket a Magyat
Postával annak érdekében, hogy legalább egy egyszeru postai szólgaltataí pontot létesítsęnek a
helyszínen. Ez kiilönösen indokolt lett volna a nehezen mozgo lakosoŘ kényelme érdekében. Sajnos
azonban az egyeztetések nem vezettek eredményre. A Postá a covidľa hivatkozva ŻO2I-ben ezt a
tárgyalási soľozatot megszakítotÍa. Azt is jelezték, hogy a Vásáľcsarnoktól mindös szę 2OO méterľe
taltihatő a ÍLagy Posta, ami jelenleg is ľendelkezésre źi]., igy a szo7gtitatás elérhetős égét ezzel
biztosítottnak tękintik. Az elmúlt időszakban még az év eleýr további tárgyalásokat foýattak a
postával' Káposztásmegyeľ II'-őn szeľettek volna egy postát létesíteni, azonbaĂ az elmúlt hóńapokban
egy olyan helyzetbe kerültek, ahol nemcsak arľól kellett dönteníük, illetve nemcsak anól volt ,"ô, hogy
nyitnak-e új postát Káposztásmegyeľ II.-őn, hanem hogy megvédjék a jelenleg múködő postákat iś,
hiszen Káposztásmegyer l-en a Lóveľseny téri postát a Posta be akarta zârnĺ. oiommel kożfi, ugy néz
ki, hogy ezt sikeľült meg megakadâIyozniés KáposztáSmegyer nem maradt postahivatal nélkiil. Emellett
azÍ is szeretĺék jelezni, mivel új feltételek születtek a Lóveľseny téť- postahivatal működésével
kapcsolatban, ezért újra felvetődött arnak a lehetősége, hogy esetleg a Postâ meggondoţ a magti és a
Vásárcsarnokban új pontot hoz létľe. Bizĺak benne, hogy ezt a Posta valamilyen Łton-módon-vagy a
szolgáltatás megosztásával, hogy a îagy Posta és a tőle 2OO méterľe lévő Váśárcsarnok közti poňion
megosztja ezęket a feladatokat, va1y valamilyen más módon.

Dľ. Moldván Tünde
Kérdezi JtnvtriLász|őné, hogy elfogadja-e a vźiaszokat?

J ânv éri Lész|őné a kéľdés eiľe adott válaszokat elfo gadj a.

Dľ. Moldván Tĺinde
A következő beadvźnyozó Kovács Beáta nincs jelen a teremben, de ismertetí a további kérdéseit:
1. ,,Mi a helyzet a Homoktövis utca koľforgatmónól engedélyezetţ építkezésset - 2023. októbere óta
fakivógósi kéľelem éľkezett-e a tulajdonostól? Megkeresték-e már iivatalosan a tulajdonost? Helyi
képviselőnk szándékozik-e Nag,l n ą Fővdrosban?
2. Eszak-Ujpesten nem hallatszik annak érdekében,
hogy az Újpest északi részen élők Mityen alternatív
megoldóst dolgoztak eľľe ki az elmúlt években, hisz rendszeresen jelzik ezt az itt éĺő lakók? Ha eddig
nem tetţék, mikoľ kezdenek hozzá?
A Malomvíz utca kétirőnyúsítása miatt elviselhetetlen lett az ott étőtmek aforgalom - mit szóndékoznak
tenni ą helyzet enyhítéséľe?
4' A Csíksomlyó és Malomvíz utcókban nincs rokkantparkoló kialakína, se mentő és tíízoltó felvonulási
teľületet nem alakítoĺtak ki az elmúlt 20 év során, az ott étők kérik ezek kialakĺtásót minél hamaľabb
kezdjék meg.
5. A Malomvíz-Homoktövis utca keľeszteződésében nincs rendőrlámpą vag)/ głalogosátkelőhety, a
parkba jutás szinte lehetetlen a megnövekedeu kocsiforgalom miątt. Terveznek-e báľmit tenni ez
ügyben?
6. 2023. december l8-i kozmeghallgatós utón I év elteltével ismét felteszem a kéľdést, miért takarítjók
fel az avart a Homoktovis Parkbąn az utoĺsó kis fatevélkéig? Tľippon polgármester úr tavaly egyrŻszt
azt vólaszolta: mert kirohadna alatta a ftÍ. Azt gondolom, korábban sem rohadt ki a ftł, amikor nem
tóvolították el még ąz avar írmagját is. Nálunk nagy zöld ligetes parkok vannąk és az erdőből járnak ót
akóľ mókusok is, sünok is és ki tudja még milyen erdei állatok' Nagłon sok sün és rovaľ kezdi el a téli
álmát ősz végén az avarban, majd jon a Váľosgondnoksóg által megbízott vóllalkozó és 3 napon
keresztül benzines lombfuvóval és ţraktorľal fettakarít minden lehutlott fatevelet AZ Áĺĺ,ąroxr'ąĺ
EGYÜTT!!!!
Miközben Bedő Kata alpolgármester asszony sünoket ment a Móka Ligetben, maga az Önkormányzat
tizedeli a sünállomónyt Káposztósmeg)/eren a Városgondnokság hathatós segítségével.
Nem beszélve a rovarállomónyról, amelynek szintén az avar biztosĺtana természetes védelmet télen, és
nem a kiakasztott páľ rovaľhotel, amelyekben ąz elmúlt években ] db rovaľt sem láttam meg1bľdulni,
pedig naponta járok el mellettiik. Az erdő melletti méhlegelő is álságos ilyen kÖrülmények mellett, hisz
az avarban többféle hasznos rovar megbújhat, amelyeket onok módszeľesen kiirtanak az alvállakozó
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segítségéýel'
Az itt élő, koľábban ide, a zöIdbe és nyugalomba kaltazők szünet nélküĺ hallgaţák a munkagépek hangját
és szíýák a benzingőzt a parkok környékén. Az avareltüntető tevékenységet tavaly tobbször is
megismételték a tél folyamán, ahogy keletkezett egy kisebb lehullott levélmennyiség. Idén is már kétszer
volt szeľencsénk ezt átélni a Homoktovis Paľkban' Ürge-Vorsatz Diana, a CEU professzora szerint az
avar tópanyagot biztosít a novényzetnek és nagy Szerepe van a talajvíz megtartásában, ami a Jiźk
kiszóradása ellen is haĹ Poszţait erről a következő helyen érhetik el, a levelem végén olvashatóak. Igaz,
tavaĺy sem vették figyelembe a válaszadáskor, bár idéztem akkor is kérdésemben mondatait. Annak
ellenére nem vettékfiglelembe, hogy Urge - Voľsatz Diana hozzáĺértéséhez nemférhet kétség.
Trippon polgórmester úr arra is felhívta tavaly a fig1lelmet, a szakemberekben meg kelt bízni, En erre
azt váIaszolom, a kertészeti szakembereken kívül nem ártana megkérdezni biológusokat, akór klíma-
kutatókat is, akik naglban lĺź kort és nem eti szakma sze
veszikfigyelembe. Ugl, mint ahol kizóľó hivatkoma mi
értéktelennek a területet, miközben az itt élők életminőségében is fontos szerepet játszik a novényzeĺ az
ott éIő álĺanilĺźggal egiltt, akkoľ is, hą invazív fojok. Egyébként csak invazív fajok lehetnek, hisz a
Iakótelep építése után erdősült be újra a terület.
Trippon polgáľmester úr másik válasza az volt, a csúszósveszélyt kell megakadáĺyozni az avar
felszed,źsével, A ligetes, erdős, /üves teriileten nem nagyon jĺźrnak embeľek, legfeţebb kutyások
tévednek oda; a füves területek kazau levő téľköves utakat pedig természetesen le kell takarítani, senki
nem kéri, hog,l ezt ne teg1,lék. Anyagi erőforrĺźs tobb is marad az úttisztításra, ha a Városgondnoksóg
alvállalkozóinak kevesebbet fizetnek a túlzásba vitt koľnyezetszennyező avareltüntetési, ąkdr
l omb kor onac s onkítás i munkáI at okért'
Ugyanitt kérdezném, ugle afészkelési időszakot 2025-től figyelembe veszi a Vdrosgondnoĺ<sóg Trippon
polgármester úr 2022-es facebook-poszţában tett ígéretéhez híven, mórcius és szeptember kozott? Az
elmúlt évben csak 2024. április kozepén, az erre figyelmet felhĺvó poszt hatdsórafejezték be a több héten
át zajló mindennapos benzines lombkoľonacsonkítást a parkjaink fáin, már jócskón a fészkelési
időszakban'
7. Itt élők bejelentése alapjón kevés a vaddisznóra illetve vadáIlatokľa figłelmeztető tóbla az erdőben
és kÓrnyékén, amely felhívnó az ott sétáIó emberek, ĺgy kisgyerekesek figyelmĺźt arra, hogy bármikor
megjelenhetnek a vadak, mivel természetes łllőhelyükon sëtálnąk az emberek. Panaszkodtak az erdőben
jórőróző természetvëdelmi felüg1,,eĺőlĺre, miszerint az ott motorozókat nem meľik megállítani, sem
megbüntetni.
8. Térkövek.' többek között a Spar melĺett a Sáľpatak utcában és a Haľgita utcábóI az Unka jótszótér
felé vezető úton a térkövek évek óta elhanyagoltak, egyre hepehupĺźsabbak, naponta bukdácsolnak a
jĺźrókelők. Egész Káposztósmegyer II területén rendszeresen ellenőrizni kellene az onkoľmónyzatnak
ezeket. Mikor teszik ezeket rendbe? A Városgondnoksóg a bejelentcÍket lerózza, hol a Sparra foţĺźk a
pľobĺémĺźt, hol nem is vólaszolnak. Pénzhiónyra hivatkozni is elég álságos lenne, miközben eg1lmást érik
az ingyenes utcai rendemënyek és egymásba érnek az ezeket hirdető óriásplakótok miltiós
kahségekkel' Arra hivatkozni, hog1l nem az onkormányzat dolga, hanem pl. a Sparé - szintén álságos",

Dľ. Tľinpon Noľbeľt
Ugy gondoţa' nem kellene az összes kérdését felolvasni.

Dľ. Moldván Tiinde
Az volt a kérés, hogy mindet olvassák fel.

Dľ. Tľinnon Norbeľt
Ęrti, de fuľcsának taľtja, hogy minden olyan kéľdést fölolvasnak, amiben az önkormźlnyzati céget, az
onkormányzatot énnÍó vádak fogalmazódnak meg, akáľ kéľdés foľmájában. A kéľdező meg niňcs itt,
de mivel nincs itt, ezért szőbeli vá|aszt nem tud râ adni egyetlenegy Alpolgármester sem. Szerintę
nézzék meg a rendeletet, ha kötelező fölolvasni, akkor olvassák föl.

Dľ. Moldván Tĺĺnde
Nem kötelező felolvasni, csak kérték a jelenlévők.



Dľ. Tľippon Noľbeľt
Ha nem kell felolvasni, akkor azt gondolja, úgy nem lehet emellett elmenni, hogy a kérdęzonincs itt, a
vá'|aszađő meg nem tud választ adni. Azt szeretné kérni, tartsák magukat a rendęlethez. Megkér6ęzi,
hogy szól a rendęlet?

Dľ. Moldván Tiinde
A rendelet azÍmondja, ha nincs jelen a beadványoző,15 napon belül kell avâlasztírásban megadni.

Dr. Trippon Norbeľt
Akkor legyrink szívesek a ĺendelet szerint eljárni.

Dľ. Moldván Tünde
Megkérdezi, Frankovics Teréz jelen van-e? Megállapítja, hogy nincs jelen. Megkéľdezi , YargaJózsef
úr jelen van-e? Megállapída, hogy nincs jelen. Megkéľdezi, Mihályflr Gyula rľ jelěn van-e? Megkérdezi,
Végh Alex úr jelen van-e? Megállapítja, hogy ő sincs je7en az ülésen, igy aiávolIévok írásbin kapjâk
męg a vâ7aszt a feltett kéľdéseikĺe.
Megállapítja, hogy Szabó Ba|ázsjelen van az ülésen' Két kérdést tett föl Szabó Balćlzsúr' de egyik sem
tartozik a közmeghallgatás körébe, a Képviselő-tęstület errol nem tud donteni . Az egyik kérdé."
köztisztviselot éľintő, munkajogi kéľdés, tehát ęrľől a közmeghallgatáson nem tudnak donteni. A másik
kérdést szintén egy nem helyi kĺizügyben tette fĺil, egy ujsźĺţgal, egy személlyel kapcsol atban, eZ Sem
l'artozik a közmeghallgatás hatáskörébe'

Miĺĺľ ofon né I kül i b e ki ab ólás.

Dľ. Moldván Tĺinde
Nem lęhet kiegészíteni' mert a kérdése nem tartozik a Képviselő-testülęt hatáskorébe és
magźnszemélyeket érint.

Mi lĺr ofon nélkül i b e ki ab ál as.

Dľ. Moldván Tünde
Tâjékoztatja a Képviselő-testületet, hogy több kérdés nem éľkezętt, akozmeghallgatás befejezodött.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni mindenkinek a kérdéseit' észľevételeit, aki nem volt itt az irâsban kap választ. És szeľetne
még egy félreértést tisztázni. Nagy Dávid úľ esetében esze âgźlbannem volt ot politikai lénynek nevezni'
bár ez a fogalom, mint politikai lény, ez az entitćls) ez a lény ez |étező a magyaÎ kozpolitikában. A
politikai lényekľől általánosságban beszélt' és véletlenül pont egy település jutott u, 

""źéb", 
és o volt

az, aţj olyan feltűnően ľeagált eľre, ezéĺt kénýelen volt megkéľdezĺi, hogy hol é1, és o mondta azt,
hogy Pomázon él. MégegyszeÎ elnézést kér, nem kívánt személyeskedni.
Egy rövid szünetęt ľendel ęl.

SZĹINET
(15:56 -16:30)

Dr. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Folytatnák az ülésünket az eredetileg męgszavazott ĺapirend szerint.
Közmeghallgatás utárľa vették fĺil napirendľe a bizottsági tagok visszahívásáľa és megvźiasztástra
vonatkozó javaslatot, valamint az eskiitételt.

1. Javaslat Bizottságĺ tagok visszahívásáľól és új bizottsági tagok megválasztásáľól
Előterjeszto: Dľ. Kató Ba|tzs frakcióvezető

Dľ. Tľippon Noľbert
Dr. Kató Balé.zs frakcióvezető úrtól érkezett a javaslat' a képviselők megkapták az előterjesztést. Egy
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visszahívás és egy megvźiasztâs található bennem. Kérdés' észrevételnem lévén szavazá,sra tesz fel a
hattr ozati j ava s I atot.

Budapest F'őváľos Iv. keľĺĺlet Úioest Onkoľmánvzata Kénviselő-testÍiletónek
Ż9512024.(X|I.IŻ.|hatârozata bĺzottsási tapok vĺsszahívásáľól és úi bizottsápi tapok
megválasztásáľól
Budapest Fováros IV. kerülęt Újpest Önkoľmányzata Képviselő-testülete - a Magyarország helyi
önkormányzatairől szőlő 2011. évi CLXXXIX. törvény 58' l (2) bekezdésének megfelelően -
a) Budapest Főváros IV. kęľület Újpest Önkormányzata Képviselő{estületének Gazdasági és
Tulajdonosĺ Bizottságából Lendvai Kinga tagot' valamint a Népjóléti és Lakásůĺgyi Bĺzottságából
Somogyvári Gáboľ tagot 2024' decembeľ 3 1 -ei hatállyal visszahívj a.
b) Budapest Fováros IV. kerĹilet Újpest onkormányzata Képviselő-testületének Gazdaságĺ és
Tulajdonosĺ Bĺzottsága tagtxá Nyíľĺ János Istvánt, valamint a Népjólétĺ és Lakásügyi Bizottsága
tags tn â Soós Káľoly t 2025 . j anućr 1 _j ei hatálly al megv źiasztj a'
Felęlős: Polgármester
Határidő: azonnal
(21igen, elfogadva)

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megkéri, Nyíri János István és Soós Károly urakat, legyenek szívesek kifáľadni eskiitételre. A
Képviselőtestület legfiatalabb tagját Modľoczlcy Kitti képviselő asszoný pedig aľľa kéri, hogy mondja
eIő az eskii szovegét.

Nyíri János István és Soós Kĺźľoly bizottsági delegált tagok letették az eskiłt és aláírtĺźk az EskĹiokmónyt.

Dľ. Tľĺnnon Noľbeľt
Gratulál azujonnanmegválasztott bizottsági tagoknak, jó egészséget és jó munkát kíván nekik a köz
szolgtiatźlban'

Ż. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľiĺlet Újpest Onkoľmányzata és intézményei 20Ż4. évi
fisszevont kiiltségvetéséľől és a végľehajtás szabályaĺľól szóló ľendelet III. sz.
módosításáľa
Előteť esztő : Dr' Tľippon Noľb ert polgármester

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Nagyon ľövidęn szeretné kiegészíteni az eloteTesztést' A rendeleti módosítás tartalmazza a kiilcinféle
sorok ktizti legutóbbi képviselő-testülęti döntés óta toľtént átcsopoľtosításokat, a fontosabb e|oirćnyzat
ľendezéseket. Ezt követően 20Ż5. fębruâr I5-ig kell benyújtaIi a jövő évi koltségvetést. Aĺmak
ttrgyaltłsźxal egyidőben fog1ák tćtrgyalni az idei évi költségvetés IV. szźĺmű módosítását, majd jövő
tavasszal kovetkezik a ztrszâmadźs. Kéľdés, észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel a
rendelettervezetet és felhívja a figyelmet, hogy a rendelet megalkotásáľa minosített többségľe van
sziikség.

Budapest Fővdľos IV. keriilet Úipest onkormĺínyzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy elfogadja a
Budapest,Fővdľos IV. keľĺilet Úipest onkormónyzata Képviselő-testületéneĺí a Buctapest Fővóros IV,
keriilet Ujpest onkormdnyzata és íntézményeí 2024. évi ijsszevont köttségvetésérőt és a végrehajttűs
szabdlyairól sailó 6/2024. (II.20.) önkormdnyzati rendelet mó,dosítdsdrlíl szóIó ľendelettervezetet és
ezzel megalkotja Budapest Fővdros IV. kerüIet Újpest onkoľmĺinyzata Képviselő-testiiletének a
Budapest Fővdľos IV. kerüleÍ Újpest onkormlźnyzaÍa és intizményei 2024. évi összevont
költségvetéséľől és a végrehajtás szabdlyairól szőló 6/2024. (II. 20.) önkormónyzati rendelete
módosítltsdról szóló 29/2024. (XII. 16.) önkormónyzati rendeletét.
Felęlős: Polgármesteľ
Hatândő: azonrnl
(l 5 igen, 6 tartőzkodâs, elfogadva)



3. Javaslat Budapest tr'őváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata és ĺntézményei Ż025. évi
átmeneti gazdálkodásáľĺĎl szóló ľendelet megalkotásáľa
Előterj esztő : Dr' Trippon Norbeľt polgármesteľ

Dľ. Trinpon Noľbeľt
Rövid kiegészítésként elmondja, ennek a ľendeletnek a célja és értęlmę, hogy 2025. februáľ 15-ig kell
benýjtani a jövő évi költségvetést, a szokásoknak megfelelően február végén fog1ák târgyalni, azaz
ennek az évnekavégén, most, gondoskodniuk kell a januáľ és a februáľ ťlnansziroztlsáľól. A fószabtůy
ebben a kérdésben az űgyĺevezett lll}-es szabély, tehát mindęn kiadás foszabtůy szeľint a tava|yi évi
eloiráĺyzat IllŻ-ével ťlnanszirozható januáľban és fębruárban' Ez alól vannak természetesen kivételek
a rendeletben is, például munkabérek, közizemi költségek, vagy vannak olyan költségek, amik
negyedévente esedékesęk. Ezeket biztosították a ľendeleti módosításban januárra-februârĺa.
Módosító javaslatot nyújtottak be az eloteľj esztó részéről. Az egyik módosítás, aPéĺ^lnjgyi Bizottságon
Jókay Attila ir részérő|volt egy észrevétel, hogy pontosítsanak a szövegezésen. Úgy pontosítottak, hogy
rtęm az általános taľtalékon belül, hanem általános tartalék címén biztosít a Képviselo-testĹilet
50'000.000 forint előirányzatot a két hónapra, azzal a szabti|yal, hogy a Polgármesteľ kizárólag
5.000.000 forintig vállalhat kotelezettséget, a ťolott a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság
jővćlhagyźtséxal vállalhat kötelezettséget. Ezt a szóbeli javaslatot befogadták Jókay Attila úrtól és
ź.irvezették'
A másik módosítás, a nemľégiben alakult gazdasági táľsaságunk, azIJjpesti Rendezvény és Pľogram
Kft. kapcsán meľül fel. A gazdasâgi táľsaság novemberi-decemberi üzleti tervét a Gazdasági és
Tulajdonosi Bizottság elfogadta, arnak afedezętéta III. számú költségvetési módosításban biztosították.
Azonban a Rendezvény Kft. aziz|etitervét aGazdasâgi és Tulajdonosi Bizottság elé majd márciusban
fogja tudni behozni, hiszen februárban fogja tudni, hogy a Képviselołestület mennyi pénzt és forrást
szân a feladatok e|Iátâsâra. Ebbol az kóvetkezik, hogy januáľban és februárban gondoskodni kell a
társaság ťlnaĺszirozźtsáról. Ügyvezető igazgató asszony, illetve Alpolgármester asszony előterjesztéséľe
a Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság elfogadta azt, hogy a két hónap tekintetében havonta 14,9 millió
forint ťrnansziroztlst biztosít februáľ végéig ezen gazdasági társaságnak, igy ezt is alapjavaslatként,
módosításként beleillesztették az átmeneti gazdálkodásról szóló ľendeletbe' Kérdés, észrevétel nem
Iévén szavazâsra teszí fel a ľendelettervezetet és felhívja a ťtgyelmet, hogy a rendelet megalkotására
minősített tobbségre van szfüség.

Budapest Fővdros IV. keľiile úgsl dönt, hogy eţogadja
Budapest,Fővóros IV. keriilet k a Budapest Főváros IV.
keľÍjlet ajpest onkormdnyzata 2025. évi dtmeneti gazddlkodóslűľól szóló rendeletteľvezetet és euel
megalkotja Budapest Fővdros iiletének a Budapest
Fővlúľos IV. keriilet Újpest on szótó 30/2024. (XII.
1 6.) önkoľmónyzatÍ rendeletét.
Felelős: Polgármesteľ
Határidő: azoĺĺlal
(16 igen, 5 tarIőzkodćls, elfogadva)

4. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľĺilet Újpest Önkoľmányzata 2024. évi ktizbeszeľzésĺ
teľvének 4, szńmű módosításáľa
Előteľiesztő: Dr' Trippon Norbert polgármesteľ

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Elmondja, egy kieg-észítés érkezett a koľábbi közbeszerzési tervben szereplő célokhoz képest, ez aLED
izzők beszeľzése. onkormttnyzatwk szeretné folýatni a LED izző oszttş hagyományéĺt' azonban a
kollégák megállapították, ha ugyanannyi LED izzőÍ szeretne az Önkormányzat nyĘtaní ingyenesen az
újpesti polgároknak' mint korábban, akkor az âremęIkedésekből adódóan akózbeszerzési értékhatárt át
fogiák lépni, ezért indokolt nyílt közbeszerzési eljárást kiírni és lefolytatni ezencél megvalósítására.
Pajor Tiboľ frakcióvezető úmak adja meg a szőt.



Paioľ Tĺboľ
Megkéľdezi, nem gondolkodik-e esetleg azOnkormtlnyzatvalami más támogatási formában? Most már
nagyon régőta folytatódik a LED lâmpák osztogatâsa. Most szomorkodtak a Tungsram csődbe
menetelén, nem biztos, hogy kínai ltmpagyârtőkat kellene támogatniuk az újpesti adőfizetókpénzéből.
Maximálisan egyetért azza|,hogy adjanak valamit, de keressenek olyan lehetőségeket, hogy mondjuk
az újpesti vállalkozókhoz valamilyen módon visszakerülhetne a tźtmogaÍâst, vagy az újpesti piacon
árusítókhoz visszakerülhetne legalább valami az újpesti adóÍizetők p énzéből' Magyarul olyan megoldás
kellęne találni, amj az újpestieknek, újpesti lakosoknak is, meg az itt dolgozóknak is jó.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni Frakcióvezetőurhozztlszőlâsźlt és megadja a szót Déri Tiboľ alpolgármęsterúmak.

Déľi Tĺboľ
Tisztelt Képviselő{estület! Ha 15.000.000 foľint ťo1é megy a közbeszeľzési értéţ,határt, akkoľ
kózbeszerzést kell kiími és kőzbeszerzés esetén újpesti cégeket is szívesen vźlrjâk,jöjjenek és vegyenek
részt apźiyâzatban' Szerinte nem lehet kiilönbséget tęnni kínai izző,megmagyar izző, német izző, meg
egyéb más izző közott. Támogatják azt, hogy a Verseny nyílt legyen, ez benne is van a kozbeszęrzési
tervben, de az,hogy ilyen koľlátozó feltétęleket bele tudnának terľri közbeszęrzé,si eţáľásokb a, ezt nem
gondoţa. De ha ezígy van, nyugodtan lehet aközbęszęrzési törvény módosítását kezdeményezni, onök
a Paľlamentben vannak, megtehetik.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni Alpolgármester úr hozzt.szőlt.sát és megadj a a szőt Rádi Attila képviselő úrnak.

Rádi Attila
Igen, nem lehet kĹilönbséget tenni, korltltozo eloíľásokat nem lęhet tenni, de a műszaki taľtalmon
keresztül igenis lehet szabályozni, vagy legalábbis az elváľható műszaki taľtalom pontos, korľekt, jó
szakmai alapokon tĺirténő megfo galmaztsćlt nem tiltja semmilyen törvény. Tehát, amikor elokészítik ezt
a LED izzőbęszęrzést, akkor a szakmai és miĺszaki paľaméterek jó behatárolt,ritlval, azért azt gondoţa,
jó eľedméný éľhetnek el, hiszen az alényeg, hogy jó izzőkkeruIjenek idę az újpestiekhez,hamźr az
onkormány zat a sajtlt pénzébó| osztj a'

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni Képviselő urhozzâszőlását Pajoľ frakcióvezetoűrhozzâszólásával kapcsolatban elmondja,
abszolút érti a jő sztndékâÍ, ami egy mélyen nemzeÍí és lokálpatrióta protekcionista megközelítés, és
tulajdonképpen méltányoţa és logikus is. A közbeszerzési törvény azonban a lokálpatriőta vagy a
nemzeti protekcionizmust, mint fogalmat még nem ismeri. Ebből következik, hogy ilyen éľtelemben
nem lehet diszkľiminálni az ajćn7attevők között. Amit Rádi Attila úr mondott, azt ugy értette, és ő is így
értette, így is mondta, hogy a műszaki tartalom meghatźroztsâĺâl egy onkoľmányzat szirÍénnem lehit
diszkľiminatív, ugyanakkoľ magas minőségi normákat el lehet várni, és ha ezt műszakilag pontosan le
lehet írni, ald<or ęz a fogyaszÍő szâmára, mindenfęleképpen előny lehet. Több kéľdés' észrevétel nem
lév én szav azíşr a tesz fel a hatźr o zati j avas latot.

a) Ţ előterjesztés 1. mellékletét képezo Budapest Főváros tV. kerĺilet Újpest
onkormány zattnak ŻO 2 4. év i mó do s ítoít Közb ęszerżé si Tervét elfo gadj a.

b) felkéľi a polgáľmestert, hogy _ a felelős akkreditált kozbeszerzési szaktanácsadó útján -
gondoskodjon a nyilvánossá tételérol, valamint a módosított Közbeszerzési Terv EKR-ben
töľténő megj elenéséről.

Felelos: polgáľmesteľ, a felelős akkreditált kozbęszęrzési szaktanácsadó útján
Hatźtidő: a) pont esetében: azonnal



b) pont esetében: 3 munkanapon belül
(20 igen, I tartőzkodtls, elfogadva)

5. Javaslat Budapest Ţ'őváľos IV. keľĺĺlet Ujpest OnkoľmányzataPolgátľmesteri Hivatalának
2025. év i igazgatási szĺinetéľe
Előteťesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Az előteľjesztó legyzo Asszonynak adja meg a szőt.

Dľ. Moldván Tünde
A korábbi évekhez hasonlóan december 31-ig kell az igazgatâsi szünetről dönteni' amit a jövő évben is
ugyanúgy' mint eddig, a karácsony és szilveszteľ közötti időszakban ľendelik el.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni a kiegészítést, kéľdés, észrevétel nem lévén szavazásrateszi fel ahatârozatijavaslatot'

Hivatalának 20Ż5. évi iqrazqratálsi szĺĺnetéľől
Budapest Fováľos IV. kerület Újpéstó"ko.-ányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy
a) a közszolgtůatitisztviselőkľől szolő 2011. évi CXCX' törvény 232' l (3) bekezdése alapján Budapest
Főváľos IV. Kerĺilet Újpest Önkormányzata Polgźrmesteľi Hivatalâbaĺ ŻO25' dęcember 22., 2025.
december 23., Ż025. december 29.,2025' decembeľ 30.,2025. december 3I' napjfua, tovâbbâ 2026.
jaĺltr Ż. napjâra (a 2025. dęcember 22 - 2026. január 2' nĄźńg terjedő időszakľa) 6 munkanap
igazgatćĺsi szünetęt rendel el és
b) felkéľi a polgármestert, hogy gondoskodjon jelen hattlrozat helyben szokásos módon történő
közzétételéről, egyben felkéri a jegyzot a szükséges munkaszeľvezési intézkedések megtételére és az
iigyfel ek tâj éko ztatâstr a.

Felelős : Polgármeste r, J egyzó
Határidő: a) pont vonatkozásában: azonnal

b) pont vonatkozásábaĺ 2025. március 1. napjáig
(20 igen, 1 fó nem szavazolt, elfogadva)

6. Javaslat Budapest x'őváľos IV. keľület Újpest Polgáľmesteľe illetménye és kiiltségtéľítése
tisszegének módosításáľa a Magyarország helyi łinkormányzataiľól szóló Ż0l1. évi
CI.xxxIX. ttiľvény módosítása okán
Eloteťesztő: Dľ. Moldván Tünde jegyző

Dľ. Tľĺppon Norbert
Az előteľj es ztó J egyző Asszonynak adja meg a szót.

Dľ. Moldván Tĺinde
Kiegészítésként elmondja, a jogalkotő sztndékânak, a törvényeknek megfelelően készítették elo az
előterjesztést' Törvényi kötelęzettségünk, kéri a Tisztęlt Képviselo-testületet, hogy támogassa.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni a kiegészítést, kérdés, észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel ahatârozatijavaslatot.

źnyzataKépviselő-testülete - ťrgyelemmel a Magy arorszâg
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helyi önkormáĺyzatairő| szőlő 2011. évi CLXxXx. törvény módosításáról szóló 2024' évi LVn.
töľvérnyel megállapított aMagyarország helyi önkoľmânyzatairől szó|o 2011. évi CLXXXIX. törvény
71. Ş (2) és (6) bekezdéséľe és 146lM. Ş-ára - úgy dönt, hogy

a) a222l2024' (x. 4.) sztlmuhaÍélrozattlnak 1' pontját a következők szerint módosítja:
,,l. Budapest Főváros IV' keri)let Újpest onkormónyzata Képviselő-testülete - a Magyaroľszág
helyi Ónkormányzatairól szóló 20ll' évi CLXXXX' torvény 71. l a és @) bekezd,źsének
megfelelően - dr. Trippon Norbert, Budapest Főváros IV' keriilet Újpest Polgĺźrmestere
illetményét 2024. október I' napjótól bruttó 2 651 000 Ft/hó, azaz havi bľuttó kettőmillió-
hatszázotvenegyezeľforint összegben, míg koltségtérítését 2024. október 1. napjĺźtóĺ havi bruttó
397 650 Ft/hó, azaz havi bľuttó háromszózkilencvenhétezer-hatszázÓtven forint osszegben
állapítja meg' Megállapítja továbbó, hogy - ĺźllamilag elismert nyelwizsga eredményt igazoló
bizonyínánnyal vagl azzaĺ eg1łenértékĺi okirattal torténő igazolós esetén - idegennyelv-tudósi
pótlékra is jogosult." 

;

b) felkéri a jegyzót - a közszo|gâ|ati tisztviselokľől szóló 20Il. évi CXCX. törvény
rendelkezéseinek és a jelen határozatźnakmegfelelő - foglalkoztatási jogviszonnyal kapcsolatos
ĺigyviteli feladatok elvégzéséľe.

Felelős: jegyző
Határidő: a) poĺt: azonnal

b) pont:2024. dęcembęr 3I.
(20 igen, I tartőzkodćls, elfogadva)

7. Javaslat Budapest F'őváľos Iv. keľĺilet Újpest Alpolgármesteľei illetménye és
ktiltségtéľítése tisszegének módosítálsáĺľa a Magyaľoľszág he|yi iĺnkoľmányzatairől sző|ő
2011. évĺ clxxxlx. tiiľvény módosítása okán
Előteť esztő: Dľ. Trippon Norbert polgármester

Dr. Tľippon Norbeľt
Kiegészítésként ęlmonđja, a korábbi gyakorlatnak megfelelő sztnalékos arányban javasolja az
alpolgármesterek illetményét megźlllapítani. Kató fľakcióvezetó ur jelezte, szeľetné kémi, hogy ktilon
szavazzanak az aIpolgârmesteľękľől. Több észrevétel nem lévén szavaztsra Íeszi fęl a hatźrozati
j avaslatokat ktilön-ktilon.

tisszegének módosításáľól
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkorm âĺyzataKépviselő{estülete _ figyelemmel a Magyarorsztlg
helyi önkormënyzatairol szőló 2011' évi CLXXXX. törvény módosításáľól szóló 2024. évi LVIII.
törvérnyel megállapított a Magyaľorsztĺghelyi önkormányzatairőLszőIo 2OI1. évi CLXXXIX. törvény
71. l (2) bekezdéséľe' 80. l (l) és (3) bekezdéséľe és 146llvI. Ş-áľa - úgy dönt' hogy

ą a 226/2024. (x. 4.) szâmllhattlrozattnak 1 . pontját a következok szeľint módosítja:
,, 1' Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testi)lete - a-Magyarország
helyi onkoľmdnyzatairóI szóló 201I. évi CLXXilX. torvény 43. s o bekezdésében, 80. Ş (l) és
(3.) bekezdésében biztosított jogkorében eţáľva - Bedő Katalin, Budapest Fővdros IV' keľület
Újpest onkormónyzata Atpotgármester itĺeményét 2024. október 4. iapjótól bruttó 2 385 g00
Ft/hó, azaz havi bľuttó kettőmillió-hóľomszáznyolcvanotezeľ-kilencszáz forint Ósszegben, mĺg
köItségtérítését 2024. október 4' napjától bruttó 357 885 Ft/hó, azaz havi brurc
háľomszázotvenhétezeľ-nyolcszáznyolcvanot forint osszegben állapítja meg. Megáltapítja
továbbá, hrgy - államilag elismert nyelwizsga eredményt igazoló bizonyínónnyal vagy azzal
egyenértékii okirattal torténő igazolós esetén - idegennyelv-tudósi póttélĺľa is jogosult."
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d) felkéri a jegyzőt - a közszolgtiati tisztviselőkről szóló 2OIL évi CXCX. törvény
ľendelkęzéseinek és a jelen határozattlĺakmegfelelő - foglalkoztatási jogviszoĺnyal kapcsolatos
ügyviteli feladatok elvégzéséľe.

Felelős: jegyző
Határidő: a) pont: azonnal

b) pont:2024. decęmber 3I'
(Ż0 igen, I tartozkodźls, elfogadva)

módosításáľól
Budapest Főváros IV' kerület Újpest Önkorm ćnyzataKépviselő-testülete - figyelemmel a Magyarország
helyi önkormányzatairo| szőlő 2011. évi CLXXXX. törvény módosításáról szóló 20Ż4' éví LVn.
toľvérľryel megállapított a Magyaľorszâghelyi önkormányzatairól szőlő 2011. évi CLXXXIX' törvény
71. l (2) bekezdésére' 80. l (1) és (3) bekezdésére és I46lM' Ş-ára - úgy dönt, hogy

a) a 228120Ż4. (x. 4.) sztlmtlhattlrozatélĺak 1 . pontját a következok szeľint módosítja:
,,1' Budapest Főváľos IV. kert)let Újpest onkormónyzata Képviselőłestĺ)lete - a Magyarország
helyi Ónkoľmónyzatairól szóló 20l l. ëvi CLXXXIX' torvény 43. s @ bekezdésében, s0. ţ (]) és
(3.) bekezdésében biztosított jogkorében eljáľva - Déri Tiboľ, Budapest Főyáľos IV' kerület
Újpest onkormányzata Alpoigirmester itlěményét 2024. október 4. ńapjától bruttó 2 385 g00
Ft/hó, azaz havi brutto kettőmillió-hóľomszómyolcvanötezeľ-kilencszóz forint osszegben, míg
kaltségtéľĺtését 2024. október 4. napjától bruttó 357 885 Ft/hó, azaz havi bruttó
hóromszózotvenhétezer-nyolcszáznyolcvanot forint összegben óllapítja meg. Megállapítja
továbbá, hogy - államilag elismeľt nyelwizsga eľedményt igazoló bizonyíndnnyal vagy azzal
egyenértékĺÍ okirattal toľténő igazolás esetén - idegennyelvłudási pótlélcra isjogosult."

b) felkéri a jegyzót - a kozszolgtiati tisztviselokľől szóló 201'1. évi CXCIX. torvény
rendelkezéseinek és a jelenhatározattlnakmegfelelő - foglalkoztatási jogviszonnyal kapcsolatos
ügyviteli feladatok elvégzéséľe.

Felelős: jegyző
Határidő: a) pont: azonrĺal

b) pont:2024. december 31.
(15 igen, 5tartőzkodâs, 1fó nemszavazott, elfogadva)

Budanest Főváľos tv. keľÍilet Úinest onkoľmánvzata Kénviselő-testůiletének

tisszegének módosításáľól
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete - figyelemmela Magyarország
helyi önkormânyzatairol szőlő 2011. évi CLXXXX. törvény módosításáról szóló 2024. évi LVIII.
törvénnyel megállapítotÍ aMagyarorszttg helyi onkormtłnyzatairőI szőlő 2011. évi CLXXXIX' törvény
71' l (2) bekezdésére, 80. Ş (1) és (3) bekezdésére és 146/M. Ş-ára - úgy dönt, hogy

a) aŻ30l2024. (x.4.) sztlmuhatârozatáĺak 1. pontját a kövętkezők szeľint módosítja:
,, L Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkor m ány z at a Ké pv i s e l ő - t e s tül e t e - a Ma gy ar or s z á g
helyi onkormónyzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX' torvény 43' l (3) bekezdésében, B0. ţ (1) és
(3) bekezdésében biztosítottjogkörében eţáľva - Szecsődi Tamás, Budapest Fővóros IV. kerület
Újpest onkormányzata Alpolgármester illetményét 2024. október 4. napjától bruttó 2 385 900
Ft/hó, azaz havi bruttó keucjmillio-haromszáznyolcvanotezer-kilencszóz forint osszegben, míg
költségtérítését 2024. október 4. napjátóI bruttó 357 B85 Ft/hó, azaz havi bruttó
háromszázötvenhétezer-nyolcszaznyolcvąnijt foľint összegben áIIapíţa meg. Megállapítja
tovóbbó, hogy - államilag elismert nyelvvizsga eredményt igazoló bizonyítvánnyal vagy azzal
egłenéľtékti okirattal tÓrténő igazolós esetén - idegennyelv-tudósi pótlékľa is jogosult. "
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b) felkéri a jegyzőÍ - a kőzszolgálati tisztviselőkről szőlő Ż011. évi CXCX. törvény
rendelkezéseinek és a jelenhatârozatânakmegfelelő - foglalkoztatási jogviszonnyal kapcsolatos
ügyviteli feladatok elvégzésére.

Felelős: jegyző
Határido: a) pont: azonnal

b) pont:20Ż4' december 37.
(20 igen,1 fő nem szavazot| elfogadva)

fisszegének módosításáľól
Budapest Főváľos tV. keľület Újpest onkormtnyzataKépviselő-testülete - Íigyelemmel a Magyarorszâg
helyi önkormtłnyzatairo| szőlo 2011. évi CLXxxx. törvény módosításáľól szóló 2OŻ4. éví LVIII'
törvénnyel megállapítotÍ aMagyarorszâghelyi önkormányzaÍairőI szőlő 2011. évi CLXXXIX. törvény
71. l (2) bekezdésére, 80. l (1) és (3) bekezdésérę és 146lM. Ş-ára - úgy dönt, hogy

a) aŻ3ll20Ż4. (x. 4') szźlmuhatźtrozatźnak 1. pontját a kovetkezők szerint módosítja:
,,1. Budapest Főváros IV. keri)let Újpest onkormányzata Képviseĺőłestülete - a Mag1laroľszóg
helyi Ónkormányzatairóĺ szóló 2011. évi CLXXilX. törvény 43. E @ bekezdésében, 80. s Q) és
(3) bekezdésében biztosított jogkorében eljárva - Czigler Lĺźszló, Budapest Fővĺźros IV. keriilet
Ujpest onkormányzata Alpolgĺźrmester iĺletményét 2024. október 4. napjótól bruttó 2 385 900
Ft/hó, azaz hąvi bruttó kettőmillió-hdromszdznyolcyanotezer-kilencszóz foľinĺ osszegben, míg
költségtérĺtését 2024. október 4. napjótól bruttó 357 885 Ft/hó, azcłz havi bruttó
hóromszázötyenhétezer-nyolcszáznyolcvanöt forint Ósszegben óllapítja meg. MegĺźItapítja
továbbd, hogy - államilag elismert nyelwizsga eredmënyt igazoló bizonyínónnyal vag1l azzal
egyenértékiÍ okirattal toľténő igazolás eseté'n - idegennyeĺvłudáSi pótlélçra is jogosult' "

b) felkéri a jegyzóÍ - a közszolgëiati tisztviselokľol szóló 20II. évi CXCX. törvény
rendelkezéseinek és a jelenhatározattlnakmegfelelő - foglalkoztatási jogviszonnyalkapcsolatos
ügyviteli feladatok elvégzésére.

Felelős: jegyző
Hatáľidő: a) pont: azonnal

b) pont:2024. december 3L
(16 igen,3 nem, Żtartőzkodćls' elfogadva)

8. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület az,,Ujpest Helyi Kisgyeľmekkoľĺ Stľatégiája 2024-
2026." elnevezésÍĺ dokumentum elfogadásáľa
Előteľj esztő : Dr. Trippon Norbert pol gármesteľ

Dr. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! A helyzetértékelést és a stratégitt târgyalta a Népjóléti és Lakásiigyi
Bizottság. Az aprő pontosító módosítások reméli kiosztásľa keľültek, amiket mâr a Népjóléti és
Lakásügyi Bizottság ülésén észręvétęleztek, illetve Bauer Béla képviselo ur felvetésére annyiban
egésztilne ki a stratégia, hogy az Önkormányzat elvi szinten kinyi1atkoztatja,hogy ezen stratégia
végrehajtásához' erejéhezmérten, ferľrtartható módon l<lvtnpénzigyi erőforľásokat allokálni a jövőben,
illetve mindent megtesz arľrak érdekében, hogy a szükséges infoľmációkat e târgykőrbeĺ az
újpestiekhez eţuttassa a maga kommunikációs csatornáin. A módosító javaslat lényegében ezt foglalja
magźlban. Megadja a szót Baueľ Béla képviselő úr úrnak.

Baueľ Béla
Tisztelt Polgármester IJr, Jegyző Asszony, Képviselőtársak
kciszönje meg azoknak a munkâjźú, aţ'lk részt vettek a

és megjelent Újpestiek! Előszöľ is hadd
stratégitlhoz kapcsolódó helyzetelemzés



elkészítésében és a stľatégia megalkotásában. Másodjáľa hadd mondja el, hogy szívbol szurkolnak ermek
a stľatégiának, mely alapos helyzetelemzést, széleskörű együttműködést és családközpontú szemléletet
ís tarÍa|maz. Nęmcsak a teţes családok, hanem az egyszi\ős családok és nagysziilők nélkiili családok
szempontjait is ťlgyelembe veszik. Ezek mind szuper dolgok, de van néhány komoly kihívás, amit ahogy
mźtr abizottsági ülésen is korábban elmondta, nem lehet ťlgyelmen kívĺil hagyni. Szeľintük hiâĺyoznak
konkrét, mérheto indikátorok ębbol a stratégiából. Egy stratégia olyan, mint egy Veľseny' tudni kell,
hogy honnan indulunk, mi a célvonal, és aztis tudnunk kell' hogy a célt hogyan érjük el' Például abban
a stratégiéhan' amit most itt meg fognak szavazni, szeľepel az,hogy sok család az informâcióhiány miatt
nem vett igénybe fejlesztő szo|géitatâsokat' Azt gondolják, ez egy olyan probléma, ami nem pénzkérdés
és jó indikátor leĺľre, ha bęnne lenne ebben a stľatégiában,haItúntlk, hogy hogyan no azoknak a
családoknak a sztlma, akik már az informâciók biľtokában élnek ezekkel a lehetőségekkel, és ahogy a
Polgármester úr is megemlítette' itt van a stľatégia fenĺrtarthatósági kérdése is. A ťlnanszirozâs
stabilitását, annak biztosítását nem lehet elvtůasztani a Képviselő-testülęt bevonásától, hisz majd mi
hoznlk meg azokat a költségvetési döntéseket, amelyek valóban biztosíthatják ennek a stratégiának a
működését. T.9hât, nęm deklarâlni a stratégiában a Képviselő-testület szerepét, szerintük alapvetó
hiányosság. osszegezve, szeľetnék, hogy ez a stratégiá sikeres legyen, de a hiányosságok miatt
taľtózkodás sal fo gunk szav azni.

Dľ. Tľĺppon Noľbert
Megkosz<ini ahozzâszőlást és megadja a szőtKatőBalázs frakcióvezető úrnak.

Dľ. Kató Balázs
Ha elolvassá'kaz előterjesztés címét, hogy Kisgyermekkori stratégia, akkor ebből azkövetkezik, ez egy
jó dolog, hogy az Önkormányzat ęzzel foglalkozik. Ha megnézik magtĺt az aĺyagot, nagyon érdekés
dolgok vaĺľrak benne. Megismerhetjük Újpest történetét, városrészeit, a városľészek kialakuláSát, tehát
sok minden' amiľe tényleg éľdekes - mondjuk a KSHłóI le lehet tölteni -, de alapvetően nem is ezzęI
van a probléma, hanem mint ahogy szokták mondani, a múltat nem szabad végképp ęltörölni. Tehát
emlékezzünk vissza 2023. augasztusźra, amikor a Képviselő-testület târgyalta ezt a kérdést. PerneczĘ
Lâszlő egykoľi alpolgármester egyik utolsó'' ámokfutása'' volt, hogy ľánk erőltetett egy kiilföldi hâtteru,
soros kozęli alapitvânyok által támogatott civil szervezeÍet, magtfi arĺrak definiáló NGo-t, amiľe
tulajdonképpen semmi szükség nem volt Újpesten. Abban a vitában akkor elhangzott, hogy ezt az
anyagot el tudta volna készíteni a Polgármestęri Hivatal, illetve az lntézmények dolgozói, hiszen van
annyi szaktudás és tapasztalat Újpesten, ami miatt nem kell bevonni a kĺ'ilfĺjldi htľĺteru, egyébként
soroshoz kötődő' vagy nagy valószínűséggel a soros-birodalomhoz kötődő NGo-t, akit tobb képviselő
az intemetról is ismeľt, hogy mivel foglalkoznak' a genderelmélettől kezdve az érzékenyítésig minden
itt elhangzott, azokat most nem szeretné megismételni, ez megnézhető a2023. auglsztus 31-i ülés
jegyzokönyvében.
A stratégiákkal kapcsolatba pęrsze lehet azt mondani, hogy jó stratégiźń alkotunk, de alapvetően nem
stľatégiákat kéne alkotni, hanem csęlekedni kell, mert az sokkal hasznosabb. Tehát a stratégiából
stratégia akkor lesz, ha cselekvés is lesz belolę. Eztnyilvźnmég nem tudják, de remélik, hogy ez valami
hasznot fog Újpest lakosságának és ktilönösen a gyeľÍnekeinknek eľedményezni. Azt peľsze csak
ľęmélik, hogy Polgármesteľ úľ nem fog olyan előterjesztést tenni a következő ülésen, hogy még létre
hozza a Hivatalban egy Stratégiaalkotó Kabinetet is, mert valószínűleg arľa semmi szükség nęm lennę.
Tehát alapvętően azt gondolja, a múltat is ťrgyelembe véve a maga részéról tartózkodni fog az
eloterjesztéstől, mert nem dertil ki magából az anyagbő|, hogy az űgynevezett NGo, meĺľryiben és
milyen módon működott ebben közre.
Viszont hamár erről beszélnek, azért Polgármester úrnak szeretné fölhívni a figyelmét és szerętné ólmi
a1tól, hogy a jövoben mindenféle külföldi hźttteríj,bizoĺyta|anťlnaĺszirozźlsú NGo-k betegyék a lábukat
Ujpestľe, és kiilönĺisęn a gyermekjóléti' gyermekvédelmi rendszerben nincs ilyenľe szükség. A
Hivatalban, Intézményekben vannak felkészült szakemberek' ha szükség van valamilyen munka
elvégzéséľe, azt onerőből is meg tudják csinálni. Az a 3.000'000 forint ehhęz valósziĺuleg nem tett
semmit hozzâ, amit Pernęczky űr ,,kiblusztólt'' itt. Emiékeztet ana, hogy Perneczky űr időnként
beléptette valami bízonýalaĺ szewęzetbę, aztâĺkiléptette az onkormányzatot' beléptette egy másikba.
Ezeknek semmi értelme nincs. Szeretné Polgármesteľ úr figyelmébe ajánlani, hogy a jövőben
tartózkodjunk , vagy melloznjk az ilyen nemzetközi hátterű NGo-knak Újpestľe való behozataIât.



Dľ. Tľĺppon Noľbert
Megköszoni Fľakcióvezetó ur hozzźszőlâsát. Aĺnyival egészíteném ki, elolvasta természętesen az
anyagot, âttanimânyozta, politikai, pártpolitikai éľtelembęn szenzitív kérdés ebben az anyagbannem
talâLhatő, viszont nagyon nagy éľtékűnek tartja a helyzetelemzést, részint a szakemberek véleményét,
részint a fókuszcsoportos beszélgetések eľedményét, részben a kérdőíves felméľéseket. Azt gondolja,
akinek van ideje ebbęn mélységében elmertilni és áttanulmányozni, azt mindenképpen jó szíwel tudja
ajânlaru' Megadja a szót Rádi Attila képvisęlő úrnak.

Rádi Attĺla
Azért nyomott a gombot a vége felé, mert egy másik észrevétele leĺĺlę ezzel kapcsolatban, akár
ügyľendinek is, vagy szęrvezeti működési pľoblémának is jelezné. Nem tudja, hogy ez aZ aÍ|yag
mennyiben tér el a kiktildöttől, ezt itt ellenorizni nem tudják' Ez atarta|mi része' A foľmaí része pedig
hogy itt most 2l-szer kinyomtattak 70 oldalt, 50_et 46-ot teljesen mindegy mennyit, tehát sírnak a
jegesmedvék, ha egyszeríien akar foga7mazni. Ne csináljuk ezt. Egyik ľészről megegyeztekabban, hogy
kereshető pdf. formátumban érkeznek az anyagok. Ez hellyel-közzel most mât azt mondja, hogy 99-
98 o/o-ban talán most már teţesiil és erľe most idejcin eZ az aîyag, majd később' ha jövőľe lesz
kĺiltségvetés, majd a kciltségvetés módosítások és egyéb anyag. Azt gondolj a,ha akörnyezetvédelemľől,
favédelemľől és sok mindenľől egyesek szokÍak szónokolni, akkor taľtsuk már be ezeket az
alapvetéseket. Ermek az aĺyagnaka kinyomtatâsa és az így való kiosztása teţesen felesleges volt, és azt
gondoţa' semmit nęm tett hozzâ a tartalmához. Ezt abizotlstĺgi ülésen, ami szerintę hétfőn volt, de nem
biztos benne, ezt simtnmegkaphatták volna a képviselők e-mailben.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni Rádi Attila képviselő tr hozzâszőlását. Aĺnikor elolvasta az anyagot, nagyon apró
módosításokat vett észre, amit, szóban ismertet. Az egyikaz 5. oldalon,tehá/- lényegében az elso éľdemi
oldalon találhatő, ahol a szociális szakembereknęk - de nyilván nem rójuk fel nękik _, sikerült úgy
megfogalmazniuk az eľedeti javaslatot, hogy a parIszakasz, tęhât a Duna paľtszakasz hasznźůhatóságźÍ.
a növényállomány gtltolja.Ez nyilvtnvalóan teljes képtelenség , ÍęhźÍ eztkérte, hogy pontos itsćlk' Az 5.
oldalon szintén Van egy apró pontositâs, atérszęrkezetet befolyásoló infrastrukturális elemek, tehźt igy
lett átiwa, illetve a 10' oldaloĺ atźhlâzatban a népsztlnlâlâsĺ adatok - két oszlopban szereplő ađat -,
pontosításľa keľült. A22. oldalon pedig az esetszâmok folyamatos és drasztikus emelkedése mondatban
az engedélyezett poziciók megfogalmazâsa, ami az eredętiben félrevezető lehet, helyette a betöltött
pozíciókmegfogalmazźtsa szeľepel. AzIntézmény szakmai pľogramjábanvźlltozat|aĺul68 fős a|étsztlm,
de nincs ennyi státusz betoltve. Tęhát nem azéľt nincs betöltve, mert nincs engedélyezve,hanem azért
nincs bętöltve, meľt nincs betöltvę.Ez azért szerinte fontos, de nem tlrt,ha észrevették a végén ezęket
az aprő dolgokat' Kéri, fogadják el szóban alapjavaslatként ismeľtetett módosításokat. Megadja a szőt
Rádi Attila képviselő úrnak.

Rádĺ Attila
Elfogadja azt,hogy módosították, ezze7 nincsen semmi probléma, dę ezértmost 21-szer 70 oldal került
kinyomtatásra ezért a pár szőért. A pâr szó fontos, de a formáról beszél. Tehtĺ a tarta\mat megértette'
megértette szeľinte mindenki, joga van a Bizottságnak, mindenkinek képviselőnek, itt helyszínen is lehęt
módosítást ehhez beadni. Itt anól beszélnek' hogy most kiosztásra került hirtelęn 27-szet 70 oldal, ez
majdnem 1000 oldal, fölöslegesen , mert eztmegkaphatták volna e-mailben is, pont ugyanennyi idő alatt,
még akźlr itt is elktildhették volna e-mailben, hiszen pont ugyanúgy a kezükbe került volna. Nyilván
lehet, hogy nincs mindęnkinél szâmitőgép, de ezeket a szünetben is, vagy báľhol a fľakciók meg iudták
volna érdemben tárgyalni' Tehát arľól beszél, hogy föloslegesen nyomtatunk, költjük apénzÍa semmirę.

Dľ. Tľĺnpon Noľbeľt
Azt kell, hogy mondja, teljes méľtékben egyetéľt ebben a kéľdésben Rádi Attila képviselo únal.
Valószínűleg e-mailen vagy egy oldalon apľó módosításokat le lehetett volna vezetni , trágédia, drźlma
viszont nem tortént. Kollégák oda fognak erľe figyelni. Megköszöni az észrevételét, nem tud vele
vitatkozni, viszont ha egyéb észľęvétel és hozztszőlás nincs, akkoľ szavazâsra teszi fel ahattrozati
javaslatot.

30



á tilete úgy dĺint, hogy
26." (a továbbiakban: Stratégia)

elnevezésű dokumentumot megalapoző , az Újpest Helyi, 2024-2026. év
közötti időszakľa szőlő Kisgyermekkoľi SÍratégitýźlhoz" elnevezésii dokumentumban
foglaltakat az elotelesztés 1. melléklete szerinti tartalommal tudomásul veszi;

b) a Stratégiát - figyelemmel a 76812023. (VIII. 31.) számú hatźrozatában foglaltakľa - az
előteľj esztés 2' melléklete szerinti tartalommal elfogadj a.

Felelős: polgármester
Határidő: azoĺlnal
(1 3 igen, 8 ÍaÎtozkodźLs, elfogadva)

9. Javaslat a Buľsa Hungaľica F'elsőoktatási onkoľmányzati oszttindíj páiyánatok2l21. évi
foľdulójának elbíľálására
Eloteľjeszto: Bedo Katalin alpolgáľmesteľ

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Az előterjeszto Alpolgármesteľ Asszony nem kíván szóbeli kiegészítést terľri' Kéľdés, észrevétel nem
lévén szavazâsra teszi fel ahatćrozati javaslatot.

a Képviselo_testülete úgy dönt, hogy
a) a Buľsa Hungarica Fęlsooktatási Önkormáĺyzati Ösztöndíjrendszęľ 2025. évi foľdulójában az

,,A'' típusú pëiyázati eljáľásban az a|źbbi személyeket 10 000 Ft/hó, azazhavi tizęzer foťrnt
osszegiĺ önkormányzati ösztöndíjban részesíti a 202412025. tanév második és a 202512026.
tanév elso félévében minösszesen 10 hónap időtaľtamľa:

_ Simon Roland Richárd
- Kádas Johanna Dóra

b) felkéri a jegyzot, hogy az a) poĺt szerinti döntésének megfelelő költségvetési fedezetet
Budapest Fováros IV. kerület Újpest onkormányza'ţ.a2025. évi költségvetése tervezése során a
2025. évi költségvetési ręndeletben irźĺnyozza elo;

c) felkéri a polgáľmestert az a) pont szerinti döntése EPER-Buľsa rendszeľben történő rögzitésére
és a Támogatáskezelő részére történo megki'ildésére, valamint a kötelezettségvállalás
fedezetének Budapest Fováros tV. keriilęt Újpest Önkormányzata 2025. évi átmeneti
gazdálkodásáról szóló rendęlętében v a!ő biztositâsâra.

Felelős: a) és c) pontok: polgármester a feladatkorľel rendelkező alpolgźrmesteľ útján
b) poĺlt: jegyző

Határidő: a) pont és c/ pont II. fordulat: azonna|
b) pont:2025. februttr 15.
c) poĺt I. fordulat: 2025. jaĺuâr 6.

(21 igen, elfogadva)

10. Javaslat Budapest F'őváľos IY. keľĺilet Újpest Önkoľmányzata és az Újpestĺ Kultuľálĺs
Ktizpont NonpľoÍit Koľlátolt F'elelősségíĺ Táľsaságft. kłizött fennálló közszolgáltatási
szerződés 4. számű módosításának jóváhagyására
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester
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Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Az előterjesztő Alpolgźtrrnesteľ Asszony nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Kérdés, észrevétel nem
Iévén szavazâsra tęszi fel ahattlrozati javaslatot.

ására
iselő-testülete úgy dönt, hogy
Önkormányzata és az Újpesti Kultuľális

Központ Nonpľofit Koľlátolt Felelősségrĺ Táľsaság (székhely: 1042 Budapest, István űt 17-I9.,
cégjegyzékszćlm:0I-09-205II2, adószám: Ż5191202-2-41. képviseli: Bakos Mónika) között
2019. június 14. napjtnkotött kozszolgźitatâsi szerződés 4. sztmumódosítását,

b) felhatalmazza a polgârmesteľt a fenti döntés végľehajtása érdekében szükséges intézkedések
megtételére és a 4. szâmu módosítással egységes szerkęzetbe foglalt közszolgźitatási szeľződés
altitâsźlra.

Felelős: Polgármester, a feladatköľręl ľendelk ezó aIpolgármester útján
Határidő: 1. pont esetében: azonnal

2. pont esetében: 2024' december Ż0.
(20 igen, 1 fó nęm szavazott, elfogadva)

11. Javaslat Budapest Főváľos IY. keľület Újpest Önkoľmányzata Képvĺselő-testületének
Ż02 /20Ż 4. (Ix. 1 3.) határ ozatának mód osít ásár a
Előterieszto: Bedő Katalin alpolgármester

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Az előteľjesztő Alpolgármesteľ Asszony nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Megadja a szót Rádi
Attila képviselő úrnak.

Rádi Attila
Azon kívül, hogy két hónapos hatâťlďő módosítás van benne, benne vaî aZ is, hogy egy másik szerzodést
is fölmondanak, vagy kívánnak fölmondani, az üzemeltęt ési szerzodést is, nemcsak a béľleti szerzódést,
amelyről az elsó alkalommal elfeledkeztek. Tehát nem jutott eszébe senkinek, hogy az W
Rendezvénýémek két szeľződése van működése soľán, amellyel akkor a korábbi döntés alkalmával
elfelejtettek foglalkozni. Öľü1, hogy erľe sikeľült ľájorľri és mosi korľigáţák, bár itt ez îemhaĺgzott el,
hogy ezérL is van szükség visszahozni ezÍ az anyagoÍ' Azt szeľetné kérni, hogy dolgozzanakpontosan,
precizen, mert a múltkoľi alkalommal azigyvezetők személyiségi jogaiľa hivatkozva, zárt ülésen történt
ez a cégâtalakítás, akkor is jelezte,hogy szerinte indokolatlan. Akkoľ az volt avttlasz,hogy ez igy lesz
és kész, úgy is volt, de ez alatt a zźrIilés alatt t<irténtek ezek a módosítások, amelyek az oĺtkormányzaÍi
tulajdonban történt módosítások voltak. Azl szeretné kérni, hogy fejtsék l<l az igazsćlg minden részietét,
és dolgozzanak precízen és pontosan'

Dľ. Tľipnon Noľbeľt
Megköszöni ahozzâszőlást és megadja a szót Alpolgármesteľ Asszonynak.

Bedő Katalĺn
Tisztelt Képviselő Úr! Teliesen tudatos volt, hogy akkor csak a bérleti szerzod,ésthoztâkbe, mert még
nem volt kialakult álláspontjuk arról, hogy az uzemę|tetés itt maľad az Önkormányzatnźi, vagy pedig
azÍ is túvęszi a cég. Behozták volna azt is testületire'

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszoni ahozzâszőlást és megadja a szót Rádi Attila képviselő úrnak.
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Rádi Attila
Ez egy jo magyarźlzaÍ volt, ügyes volt. Máľ egy hasonlót meghallgatott nem olyan régen aEoépítész
úrtól is, hogy mikoľ tévedtek, akkoľ szánt szándékkal tették és fol voltak erľe készülve. Tehát
Alpolgármesteľ Asszony elmondta, amikoľ a cégek tĺalaţ<ltâsârasor keriilt, hogy nagyon sok tervük van,
kíváncsian várja, hogy a terveket hogyan tudják végľehajtani. Neki úgy ttĺnik' ebben néminemű
akadályokba ütköznek, majd ki fog derülni, hogy ezek az akadtl\yok kitől és vagy kiktől vannak, de majd
azidó megoldja eztaproblémát is.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni ahozzźszólást, Egyéb kérdés, észľevétel' hozztlszőlts nem révén szayazásra teszi fel a
hatttr o zati j avaslatot.

e úgy dönt, hogy a Budapest
UP Rendezvény és Program

Korlátolt Felelősségű Táľsaság megalapításâről, az Alapító okirat elfogadásáľól, a megalapítással jáľó
személyi kérdésekľől, a törzstőke biztosítástrőI, valamint egyéb szeľződések jővâhagyâstról szóló
202lŻ024. (I)(. l3.)határozat5.a)ponljttésvégľehajtásihatáridejétaza|âbbiakszerintmódosítja:
,,5) Budapest Fővóros IV. kerütet Újp dant rcvóbbá, hog,,

a) az UV Újpesti Vaglonkezelő (a továbbiakbrr.] UV
Zrt.) a Budapest Iţl. kerület 70217/2/A helyľajzi szamú, 1042 Budapest, Szent Istvón tér 13-]4'
szám ąlatti Újpesti Piac és Vásáľcsarnok épületében tątólható UP Újpesti Rendeménytér
béľlete és üzemeltetése tekintetében katail 2027. decembeľ 3]. napjáig taľtó bérleti és
iizemeltetési szerződések 2025. február 28. napjóval kĺjzös megegyezéssel történő
megszüntetését kezdeményezi, abban az esetben, ha az UV Zrt. az e jogcímen töľténő
megszüntetéssel nem éľt eg1let, úgy azt rendes felmondással felmondja;

Hatáľidő: 5) pont a) alpont vonatkozásában,' 2025. februóľ 28' "

Felelos : pol gármesteľ a feladatkörrel rendelkező alpol gármesteľ útj án
Határido: azonnal
(2I igeĺ, elfogadva)

12. Javaslat a Polgáľmesteľĺ Hĺvatal és Gazdaságĺ Intézmény Ż025-Ż029. évi stľatégiaĺ
ellenőľzési terveinek jóváhagyásáľa
Előteľjesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

Dľ. Trippon Noľbeľt
Az előteľjesztő Jegyzó Asszony nem kíván szóbeli kiegészítést terni. Megaďja a szot Nagy Dávid
Frakcióvezętő úmak.

Naey Dávid
A 12. oldallal kapcsolatban szeretne kérdęzni. Ott az alacsony pľioľitású teľületbe került a szociális,
gyeľmekvédelmi és gyámügyi ťęladatok kategőriâja. Ez miért van? Lehet erről valamit tudni' hogy ez
mért a legalacsonyabb kategória?

Dľ. Moldván Tünde
Súlyszámokkal értékelték a kockázatkezeIést, ezt, ahogy a Képviselő úr is olvashatta, 300 fölött a
legmagasabb kategóriába sorolták, ęzek a súlyértékek jottek ki. Természetesen menet közben tanácsadói
tevékenység körébe bármilyen ellenőrzést ęl tudunk ľendelni, ha olyan súlyos kockâzatot látnak. Tehát
ez egy 5 éves belso ellenőľzési stratégiai terv. Azttudjamondani, hogy az elmúlt évben is, ha úgy látták
nagyon sok tanácsadói tevékenységben ľendelték el az ellenőrzést. Ezt a besorolást kapta a
kockázatelemzésnél a belső ellenőĺ asszonynál'

33



I)ľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszöni ahozzâszőlást és megadja a szót Rádi Attila képvisęlő úmak.

Rádĺ Attila
Egy egyszertĺ szövegszeľű javaslata lenne. Szeretné kérni, fogadják be alapjavaslatként, hogy a 9_es
számujogi tevékenység a kcizepes kockázatról a magas kocktnatra kerüţön átsorolásľa. Azt gondolja'
az elmult időszakban számos olyan jogi, szerződéskotési, ľendeletalkotási problémávaltalâ|koztakitt a
Képviselő{estülęten is, ami indokolhatja azt, hogy a jogi folyamatok igenis legyenek folyamatos
ellenőrzés alatt, mert az azt je|enti,ha a magas prioľitású kategóľiába keriil, akkor évente bele kell tenni
az elleĺőrzési tervbe. A jogi tevékenységet, szeretné, ha átsorolnánk a magasabb kategóľiába.

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Megkĺiszöni ahozzźszőlást és megadja a szőtKatóBalâzs frakcióvezető úmak.

Dľ. Kató Balázs
Nagy Dávid képviselő úrhoz hasonlóan o is a gyeľmekvédelmi területet szeretné kiemelni. Mindnyájan
emlékeznek, mi tĺjrtént Ż0ŻŻ decęmberében a Gyermekek Átmęneti otthonában. Azza|kapcsolätban
volt egy belső ellenőrzésivizsgâIat2023 janutłrjthan, honlapon meg is található a mai napig, amely igen
súlyos szabâ|ytalanságot állapított meg többek közott Pem eczky LâszIó alpolgármesteľ tevékenységével
összefüggésben' Azt gondoţa, ezt alacsony kockázatu teľületnek besoľolni nem helyes, szeľinte a
legmagasabba kellene sorolni, de minimum kcizepesbe, már csak azért is, meľt történt egy eset és ott
muszâj utána viszontellenőrzéseket végezni, hogy ez tobbet ne foľdulhasson elo. Mindnyájan tudják,
hogy a gyermekvéde|ęm az meĺuryiľe szęnzítiv teľület a mai világunkban, mennyire szem előtt yaî az
ott töľténtęk. Mindenképpanazt javasolná a Jegyzo Asszonynak, hogy ott rendszeľesen és folyamatosan
töľténjen ellęnőrzés.

Dľ. Tripnon Noľbert
Megköszoni ahozzászolást és megadja a szőt Jegyzo Asszonynak.

Dľ. Moldván Tĺĺnde
Megkoszöni a javaslatokat, mind a kettőt befogadja, magas kockâzaÍba fog]ák tenni alapjavaslatként.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Megállapítja' hogy Jegyző asszony alapjavaslatként, befogadta mind a két
módosítási javaslatot. Tobb észrevétel, hozzâszólás nem lévén, szavazâsra teszi fel a haIârozati
javaslatokat.

Budapest Főváľos fV. keľĺĺlet Úipel

évi stratégiai ellenőľzési tervét j óváh agyja.
Felelos: Jegyzic
Határidő: azonnal
(21 igen, elfogadva)



Dľ. Tľippon Noľbert
Az eloterjesztő Jegyző Asszony nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Megadja a szót Baľtók Béla
képviselő úrnak, ügyľendben.

13. Előteľjesztés Budapest F'őváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzatPolgármesteľĺ Hivatala
és Budapest Főváľos IV. keľĺilet Újpest onkoľmányzat Gazdaságĺ Iňtézm énye 2025. évi
ellenőľzési teľveinek j óváhagyásáľa
Előteťesztő: Dr. Moldván Tünde jegyző

Baľtók Béla
Ugyrendben elmondja, erľrek a napirendnek a megtárgyalâsaután 15 perc fľakciósziinetet kér.

Dľ. Tľinpon Noľbeľt
Kéľdés, észrevétel nincs, akkor szavazásra teszi ťęl ahatfuozati javaslatokat.

úgy dönt, hogy a Budapest
25. évi ellenőrzési tervét az

előterj esztés 1 . melléklęte szerinti taľtalommal jőv áhagyja.
Felelős: Jegyző
Határidő: azoĺ'nal
(21igen, elfogadva)

lete úgy dönt, hogy a Budapest
2025. évi ellenőrzési tęrvét az

eloteľj esztés 2. melléklete szeľinti taľtalommal jóváhagyja.
Felelos: Jegyzo
Határidő: azoma|
(21igen, elfogadva)

Dľ. Tľipnon Noľbeľt
Bartók Béla képviselo úľ kérésére 15 peľc fľakciószünetet rendel el.

stratégiai ellenoľzési tervét jóváh agyja'
Felelos: Jegyzo
Hattłndő: azonnal
(27 igen, elfogadva)

SZUNET
(1 7: 1 5- 1 8:30)

Dľ. Tľipnon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Mielőtt folytatnák a munkát sztlmba veszí az Egyebek napiľendi pont
keretében elozetesen kiosztásra került előterjesztéseket, meľt iĺgy |átja egy kis kevęredés van. Bauer
Béla képviselő úrnak van egy előteľjesztése, azt fölvették napirendľe, a felügyelőbizottsági tagok és
i3azgatőstşi tagok, frakciók kéréséľe történő dijazâs korrekciója szintén kiosztásľa keriilt. Az
onkormányzat és a SWIETELSKY kcizott megkĺitendo adásvételi szerződés és egyĹittműködési

is kiosztásľa kęrtilt. Van egy felügyelőbizottsági tagcseľére vonatkozó előterjesztés is.
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osszességében ennyi egyebekben ttłrgyalandő napirend van' Visszatéľve a normál napirendi menetre,
ott folytatják, ahol abbahagýák, a l4-es napirend következik.

14. Előteľjesztés Újpestĺ Egészségközpont 20Ż5-2029, évi stľatégiai és 2025. évi ellenőľzésĺ
teľveĺnek j óváhagyásáľa
Előterjeszto: Dr. Moldván Tünde jegyző

Dr. Tľippon Noľbeľt
Az előterjeszIo Jegyző Asszony nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Kéľdés, észľevétel nincs, akkoľ
szav azásr a teszi fęl a hatttr ozati j avas l atokat.

tervének ióváhagyásáľól
Budapest Főváros IV' kęriilet Újpest Önkormányzata Képviselő-tęstĹilete - a költségvetési szęrvek belső
kontrollľendszęréről és belső ellenórzéséről szőlő 370D0r 1. (Xil. 31.) Korm. rendelet 30. Ş (1a)
bekęzdésében meghatáľozott jogkorében eljárva - űgy dönt, hogy a fenntartásában működő Újpesti
Egészségközpont 2025-2029. évi stratégiai ellenőľzési tervét az e|őterjesztés I. szâmu melléklete
szęrinti taľtalommal jővtĺhagyja.
Felelős: jegyző
Határidő: azonnal
(16 igen, 5 tartőzkodźls, elfogadva)

ióváhaevásáľól
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselo_testülete - a költségvetési szervęk belső
kontrollrendszeréról és belső ellęnőrzéséről szóló 370lŻu1' (XII. 31.) Korm. ręndelet 32. $ (4)
bekezdésében meghatáľozottjogköľében eljárva - úgy dönt, hogy azÚjpesti Egészségkozpont2025. évi
ellenőľzési tervét az előteľjesztés 2. sztlmu męlléklete szerinti tartalommal jővâhagyja.
Felelős: jegyző
Határido: azonnal
(16 igen, 5 tartőzkodtls' elfogadva)

15. Tájékoztatás a telepůilésľendezési eszktiziik Ż024. évi hatályosulásáľĺíl
Előterj eszto : Déri Tiboľ alpolgármester

Dľ. Tľipnon Noľbeľt
Az előteľjesztó Dérí Tibor alpolgármęsteľ úr nem kíván kiegészítést tenni, megadja a szőt Rádi Attila
képviselő úmak.

Rádĺ Attila
Nem szeľetné a tegnapelőtti bizottsági ülésén elhangzottakat megismételni, de a jegyzőkönyv kędvéért
kénýelen elmondani, hogy a 2.Ż.4-es bekezdésben szeľeplő káposztásmegyeľi KÉSZ módosítás immár
az 5. é|ęÍévébe lépett, óvodakorú, jövőľe iskolába megY, és nagyon reméli' hogy nem váľják meg, amíg
leérettségizik és valóban el fogják fogadni, hiszen a tavalyi főépitészi beszámolóban is az szérepel|
hogy 2024-ben lęsz elfogadva. Most a 2024-ęsbęn az szerepel, hogy jövőre' Meg van erről u ktilo''
véleménye' nem szeľetné ezt most megismételni, abizottsâgi ülésen elmondta.

Déľi Tiboľ
Egyetlenegy mondatot szeľetne hozzźtęnnl az elhangzottal<hoz, abizottsági ülésen tefolytatták ęzt az
egyeztetést. EzKâposztźlsmęgyeren a 10 darab teľület módosításával van kapcsolatban és az
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az ijâsz telek. Ahogy az Í1âs, Szövetséggel egyezségre jutnak, úgy gondoţ a, ez amódosítás is meg tud
toľténni.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Több kérdés, észľevétel nincs, akkoľ szavazasrateszi fel ahatërozatijavaslatot.

Budapest F'őváľos Iv. keriilet Úipest OnkoľmánYzata Képviselő-testületének

úgy dönt, hogy elfogaďja az
önkormányz ati főépitész településrendęzési eszközök 20Ż4. évi hatályosulás âről szőlő tâjékoztatőjćlt.
Felelős: Polgármester, a feladatkörrel
Határidő: azonnal
(1 5 igen, 6 tartőzkodćłs, elfogadva)

rendelkező alpolgármester iĺtjtln'

16. Tájékoztatás a 2024. novembeľ 1ó. napja és Ż024. decembeľ 5. napja kiiziĺtt átruhánott
hatásktiľben hozott döntésekľől
Előteťesztő: Dr. Tľippon Noľbeľt polgármester

Dľ. Tripnon Noľbert
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést terľri. Kérdés, észrevételnincs, akkor szavazźsratęszi
fd, a hatfu ozati j avaslatot.

Budapest ľ'őváľos Iv. keľĺilet Úinest onkoľmánvzata Kénvĺselő-testĺiletének

rmtnyzata Képviselőłestülęte úgy dönt, hogy a 2024'
november 16' napja és 2024. december 5. napja között tltruházotÍ hatáskoľben hozott döntésekĺől szóló
tź! ékoztatást tudomásul ve szi.
Felelős: Polgármesteľ
Hatándő azonnaI
(Ż7 ígen, elfogadva)

17. Beszámoló lejárt hatáľidej íĺ hatáľozatok végľehajtásáľól
Előteriesztő: Dr. Trippon Norbert polgármesteľ

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Előterjesztoként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. Kéľdés, észrevétel nincs, akkoľ szavazásratęszi
fel a hattr ozati j avaslatot.

Budapest F'őváľos Iv. kerület Uinest onkoľmánvzata Kénvĺselő-testůĺletének

t onkormányzat Képviselő-testülete

dönt, hogy a 2024.
decembeľ 12. napjáig |ejttrthattńďejuhattlrozatok végľehajtásáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.
Fęlelős: Polgármesteľ
Határídő: azonnal
(27 igen, elfogadva)

18. Javaslat Budapest IV. keľiĺlet Újpest-kiizpont aluljáľó karbantartása ĺigyében
Előteţi esztő : Bauer B éla önkorm âny zatí képvi selő
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Dľ. Tľippon Noľbeľt
Bauer Béla képviselő úrnak adja meg a szőt az előterjesztésével kapcsolatban'

Baueľ Béla
Azt gondoţa' Újpest Kozpont aluţáró méltatlan tilapota mindenki előtt ismert és ez nemcsak a helyi
lakosoknak, de azoknak is kęllemetlen, akik nap, mint nap hasznźi1ćlk ezt a közlekedési csomópontot.
Az elmúlt 34 év elmaradtbenthtntlsai jól ltlthatőak.Itt az elmúlt hetekben, vagy hónapokban egy baleset
is tortént, amikoľ az ajtő kiszakadt és valakinek a lábát megsértette. Az előterjesztésben javasolt
javítások, illetve az at'lhoz kapcsolódó költségek mértéke, alacsonyabb, mint egy olyan beruházás és
teţes rekonstrukcióé, amit a Határ úton mtr e|végzett a FőVárosi Önkormányzat' Ezért azt gondolják,
ezęl<hez az alacsony költségekhez kapcsolódó forrásokért könnyen lehetne lobbizni a Fővárosi
onkormányzatban' Szeľetné kérni, támogassák a javas|atti, hogy közösen tehessenek egy lépést a
ľendezettebb Újpest Kozpont alulj áľóért'

Dľ. Tľippon Norbeľt
Megköszöni a kiegészítést és megadj a a szőt Altfatteľ Adalbert tanácsnok úrnak.

Altfatteľ Adalbeľt
Megköszöni képviselo úrnak a felvetést. Nyitott ajtókat dönget. Több korben beszéltek máľ erľől maguk
ís, illetve Főpolgármester úrľal is' éppen egy hete és támogatásáról biztosított minket a fe|ujitâsrő|. Ez
egy olyan teriilet, ami most pillanatnyilag még a BKK és a BKV között egy átmeneti állapotban van. A
Fopolgármesteľúr igéretettettarra,hogy eztrendezni fogják' és gondoskodni fognak ennek a teľületnek
a rendbetételéről' A Polgármesteľ úľ is ott volt, ő is lobbizott, és természetesen maga is lobbizni fog a
fóvárosi képviselőknél, apárbeszédes képviselőknél. Nem hiszi, hogy bármelyiktik ne támogatnâ ezt, a
szerinte ľemek kezdeményezést. ÍgéreÍ van, és szerinte eztbę ĺogat tudni hajtani. Az, ňogy ewe1
zsaroţák a Fovárost, hogy akkor îęm szavazzttkmeg a költségvetést, nem biztos, hogy szeľencsés, de
mindenképp en azt javasolja minden frakció tagnak, Iobbizzon a sajtt frakciőjtnti.

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megkoszĺini ahozztlszolást. Támogatja az előterjesztést és nagyon vârjtka Fővárosi Közgyrĺlést, hogy
fędezetet teľemtsęn a Pozsonyi út' István út felújításáľa is. Déri Tibor alpolgármester úr jelentkezett
hozzéşzőIźsra, megadja a szőt.

Déľi Tiboľ
Az eloző Közgytĺlés döntött aľról, hogy a korábban senki ťoldjének nevęzett területet' vagyis az alu|jtrők
területe, a BKV tulajdonába fogják adni. Ettől kęzdve gyakorlatilag ki lehet majd mondani azt,hogy
valójában l<l az aluljérók tulajdonosa' ami a BKV |esz a döntés értelmében. Szeľintę jó dontés, mert
eddig gyakorlatilag senki nęm gondolta, hogy ez a sajât pľoblémája' Vélhetoen erĺręk köszönhetően
haszt'ńlttlk Önök is politikai célokľa az aluljtrőt, amivęl lehet, hogy valakinek pľoblémái vannak,
valakinek nincsenek problémái, nem szeretne tilâsÍ foglalni ez ügyben. Azzal,hogy a BKV tulajdonába
kerültek ezekaz aluţárók, és nemcsak az Ujpest-Központra értendő ez,hanem a valamęnnyi metró
aluţáróra' amit majd még lehet, hogy be is fognak zárni esténként majd meglátják, úgy gondolja, a senki
f<ildjének most már tulajdonosa van és ezért ezeket a dolgokat le lehet vęrni valakin'

Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megköszoni ahozztlszolást és megadja a szót Bauęľ Béla képviselő úrnak.

Baueľ Béla
Először ana szeretne reagźini, hogy zsarolnának' Nem ezért é\tek ezzel az ęszközzeJ', hogy zsaroljtlk a
Főváľosi Önkormányzato|. Az István út ügyében is született egy nagyon hasonló hatźrozat, âzzal
egyetértettek és annak minttljâra szeľették volna, ha az Újpest-Központ aluţáľó ügyében is a fővárosi
képviseloknek ugyanaz a mozgâsÍere megvan.
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Dľ. Tľippon Noľbert
téi s országban kĹilönösen, a legitim, jogszeľű
s 1 megjegyzése, hogy az Újpesti Önkormányzat
fe ńbe Íartozik. A számonkéľhetőség elvébe az is

beletaľtozik, hogy a Fővárosi Önkoľmányzat is szâmon kéľhető azélÍ, ami a dolga, notň tudiak, hogy
nincsen könnytĺ pénnlgyi helyzetben és ennek megvarmak a megfelelő politikai okai, de ezeket
mindannyian ismerik és olvassák a sajtóban. Azt gondolj a, baj semmiképpen nincs abból, ha
érdekérvényesítéssel pľóbálkozik az Újpesti Képviselołestület, ezért tudja 

-ezt 
a kezdeményezést

támogatni. Több kérdés' észrevétel nem lévén szavazásrateszi fel ahatërozatijavaslatot.

ĺ'lkormtĺnyzat Képviselő-testülete úgy dĺint, hogy egyfelől felkéľi
azon képvisęlőit és frakcióit, amelyek képviselettel rendelkeznek Budapest Főváros Közgytĺlésében is,
hogy mindent tegyenek meg annak érdekében, hogy 2025. évben a Budapest IV' kerület Újpest-központ
átfogó karbantartásźlhoz és rendezéséhez (tísztasági festés, lámpabuľák festése' lógó kábelek és kukák
eltávolítása a közlekedési utakból) a Budapest Fováros onkoľmányzata költségvetésébęn rendelkezésľe
álljon.
Másfelől felkéri az érrÍfiętÍeket, hogy képviseţék azt az tůlćspontot, amely szerint a Budapest Fővárosi
Közgyűlésben lévő fľakciók l<lzźĺtő|ag abban az esetbęn támogassák a Budapest Fováros
onkormányzata 2025. évi költségvetésének elfogadását, amennyiben abban szeľepel a Budapest rV.
kerület Ujpest-központ aluljáró átfogó karbantartásźlhoz és rendezéséhez szükséges fedezet, továbbá
mindent tegyenek meg a kaľbantaľtási és ľendezési feladat mielőbbi éľdemi megvalósulása érdekében.
Felelős: polgármester
Határido: azolrlal
(ŻI igeĺ, elfogadva)

19. Egyebek

Újpestĺ Vagyonőľ Vagyonvédelmi Biztonságtechnĺkai Rendszeľt Üzemeltető és Szolgáltató
Koľlátolt Felelősségű Táľsaság felĺĺgyelőbizottsága tagiai személyéľől.
Eloterj esztő : Dľ. Trippon Norbert polgármester

Dľ. Tľippon Noľbeľt
A frakciók javaslattlra terjesztette elő, hogy Nyerges Gáboľ felügyelőbizottsági tagot 2OŻ5. janltr 14.
hatćilyal hívják vissza és Csikós Botond utat pedig 2025. janutlr 15. napjától határozott időtaĺamľa
felügyelobizottsági tagnak válasszák meg az Újpesti Vagyonőľ Kft_be' Ezęn kívül Arnold Ákos
felügyelőbizotţságí tagot hívják vissza' és dľ. Dobos Enikőt felügyelobizottsági tagnak válasszák meg,
ugyanúgy az Ujpesti Vagyonőľ Kft.-be, és az alapitó utasítja az UY Zrt. igazgatősâgtlt, hogy ezt a
hatźrozatot hajtsa végre' Megadja a szót Kató Balélzs frakcióvezető úmak'

Dľ. Kató Balázs
Ha jól éľtette, az első javaslat az azéĺÍ történik, męrt a múltkori dontésük nem volt végrehajtható. Volt
már ilyen hasonló döntés, de itt alapvetóęn azt gondoţa, hogy ez töľténik, amikor nem szólnak. Tehát a
Tisztelt Kétfarku Kutya Pëtrtnźi, ahogy a Bartók képviselő ur fogalmazta, szakszővaI szőlva nemcsak
pingvinezni kellene, hanem némi szakszeľűségľe is szükség lenne. Javasolja, inkább még tanuljanak egy
kicsit, mert az előteľjesztés tőlük jött, nem a Hivataltól. Azt gondolja, ez kellemetlen megint, leginkább
az e|oterjesztonek. A másik kérdése, hogy a régihatźrozattal mi lęsz? Azt szeľinte hatályon kívül kéne
helyezni.

Dľ. Moldván Tůinde
Tâjékoztatâsul elmondja, a hatályon kívül helyezés benĺle van a hatáľozat utolsó mondatában.

39



Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Több észrevétel nem lévén szavazźsrateszi fel ahatfuozati javaslatot.

keľůilet

UV

Budapest Főváros IV' keľtilet Képviselő-testülęte úgy dont' hogy

a) Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Önkoľmányzata (szél<hely: 1041 Budapest, István tú I4.,
tórzsszâm: 735672, aďőszâm: 15735674-2-4I, statisztikai szâmjel: 15735674-8411-32I-01; a
továbbiakban: Alapító), mjnt az UV Újpesti Vagyonkezelő Zártkőrűen Működő Részvénytáľsaság
(rövidített elnevezése: Uv Zrt., székhelye: 1042 Budapest, Munkásotthon u' 66-68., cégegyzékszźĺma:
01-10-042083, adószáma: 1080400l -4-41) alapítója és egyedüli részvényese az alábbi alapitői
hattlrozaÍokathozza:

1' Az Alapitő utasítja az IJY Újpesti Vagyonkeze\ő Zfutköríen Működő Részvénytársaság
igazgatősâgát, hogy az UY
egyszemélyes gazdasági társ
Bĺztonságtechnikai Rendsze
(rövidített elnevezése: ÚĺpBs
u' 66-68., cégjegyzékszâma:0I-09-71682l, adőszźtma: 13060918-4-41) tekintetébenhozzon
a|apitői haÍźlrozaÍot a felĺĺgyelőbizottság tagjainak és személyének vonatkozásátban az
alábbiak szeľint:

- Nyeľges Gáboľ feliigyelőbizottságĺ tagot2025'január 14.hattůlyal hĘa vissza
- Csikós Botondot 2025. jarutlr 15'napjtltől kezdődően 2029. oktőber 3I'nĄtlighatźrozott

időtartamľa felügyelőbi zottsági tagnak válassza meg.

- Aľnold Ákos felügyelőbĺzottsági tagot 2025. janlër 14.hattúIyalhĘa vissza
- dľ.Dobos Enikőt 2025.januâr 15. napjátólkezdődően 2029'oktőbeľ31' napjáighattrozott

ídőtartamt a fel ü gyelő bi zottsági ta g n a k válassza m e g.

Ż' Az Alapító utasítja tovthbâ az Uv Újpesti Vagyonkezelő Zártkőrílen Míĺkt'dő
részvénytáľsaság igazgatősźryźú, hogy alapítői hatźrozatban utasítsa az Úĺpnsľr
vAGYoNoR Vagyonvédelmi Biztonságtechnikai Rendszeľt Üzemeltető és Szolgáltatĺó
Koľlátolt Felelősségíĺ Táľsaság igyvezetójét, hogy haladéktalanul tegye meg a szfüséges
intézkedésęket a fenti alapítói hatźlrozatban foglaltak érvényľe juttatása éľdekében.

b) Az Alapító javasolja, az ÚĺpBsll VAGYONOR Vagyonvédelmi Biztonságtechnikai Rendszęľt
Uzemeltető és Szolgáltató Koľlátolt Felelősségrĺ Táľsaság felügyelő bizottsága tagjainak, hogy
elnöknek a tagok közül dľ. Dobos Enikőt válasszák meg.

c) Felhatalmazza a polgármestert az alapitői hatźrozaÍok alâirźsźra, és felkéri az IJY Újpesti
Vagyonkezelő Zártköľíĺen Mĺĺködő Részvénytáľsaság igazgatősâgât az alapitői hatérozatban
foglaltak végľehajtása éľdekében a szükséges intézkedések megtételére.

d) Budapest Főv-áľos IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete a Budapest Főváľos tV.
kerület Újpest onkormányzata Képviselo-testülete 286120ż4. (XI. 28.) hatćrozatit hatályon kívül
helyezi.

Felelos: polgármester
Hatândő: a) pont vonatkozástlban: azoĺ'nal

b) pont vonatkozásában azoĺ'tna|



c) pont vonatkozásában: folyamatos
d) pont vonatkozásában. azonnal

(21 igen, elfogadva)

Javaslat Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata tulajdonában álló és
tulajdonosi ľészesedésével műktidő gazdasági táľsaságok igazgatősága elnöke és tagiai
valamint felügyelőbizottsága elniike és tagjai ľészéľe biztosított díjazás tisszegének
megállapításáľa
Előteť ęsztő : Dr. Trippon Norbert pol gármester

Dľ. Tľinnon Noľbeľt
Kiegészítésében- elmondja, számos fľakció kereste meg azzal kapcsolatban, hogy hajtsanak végre
korrekciót az Önkormányzat gazdaséłgi társaságai igazgatősâgábän és felügyel,őbizottsági tagsági
tisztséget betöltő személyek esetében' tekintettel arra,hogy a dijazźsukrégőta nem változott' Az a
javaslat fogalmazódott meg' hogy hasonlóan a képviselői tiszteletdíjal<hoz, ittis minimálbérhez legyen

ok,
źrei

ęa
javaslat. Igyekezet a javaslatot összefoglalni és Önök eté ttrni az eIi5terjesztésben. Kérdés, észrevétel
nem lévén szavaztşra teszi fel a hattrozatijavaslatokat.

díiazás összegéľől
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy

a) Budapest ľ'őváľos IV. keľiilet Újpest onkoľmányzata (széIďlely: 1041 Budapest' István Llt I4.,
törzsszám: 735672, adőszâm: 15735674-2-4I, statisztikai számjel: 15735674-84lI-32I-ü; a
továbbiakban: Alapító), miĺt az IJPP ÚjpestiPáilyázatiPľojektmenedzsment Zártkőrtien Műkt'dő
Részvénytáľsaság (ľövidített elnevezése: WP ZrÍ., székhelye: 1042 Budapest, Szent István tér 7 .b. ép.,
cégjegyzékszćlma: 0IĄ0-043216, aďőszźlma: 12178445-2-41) alapítója és egyediili részvényesę az
alábbi al apító i hattlr o zatokat ho zza'.

1. Az Alapító az UPP Újpesti Ptiyénati Projektmenedzsment Zërtköruen Működo
Részvénýáľsaság igazgatősága elnökének és tagjainak havĺ díjazâsát Ż0Ż5. janutlr I.
napj ától az alâbbiak szeľint źilapitj a meg:

- az elnök dijazâsaamindenkori kötelező legkisebb munkabéľ (minimálbér) összegének
120 %o-a.

- a tagok díjazása a mindenkoľi kötelező legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének
1.00 %-a.

2. Az Alapító az UPP Újpesti Ptt|yázati Projektmenedzsment Zźrtköruen Működő
Részvénýársaság felügyelőbĺzottsága elnökének és tagiainak havi díjazáłsát 2025. január 1 .

ĺapjźtől az alźlbbiak szerint állapítja meg:
- az elnok dijazâsaa mindenkori kötelező legkisebb munkabéľ (minimálbér) összegének
100 %o-a.

- a tagok díjaztsa a mindenkoľi kötelező legkisebb munkabér (minimálbéľ) ĺisszegének
90 %o-a.

b) Felhatalmazza a polgármestert az alapitői hatârozat a|âirâsâra, és felkéri az WP Újpesti Ptiyâzati
Projektmenedzsment Ztĺrtkoďien Működo Részvénytársaséłg lgazgatőságát az alapitoi hatźłrozatban
foglaltak végľehajtása éľdekében a szükséges intézkedések megtételére.

4I



Felelos: polgármester
atândó: a) pont vonatkozásában: azonnal

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, Żnem,1 fő nem szavazott, elfogadva)

319/Ż

a) Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata (székďlely: 1041 Budapest, István 1]t 74.,
törzssztlm: 735672, aďőszttm: 1'5735674-2-4I, statisztikai számjel: 15735674-84II-32I-ü; a
továbbiakban: Alapító), mint a.z Újpesti Váľ lsgondokság SzoĘáitatól Koľlátolt Felelősségű
Táľsaság (rövidített elnevezésę: Újpesti Városgondnokság Kft., székhe1ye: 1044 Budapest, oradna uióa
2lA., cégjegyzékszáma: 07-09-90777I, adőszâma: 145IŻ346-4-4I) alapitőja és egyszemélyes
tulajdonosa alapítói jogkörében eljćlrva az alt-ŕ,bi alapítóihatérozatothozza..

1. Az Alapítő az Újpesti Városgondnokság Szol gźlItatő Korlátolt Felelősségű Társaság
felügyelőbizottsága elnökének és tagjainak havĺ díjazâsát 20Ż5. janutlr L ĺapjtĺőI az
alábbiak szerint állapítja meg:
- az elnök díjazâsa a mindenkoľi kötelező legkisebb munkabér (minimálbér) összegének 1Oo %-

stületę úgy dönt, hogy

- a tagok ďíjazźsa a mindenkori kĺitelező legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének 90 o/o-a.

b) Felhatalmazza apolgármestert az a|apitőihatârozat altlírásćľa, és felkéri azÚjpestiVárosgondokság
Szolgáltató Korlátolt Felelosségű Táľsaság igyvezetőjét az alapitóihatćrozatbanfoglaltak végrehajtása
érdekében a szükséges intézkedések megtételére'

Felelős: polgáľmester
lł"t".ĺao, aĘont vonatkozásáb an: azonnaI

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, 2ĺem,1 fő nem szavazott, elfogadva)

Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzata Képviselo-testülete úgy dĺint, hogy

a) Budapest Főváľos IV. keľiilet Újpest onkoľmányzata (szél<hely: 104l Budapest, István űt I4.,
tłirzssztlm: 735672, adőszâm: 15735674-2-41, statisztikai számjel: 15735674-8411-321-0I; a
továbbiakban: Alapító), mint' az UV Újpesti Vagyonkezelő Zártkörűen Miĺködő Részvénytáľsaság
(ľövidített elnevezése: Uv Zrt., székhelye: 104ŻBudapest, Munkásotthon u' 66-68., cégjegyzékszźmu
01-10-042083, adőszźma: 10804001-4-4I) alapítója és egyedüli ľészvényese az alźbbi alapitői
hattlrozaÍokathozza:

1' Az Alapító az LIV Újpesti Vagyonkezelo Zźłrtkoflien Működő Részvénýársaság
igazgatősáąa elniikének és tagiainak havi díjazását 2025. januźr I. napjtúő| az althbiak
szerint źilapitjameg
- az elnök ďíjazâsa a mindenkoľi kötelező legkisebb munkabéľ (minimálbéľ) összegének I2O %-



- a tagok dţazâsa a mindenkoľi kötelező legkisebb munkabér (minimálbér) összegének IOo %-

2. Az Alapító az UV Újpesti Vagyonkezelő Zârtköruen Működő Részvénýársaság
felügyelőbizottsâga elntikének és tagiainak havi díjazását 2025' januttr I. napjâtőI az
alábbiak szerint állapítja meg:
- az ęlnök dijazása a mindenkori kötelező legkisebb munkabéľ (minimálbéľ) összegének IOO %-

- a tagok dijazâsa a mindenkori kcitelező legkisebb munkabéľ (minimálbéľ) összegének 90 %o-a.

b) Felhatalmazza apolgármestert az alapitőihatârozat altlirâstraés felkéri azIJY Újpesti Vagyonkezelo
ZârtköruenMűködő Részvénýársaság igazgatősâgtĺt az aIapitoihatározatban foglaltak végrehajtâsára.

Felelős: polgármesteľ
Hatâ dó a) pont vonatkozásában: azonnal

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, 2nem,1 fő nem szavazott, elfogadva)

Főváľos
UV

, hogy

a) Budapest F'őváros IV. keľiilet Újpest Onkoľmányzata (szélđlely: 1041 Budapest, István ti I4.,
totzsszâm: 735672, adósztlm: 15735674-2-4l, statisztikai számjel: 15735674-84II-32I-ü; a
továbbiakban: Alapító), mint az UV Újpestĺ Vagyonkezelő Zártkőríĺen Működő ľészvénytáľsaság
(rövidített elnevezése: Uv Zrt., székhelye: 1042 Budapest, Munkásotthon u. 66-68', cégjegyzékszâma'.
01-10-042083, adősztlma: 10804001-4-41) alapítója és egyedüli részvényese az alćbbi alapitői
hatźlrozatokathozza:

1. Az Alapító utasítja az |JY Újpesti Vagyonkezelő Zártköruen Mtĺködo Részvénýársaság
igazgatőságtú, hogy az IJY Újpesti Vagyonkezelő Zârtkóríien Működo Részvénýársaság
egyszemélyes gazdasźtgi társaságaként működő Újpesti Piac és Vásáľcsaľnok Koľlátolt
F'elelősségíĺ Társaság (rövidített elnevezése: Újpesti Piac és Vásárcsarnok Kft.' székhelye:
1042 Budapest, Munkásotthon utca 66-68', céĄegyzéksztlma: 01-09-18033I, adőszćma:
24750Ż80-4-41) tekintetébenhozzon alapitőihattrozatot a felügyelőbizottság elniikének és
tagjainak havi díjazásának vonatkozásában,2025. jarultr 1. napjától kezdődően az alâbbiak
szerint:
- az elnök dijaztsa a mindenkoľi kötelező legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének 90 %-

- a tagok díjazása a mindenkori kötelezo legkisebb munkabér (minimálbéľ) osszegének 65 oÂ-a

2. Az Alapító utasítja továbbá az IJY Újpesti Vagyonkeze|ő Zártkőľíĺen Műktidő
Részvénytáľsaság ígazgatősźĺgtú, hogy alapítói hattrozatban utasítsa az Újpesti Piac és
Vásáľcsaľnok Koľlátolt ľ'elelősségĺĺ Társaságigyvezetőjét, hogy haladéktalanultegye meg
a szükséges intézkedéseket a fenti alapitőihattrozatban foglaltak érvényľejuttatása éľdekében.

b) Felhatalmazza a polgármestęrt az alapitői hatćrozatok a|tlírâsźra, és felkéľi az IJY Újpesti
Vagyonkezelő Zártkőrűen Működő Részvénytáľsaság igazgatőságát az alapitői határozatokban
fo glaltak végrehaj tása éľdekében a szükséges intézkedés ęk megtételére.

43



Felelős: polgármesteľ
Határidő: a) pont vonatkozásábaĺ: azoĺlnal

b) pont v onatkozâstlban: folyamatos
(18 igen, 2 nem,1 fo nem szavazott, elfogadva)

épviselő-testülete úgy dönt, hogy

a) Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata (szélďlely: 1041 Budapest, István lt I4.,
torzsszttm: 735672, adőszám: 15735674-Ż-4I, statisztikai számjel: 15735674-84II-32|-0|; a
továbbiakban: Alapító), mint az UV Újpestĺ Vagyonkezelő Zártkőrűen Műktidő Részvénytáľsaság
(rövidített elnevezése: Uv Zrt', székhelye: 7042Budapest, Munkásotthon u. 66-68., cégjegyzékszâma:
01-10-042083, adőszâma: 1080400i-4-4I) alapítója és egyedüli részvényese az alâbbi alapitoi
hatârozatokathozza'.

ító utasítja ęzelő Zârtkoriĺen Műkĺidő Részvénýársaság
źú, hogy a zelő Zźlrtkörűen Működő Részvénytáľsaság
es gazdasâ Úľľnsľr vAGYoNoR Vagyonvédelmi

Biztonságtechnikai Rendszeľt Üzemeltető', és Szolgáltató Koľlátolt Felelősségű Társaság
(rovidített elnevezése: ÚĺpBsľĺ VAGYONOR kft., úékhelye: 1042 Budapest, Nřunkásotthoň
u. 66-68., cégjegyzékszáma: 0I-09-77682I, adőszźtma 13060918_4-41) tekintetébenhozzon
alapitői hatttrozatot a felügyelőbizottság elntĺkének és tagiainak havĺ díjazásának
vonatkozás ában, 2025 . januźlr 1 . napj ától kezdődoen az alźbbiak szerint :

- az elnök dijazâsa a mindenkoľi kötelezo legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegénekgo %-

- a tagok dijazâsa a mindenkoľi kötęlező legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének 65 %o-a.

2. Az Alapító utasítja továbbá az IJY Újpesti Vagyonkezelő Záľtkőľűen Míĺktidő
Részvénytáľsaság igazgatósâgźtt, hogy alapitői halźłrozatbaĺ utasítsa az Úľprcsrr
vAGYoNoR Vagyonvédelmi Biztonságtechnikai Rendszeľt iizemeltető és Szolgáltató
Koľlátolt F'elelősségĺĺ Táľsaság igyvezetojét, hogy haladéktalanul tegye meg a szükséges
intézkedéseket a fenti alapítói hatźtrozatbaĺ foglaltak érvényre juttatása éľdekében.

b) Felhatalmazza a polgármestert az alapítői határozatok aIâirâsźna, és felkéľi az IJY Újpesti
Vagyonkezelő Zártkőľĺĺen Műktidő Részvénytáľsaság igazgatosâgtłt az alapíÍői hattrozatokban
fo glaltak végľehaj tása érdekébęn a szükséges intézkędések megtételére.

Felelős: polgármester
Határidő: a) pont vonatkozásában azoĺlnal

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, 2nem,1 fő nem szavazoht, elfogadva)

nkormányzata Képviselőtestülete úgy
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a) Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata (széIdĺely: 1041 Budapest, István |lt I4.,
törzsszám: 735672, adőszźlm: 15735674-2-4I, statisztikai sztlmjel: 15735674-84II-32I-0I: a
továbbiakban: Alapító), mintazÚjpestĺ Sajtó SzolgáitatőNonproÍit Koľlátolt Felelősségű Táľsaság
(rövidített elnevezése: Ujpesti Sajtó NonproÍit Kft., székhelye: 1045 Budapest, Erzsébet utca 8]
cégjegyzékszáma: 0I-09-935688, adoszźĺma: 22610092-2-41) alapítója és egyszemélyes tulajdonosa
alapító i j o gköľéb en eţ árv a az alábbi alapítői hatźr o zatot hozza:

1. Az A|apiÍő az Újpesti Sajtó Szolgáltató Nonpľofit Koľlátolt Felelosségĺĺ Társaság
felügyelőbĺzottsága elniikének és tagjainak havi díjazásáú 2025. januâr 1, napjâtől aż
alábbiak szerint tilapitja meg:
- az elnök díjazâsa a mindenkori kotelezo legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének gO %-

- a tagok d4azâsa a mindenkori kötelező legkisebb munkabéľ (minimálbér) összegének 65 %o-a.

b) Felhatalmazza apoIgtłrmęstert az a\apitoihatźrozat aláírásâra, és felkéri az Újpesti Sajtó Szolg á|tatő
Nonpľofit Koľlátolt ľ'elelősségű Táľsaság ijgyvezetójét az alapítőihatârozatban foglaltak végľehajtása
érdekében szükséges intézkedések megtételére.

Felelős: polgármester
Határido: a) pont vonatkozásában: azonnaI

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, Żnem,1 fő nęm szavazott, elfogadva)

ľofit

Budapest Főváros IV. kerülęt Ujpest onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt' hogy:

a) Budapest Főváľos IV. keľĺĺlet Újpest onkormányzata (széţ,hely: 1041 Budapest, István űt 74.,
töľzsszám: 735672, adoszâm: 15735674-2-41, statisztikai számjel: 15735674-8411-3ŻI-ü; a
továbbiakban: Alapító), mint az Újpesti Kulturális Ktizpont NónpľoÍit Koľlátolt Felelősségű
Táľsaság (ľövidített elnevezése: Újpesti Kultuľális Központ Ńonpľofit Kft., székhe\ye: IO4}Budapest,
István út 17-l9., cégjegyzékszâma: 0I-09-Ż05II2, adősztlma: 25I9I2O2-2-4I) alapítója és
egyszemélyes tulajdonosa alapítói jogkĺirében eljáwa az alźhbi aIapitőihatârozatothozza:

1. Az Alapító az Újpesti Kulturális Kozpont Nonpľoťrt Koľlátolt Felelősségű Táľsaság
felĺigyelőbizottsâga elntikének és tagjaĺnak havi díjazását 2025. janućlr I. napjátőI az
alábbiak szerint állapítja meg:
- az elnök dijazësa a mindenkoľi kötęlező legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének 90 %-

- a tagok dijazása a mindenkori kötelezo legkisebb munkabéľ (minimálbér) osszegének 65 o/o-a.

b) Felhatalmazza a po|gtlrmestert az alapitői hatźrozat aIâírâstra, és felkéri az Újpesti Kultuľális
Ktizpont NonpľoÍit Koľlátolt Felelősségű Táľsaság igyvezetojéÍ az alapítőíhatërozatban foglaltak
végľehajtása érdekében szükséges intézkedések megtételére.

Felelős: polgármester
Határidő: a) pont vonatkozásában: azonnal

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, 2nem,1 fő nem szavazott, elfogadva)



Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dĺint, hogy:

a) Budapest Főváľos IV. keľĺilet Újpest onkoľmányzata (széldlely: 1041 Budapest, István lJt I4.,
tciľzsszám: 735672, aďószâm: 15735674-Ż-4I, statisztikai szźtmjel 15735674-84II-321-ü; a
továbbiakban: Alapító), mint az UP Rendezvény és Pľogram Koľlátolt ľ'elelősségű Táľsaság
(székhelye:1042Budapest,István: lt17-79.,cégjegyzékszćtma:0l-09-43587l,adősztlma:32658705-Ż-
41) alapítrĎja és egyszemélyes tulajdonosa a|apitőijogkciľében eljárva az altbbi a|apitőihaÍârozatot
hozza'.

1. Az Alapító az UP Rendezvény és Progľam Korlátolt Felelősségrĺ Társaság
felĺĺgyelőbizottsátga elniikének és tagiaĺnak havĺ díjazását 2025. januëłr L napjźĺő| az
alábbiak szerint állapítja meg:
- az elnök dijazëna a mindęnkori kĺitelező legkisebb munkabér (minimálbéľ) összegének 90 %-

- a tagok ďíjazâsa a mindenkori kotelező legkisebb munkabéľ (minimálbér) összegének 65 o/o-a.

b) Felhatalmazza a polgármestert az aIapítői haÍfuozat alâirâstra, és felkéri az IJP Rendezvény és
Pľogľam Koľlátolt Felelősségű Táľsaság igyvezetőjét az a|apitóihatźrozatbanfoglaltak végľehajtása
érdekében szükséges intézkedések megtételére'

Felelős: polgármesteľ
Hatáľidő: a) pont vonatkozásában: azoĺlnal

b) pont vonatkozásában: folyamatos
(18 igen, 2ĺem,1 fó nem szavazott, elfogadva)

Székesdűlő későbbi sziláľd útbuľkolattal való ellátását megelőző dtintések és az útépítéshez
szükséges adásvételů szeľződés
Előteľj esztő : Dr' Tľippon Noľbert pol gármester

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Mínt aztÖnök is tudják, 34, lassan 35 éve h,.lződókérdés Székesdűlő sziItrd,
útburkolattal történő ellátásának a kérdése. Nem szeľetne minden részletre kiterjedően belemenĺli, de
egy-két dologra fölhívná a ťrgyelmet' Az egyik, hogy minden önkormányzati vezetés do|gozott azon,
hogy lépéseket tegyen ebben az ijgyben. Ez a|ól az elozo és az azt megelőző városvęzetés sem kivétel
természetesen. Nagyon fontos, hogy mivel vizbâzis területen taltihatő Székesdűlő vtrostész, ezért
bármilyen útépítésnek a kötelező feltétele az, hogy zźrt csapadékviz-hálőzat keľülj<in kiépítésľe a
Székesdűlő soľon, amely Dunakeszi közigazgaÍtlsi tęrületéhez tarIozik, és az ut Dunakeszi váľos
fermtaľtásában van. A Székesdűlő soľon tudna húzódni az a csapadékvíz-elvezető csatorna, amibe az
utcákból majdan befolyó csapadékvíz összegyűlne, haladna ezen csatomán keľesztül a Mogyoľódi patak
felé, ahol egy nagy szivattyús mutárgy, egy nagy átemelővel tud belekerülni peľspektivikusan a
csapadékvíz a Mogyoľódi patakba. A 2019. évi vtiaszttlsokat megelőző városvezętés ezekbęn a
kérdésekben tett előrelépéseket. Az egyikaz,hogy az AuchanMagyaroľszágZrt.-velkötött ingatlan
vásárlás keretében megvásárolt olyan ingatlant, ame1y ehhez szükséges és kotott egy megállapodási még
2019-ben Dunakeszi onkormányzattal, aminek két eleme volt. Ai egyik elemň Homoktövis-Külső
Szilâgyi úti csomópont kialakítása volt, ami megtörtént. A másik ęleme pedigazvolt, hogy Dunakeszi
váľos megszęrzi ezen telektest, a SwietelsĘ Zrt. tu|ajdonában álló előkésziteÍt vâzĺajz szerinti
telektestet, annak éľdekében, hogy a későbbiekben itt egy csapadékvíz csatoma tudjon húzóđni. Es ez a
megállapodás akkor megköttetett, és szerinte helyes, hogy megkottetett. Az elmúlt években azonban a
Dunakeszi Önkormány zattnaknęmsikerült bármeţ oknái fogvă mindezt megvalósítani, kisajátítás nem
történt a kéľdésben, ezért azTJjpesti onkormányzat jogi képviselői, valalňnt a SwietelsĘ Zrt. jogi



képviseloi vették fel egymással a kapcsolatot az ingatlan megszerzése éľdękében. Ezeĺ egyeztętésęk
târgytúpedig.ez azingatlaĺadtlsvétele, valamint a két fél közötti egyiittműködési megállapodás képezte.
Mint ahogy onök is ltLtjź/ľ., az adźsvéte\ ellęnértéke tulajdonképpen két tételből tevódik össze, 

^águ 
u,

ingatlan adásvételéből, a másik tétęl ajelenlegi telekviszonyoknak megfelelő kerítés elbontása és
áthelyezése. Ezen összegeket igazsásugyi szakértő tilapitotta meg, így ezen igazsćtgügyi szakértői
éľtékbecslés az, ami az e|lenértéket képezi a szerzodéstervezetekben. Az egytittműkodési megállapodás
azt is részletezi, hogy a későbbiekben az Újpesti Önkoľmányzat, amenrlyiben csapadékvíz-csatornát
valamikor kiépít, akkor lehetovéteszi, hogy a szomszéd, tęhât a Swietelsky Zrt. Ermészetesen arányos
koltségviselés mellett, ebben a gffitocsatornába a későbbiekben beköthessen' Tehát igazthőI azt
gondolja, néhány év késéssel tagadhatatlanul, ha nem is egy óriási lépés, de mégis egy fontos előrelépés
ebben az ĺjgybel. Ezért azt kéľi, támogassák a hattrozati javaslatot. Megadja a szőt Czinke Sáľa
fľakcióvezętő asszonynak'

Czĺnke Sáľa
Köszönętet szeľetne mondani mindenkinek, aki azon dolgozik, hogy Székesdtĺlon végľe szilárd
útburkolat legyen. Tudják, hogy milyen pľobléma ez az ott élőknek, akik most már kőzel3O évę
próbálnak valamit elérni. Remélik, hogy hasonló eredményľe jutnak majd a magántulajdonban lévő
útszakaszokkal is, ami nem rajtuk múlik. Reméli, hamaľosan Székesdűlőn is szilárd útburkolaton tudnak
kozlekedni az ottlakók.

I)ľ. Trippon Noľbeľt
Megköszoní ahozzászőlást és megadja a szőtBartők Béla frakcióvezető úmak.

Baľtók Béla
Az előterjesztés tartalmával teţes mértékben egyetéľtenek, ugyanakkoľ engedtessék meg, hogy a
képviselői munkával kapcsolatosan feltegyen néhány észręvételt. Az egyik az, hogy elfogadtak egy
tlÍIźĺthatősági ľendeletet, aminek I. e) pontja ľendelkezik arról, hogy a képviselői munkához
elengedhetetlenül szükséges információk időben és jókoľ megérkezzetek' Ez a berepülő anyag azzal
együtt, hogy most a mai ülésen is már két hosszu szünet volt és mégis gyakoľlatilag a szünet után kertilt
kiosztásra, ez nem teszi lehetővé' hogy mondjuk egy sok-sok oldalas szeľzodést áttanulmányozzanakés
adott esetben folhívhass âk azokra a hibákra a figyelmet, amelyek adott esetben hasznosak lehetnének a
városvezetésnek is. Nem akar visszautalni korábban történt ilyen eseményekľe' Szęrętné kérni a
városvezetést és az előterjesztések elokészítésével foglalkozókat, tegyék a lehető legkoľábban
hozzâférhętové ezeket az anyagokat' egyébként meg nem érti, hogy miért nem kaphatták meg ezt
koľábban, Biztos berľte, hogy ez nęm a sziinet alatt készült el.

Dľ. Tľĺppon Noľbeľt
Bizonyos igazságelemeket tartalmaz az, amitBaľtók frakcióvezeto úr mondott. Annyit a tények kedvééľt
elmondana, Jegyző Asszony, javítsa ki, ha rosszul fogalmaz, vagy nem jót mond. A partner, tehźú az
eladó, a SwietelsĘ ZrÍ. jogí képviselői az egyetértésükľe vonatko zo végso izenetet,levęlet a mai napon
kiildték meg és addig nem akartak kiosztani bármilyen előteľjesztést, amig a partneľ jogi képviselője a
végso ,,áldáSukat'' nem adják az előterjesztésre. Abban viszont Bartók Béla frakcióvezeto tlmak igaza
van, hogy ezt követően mtr amai testületi napon hamarabb kioszthatták volna ezt az anyagot, és ezt az
észrevételét nem vitatja, jogos kľitikának tekinti. Megadja a szót Rádi Attila képvisęlő úrnak.

Rádi Attĺla
Egy ľövid kiegészítést tenne. Egyik ľészľol örül, hogy idáig eţutottak. Alpolgármesteľsége alatt 2010 és
2019 közőtt nagyon sokat foglalkoztak Székesdrĺlovel, tervek, egyeztetések, a telekvásáľlás, ahogy
Polgármesteľ úr is elmondta. Azza| szeľetné kiegészíteni az eIhangzottakat, hogy bátorítanâ a
váľosvezetést a további munkára. Itt minden az Önkormányzat doIga, ezt Czinke Sára frakcióvezeÍo
asszony a figyelmébe ajélýa' A magántelkek is, hiszen a magántelkek és az azokon végigfutó utak
ľendezése is az ÖnkormányzatfeladaÍa. A szakmaiháttér és bázis az ÖnkormáĺyzatnáImęg van' illetve
a korábban már elkészített szerződések a tulajdonba jutáshoz, illetve minden más műszaki és egyéb jogi
háttéľ nálunk van. Mindazonáltal például a továbbtervezés is úgy tudja, hogy elkezdődött, a közművek
tekintetében megbiztâk azt a céget, aki még az o ideitikben majdnem bę tudta fejezní ezt a mwkźú.
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orül' hogy 5 év után végľe valaki legalább megkapta amegbizâst és akkor ęzzęl a telekvásárlással és
még azérÍ számos apróbb kis fęladattal el tud oda jutni az onkormânyzat, hogy kialakíthatja a
Székesdűlő sor jövójét. Azt majd meglâtjtlk, hogy milyen műszaki taľtalommal. Nyilvánvalóan lehet,
hogy a koľábbi terveket felül kell vizsgtini,lehet, hogy ki kell egészíteni, de lehet, hogy azokjók, ezt a
dontést majd az éIetmeghozza.

Dľ. Tľippon Noľbert
Nem vitatja azt az állítást, hogy az akkori városvęzętés valóban sok munkát tett bele, ha nem is
látványosan' mer nem lett leburkolva, de valóban sok tervezési munkát folytatott le, és ingatlanvásárlást
is az ügyben. Azonban probléma volt, és az elmult időszakban kellett ľendezni, hogy nem volt vízjogi
létesítési engedély, illetve az âtemelőre, amit már említęttem tervdokumentáció, ezt az WP Zrt.
befejezte, kész tervekkel ľęndelkezünk, viszont most vízjogi létesítési engedélý kell szereznihozzá, ami
körľrýnek és egyszeľűen hangzik. Az optimisttlkazÍ mondják, hogy 6 hónap, a pesszimisttkpedígazt
mondják, hogy minimum egy év, de legalább elindul egy folyamat. Számos más tennivaló van még
ebben a kérdéskörben, így további ingatlanjogi rendezések is, például a Kálmos utcában' Ez Czigler
alpolgármesteľ úr feladatalesz, hogy most már ebben a ciklusban azt le kell rendezni és meg kell oldani
ilyen vagy olyan eszközökkel. Azt gondoţa, lépésľol lépésľe haladni kellazért ajó és közös cél felé.
Megadja a szót Rádi Attila képviselő úrnak zćrszo utáĺ.

Rádĺ Attita
Egy mondatot szeľetne mondani kiegészítésképpen. Egyrészt nyilvánvalóan nem burkolták Ie az utat,
męrt nem lehetett, mert a toľvényeink és a szabźiyaink nem engedik. Amit lehetett megtettek. Egy mart
aszfaltos burkolat készült oda, amely ideig-óľáig megfelelően szo|gźihatta az ott élok életét. Tehât az,
amibe lehetséges volt valódi építés nélkii| azmegţöĺtént' Amiben Polgármesteľ úrral nem értenek egyet,
az atęwezések folyamata. Atervezések 2019-es választások előtt folyamatban voltak, ott lett volna
teendő - ebben nem fognak egyetérteni -, azt mondja, abban az idoszakban Önök nem fordítottak erre
kellő figyelmet és nem folytatttlk a tervęzést' Most végľe észbe kaptak, nagyon jó, örtilnek neki, a
Székesdűlőiek is <jľülnek, és most végľe befejeződik az atervezés, ami akkoľ ott félbeszakadt, annak
megvolt az oka, nem politikai. A részükről elő volt készítve, a tervezés megakadt, mert új paraméterek
és új köľülmények léptek fbl a vízęlvezetéssel és a vízjogi engedéllyel, az autőpźůya közelségével és
egyebekkel kapcsolatosan. Ezeknek a megoldása sok időbe telik. Erľe véleménye szerint volt 5 év, de
ezt most mâr hagyjtk, haladjanak előre és al<kor fejezzék bę és épüţön meg az uÍ.

Dľ. Tľippon Noľbert
Egy mondatot még szeretne elmondani. Ahatźrozati javaslatban Van egy fontos ľész. Említette, hogy
Dunakeszi tulajdonában és kezelésében van a Székesdűlő soľ' Az egyik határozatijavaslat arľól is szól,
hogy megkeresik Dunakeszi onkormtnyzatźú és kérik aziĺt ingyenes átadását, meń ľendkíviil fuľcsa az
a he|yzet, hogy nem mi kezeljük azt az ltat, a k<izben - a lakók, akik használják, meg mások, akik
hasznâljźtk, de a lakók nem szeretik, hogy hasznáIjćk -, a pľobléma meg az Újpesti Önkormányzatnéi
jelentkezik. Ezt egyszertĺbb egy kézben tartani,tehát megprőbëijákátveĺľri azltatsaját kezelésbe. Több
észrevétel nem lévén szavazâsra teszi fel ahatélrozati javaslatot és felhívja a figyelmet, hogy a hatârozat
elfogadásához minősített tobbségľe van szükség.

a) az előterjęsztés 1. melléklete szerinti teleka1akítá.r"' 
'"$':-J:i',Jľ:""'ä#äJ;,î".ä;"oou. t és a2.

melléklet szerinti együttműködési megállap odtst jóvâhagyja,
á/ Budapest Főváros IV' keriilet Újpest Önkormány zata (á iovźbbiakban: Újpest Önkormány zata) az

előterjesztés 1. mellékletét'képezó telekalakítással vegyes ingatlan adásvételi szeľzódést megköti,
amely szeľint a SWIETELSKY Magyarorcztlg Koľlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 1016
Budapest, Mészáros utca 13.; cégtregyzéksztlm: 01-09-897738; adószźtm: I43OO327-2-44)
tulajdonában álló Dunakeszi, 8040 hľsz. alatt felvett, művelési źryaIőlkivett telephely megnevezésű,
6 ha 3311 m2 alapterületű ingatlanb ól a szerződés melléklet ét képezó telekalaliítá si vázíajz szerini



âg a|őlkivett kozut megnevezés íj, 453 4
+ ÁFA @ruttó 53.500.000, - Ft), azaz

forint + Ápł Q7%) (bruttó
ovâbbâ a kerítés áthelyezés költségeire 7.566.929 -

huszonkilenc forint + Áľł @ruttó kilencmillió Łr::#rrł::ľÄţil'fiî*ţ;^#Ţ#;ţjlencszâz-
c/ a Dunakeszi, 8040/1 hrsz. a|att felvett, művelési âg alől kivett közút megnwezésú,4534 rĺÝ

ďapterületű ingatlan az önkormányzat foľgalomképtelen vagyonakěnt kertil Újpest
onkormány zatźtnak ingatlanvagyon kata szteľéb e ;

d) Ujpest onkormányzata kezdeményezi a Dunakeszi Város onkormányzata tulajđonti' képező
Dunakeszi' 7167 hĺsz. alatti kivett út és a Dunakeszi, 8O32hrsz. alatti kivett út (a Székesdűlo sor
I0lA.htvszám(76619 hľsz') és a Székesdűlő sor 20. (76633lI hĺsz.) elott, Dunakeszi, 8033 hľsz.
kivett út csatlakozásáig) teľjedő szakaszźnak Újpest Önkoľmányzata ingyenes tulajdonába torténo
tlŕvéte|ét és a közútke zęIői feladatok együttmtĺkodési megállapodásban történ ő ńgzitését;

e) felhatalmazza a Polgármestert az a)-d) pontokban foglaltakhoz szükséges intézkedések és
j o gnyilatkozatok me gtételére;

fl felkén a Polgármestert, hogy nyújtson be..előteľjesztést a c) pont végrehajtásâva| ĺisszefüggésben a
Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkormányzata vigyonáľól és- a vagyonelemek fęletti
tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 48l2O12. (XI. 3o.) önkormányzati rendelet módosítására;

g) felkéri a Polgármestert, hogy nyújtson be előteľjesztést a d) pont végľeh ajtâsâval összefüggésbęĺ az
egyt'ittműkodési megállapodás módosítás szovegszeľű elfogadása és az ingyenes vagyonátadáshoz
szükséges törvényben meghatârozott dontés képviselő-testület általi meghozatala érdekében;

h) az a)-b) pon1okban.meghatérozott kötelezettségvállalásra biztosítja a fedezetet Budapest Főváros
IV. kerület Újpest onkormányzata Képviseló-tăstületének, a Budăpest Főváros rv. tärutet Újpest
onkormányzata és iĺxézméĺyei 2024. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtźls szabályáiľól
szóló önkormtnyzati ľendelete 4. szâmllmelléklętének B./6. Ingatlanvásárlás eloirányzataterhérę'

Felelős: Polgármesteľ
Hatârjdó:

a), e) és h) pont vonatkozásában: azonnal
b) pont vonatkozásában: a szerzodéskötésre 2OŻ5. jaĺutr 30.
c) és d) pont vonatkozâsźlban:2O25. december 3l .

fl pont vonatkozásábaĺ: az ingatlan-nyilvántartási tÍvęzętéstkövętő képviselő-testületi ülés
g) pont vonatkozásában: folyamatos.

(1 9 igen, 2 taÎtőzkodâs, elfogadva)

Dľ. Tľĺpoon Noľbeľt
Megállapítja, hogy nincs több Egyebek előterjesztés. Nagy Dávid képviselő úr napirend előtt kéľt szót,
és mondhatnâ azt, hogy napirend után ad szot, de szerinte jtrjanak a kölcsönös nagyvonalúság,
korrektség tltjât, igy most az Egyebek napirend keľetében adja meg a szőt, és utána záľt üléssel fogák
az ülést.

Nagv Dávid
Tisztęlt Polgármester Url 2024 tavasztn megjelentek információk, amik vagy igazak, vagy nem. Ön
ezeket tagadta, miszeľint egy ,,Szinkeres'' közbeszerzésből került felújításľa a lakása. Nem tudnak
egyelőľe biztos információt, tehât nyilvánvalóal az ârtatlanság vélelme az megáll' viszont, amikor
elkezdték vizsgálni ezeket a ,,Szinkeľes" szerződéseket, akkoľ az EKR-ben hiányos dokumentációra
bukkantak tobb ízben' Egyet szeĺetne kiemelni' amely szerzildés 63.000.000 forintľól szól, és egy
keretközbeszęrzésnęk volt a része. Ez lehetne ugyan indok arľa, hogy ez a dokumentâciő a projekt
kezdetének időpontjában nem áll ľendelkezésre, viszont ezutolag sem került feltöltésľę. A 2015-ĺjs
közbeszerzési törvény szeľint, illetve a 43. Ş-a szerint ezękęt a dokumentumokat fel kell tölteni. Ilyen a
miĺszaki dokumentáció, ilyen az trazatlan egységár ttblâzat és van ís erre egy 2O23-asközbeszęrzési
hatósági hatârozat egy 2017-es ügy'e visszamenőleg. Ez va|őszinűleg törvényséľtő állapot. Megkérdezi
ezzel kapcsolatban,



Dľ. Tľippon Noľbeľt
Megkéľdezi, melyik cégrőlbeszé|, hogy értsék' akik nézik, halţák?

Şaev Dávid
Ujpesti Váľosgondokság' Megköszöni a kiegészítést. Két kérdést szeretne feltermi' Az egyik az, ami
miatt ennek az igynek most aktualitása van, Hadhtłzy Ákos 4 hónapig próbált Polgáľmester úrhoz
idopontot kémi, ezt nem kapta meg, illetve a másik kérdése az,ha ki fog;ák kémi az adatokat ezzęI a
szerzodéssel kapcsolatban, mellékadatokat' egyebeket, meg fogják-e ezeket kapni, jegyzőkönyvbe
tudja-e valaki mondani azt,hogy nem lesz ebből is egy újabb NAIH per, mint a koľábbiakban?

Dľ. Tľĺppon Norbeľt
Megkoszöni az észręvételét' Azzal szeľetné kezdeni, hogy varmak olyanok, akik előbb kéľdeznek és
utána alakítanak ki véleméný, és vannak olyanok, akik előszöľ iitnek, azttn kérdeznek, mint a
Tankcsapda szâmban. Szeretné nagyon világossá tenni, hogy minden, a személyét ért râgalmat,
hazugságot a lehető leghatârozottabban visszautasít és ezután is visszautasítja. Annyi információt még
szeretne megosztani, hogy kettő esetben râgalmazâs miatt feljelentést is tętt és mindkét ęsetben a
Bíróság utasította a Rendoľséget a nyomozás lefolýatásáľa. Ami a tárgybeli kérdését illeti, az Újpesti
Városgondnokság Kft. fölháboľodott azokon a Facebook posztokon, amik tegnap megjelentek és Etter
Márk ügyvezęto úr íľt neki egy levelet, fe|hata|mazta arra' hogy a Képviselő-testület előtt olvassa föl'
és ha megengedik, akkor ęzt most megteszi és fololvassa:
,,Társaságunk Ż020 fo|yamán több tevékenységrę vonatkozó közbeszerzési eljérâst is lefolytatotÍ.Ezek
konJ| az egyik az építomesteri jellegű feladatok ęLIâttstra kiírt eţáľást a Szinker Építo Keľeskedelmi és
Szolgáltató Kft. nyer1e meg. A vele kötött kivitelezési keretszęrződést,,ütemezett és eseti megľendelések
szeľint'' az Újpesti Városgondnokság Kft. eltátási körébe lrrrtoző épületeken karbantaľtási' felújítási,
javítási munkálatok elvégzése Ítrgyźlban töľtént. Részben ezen szęrzodés keľetein belül valósult meg
többek között a VECoP 'Most föl fogja
olvasni aziĺgatlanokat:, út 28, fcildszint
6' Aľpád llt 52,ll3 és Il dszint 5, Berda
József utca 24, füldszintlIZ, 13. Berzeviczy Gergely utca 3A Il8 és Il9', Csokonai utca 13. földszint 8.
Nádor utca 42, 47,3-as lépcsohtn 3147.,Yirág utca 31, 4124.,Temesvári utca 5. ťoldszint 16. Göľgey
utca 1 földszint 2.,Górgey utca 93B. földszint 1., Rózsautca 36B' IllekVilmos utca 6. földszint 8.,
Tomoľi utca74. földszint 6., Madridi utca20. fcildszint 3, Kossuth utca76, foldszint 3,4,Főtillt65.
lll},Loréĺxfţ Zsuzsallrla utca 12, földszint I,2 és ťoldszint 3, Lorántfţ Zslzsannautca 15/A 3lIŻ,13
és 3l14., Beľda József utca 24, földszint 5-8., Béla ltca 26, földszint/9., Thaly Kálmán utca 8.B, 1/6'
Bocskai utca 19, földszint 2 ,3,va|amint az Aradi utcai KözösségiHâz felújítása és egyéb építőmesteri
feladatok. Az e|végzett építomesteri munkálatok igazolhatóan dokumentálásra kęrülte - irja a
Váľosgondnokság -, melyet az irźlnyitó hatóság' azaz a pľojekt ztrásakor a terĺ'iletfejlesztési pľogramok
végrehajtásáért felelős helyettes államtitkársëryleellenőrzotI, jővtthagyott és abban kifogást nem talált'
A tegnapi nap folyamán a nyilvánoss âg elé tárt információk félreértésen alapulnak és valótlanok' Nagy
valószínűséggel a szerződés felszínęs elolvasásából és értęlmezésébol adódnak. Feltételezhető, hogy
annak nyilvánosságrahozottrészét sajnálatos módon nęm olvasták végig, pedig a lényegi ľészek abban
is szerepelnek és egyértelműek. A megállapításokkal ellentétben a keľetmegállapodás nem egy ingatlan
felújításáról szól, hanemiitemezett és eseti megrendelések szerinti épületkarbantartási, felújítási, javítási
munkálatok elvégzésérol, mint ahogy azt fentębb is írtuk - folytatja a Városgondnokság álláspontjának
a felolvasását - Aszęrzódést ťrgyelmesen elolvasvaIâthatő,hogy az 1.4. ponda ľögziti -,ha jó1 emlékszik
talźĺn ez a 3. oldal -, hogy a 63.000.000 forint összeg avźilalkozői eljárás soľán alkalmazott értékelési
szempontok szęľinti megajánlása, vagyis az ajtnlattevő egyes építőmesteri munkanemeke adott egység
ârainak összesített ĺisszege. Az egységâr aZ az ár, melyet avâllalkozo az egyedimegľendelésen alapuló
kivitelezési munkanemeketvégzi a kĹilönböző ingatlanokon (például festés, padlóburkolatkészítés, stb.)
A szerzódés 8.4. pontjában olvasható a vźila|kozői díjra vonatkozó felhasználható keľetösszeg.
Társaságunk legutóbb aziggyelkapcsolatban kozérdekű kormânyzati adatigénylést kapott 2OŻ4nyarźn,
melynek sortln az adatigénylő ľészérę a válaszainkat és a szerződést tisszes mellékletével együtt
megktildtük. Ezt követően ebben a témtlban további kérdés a mai napig nem érkezett, amelyľe
társaságunk készséggel válaszolhatott volna. Kifejezetten hangsúlyozzuk továbbá, hogy az Újpesti
Városgondnokság Kft. mind a kozbeszerzési eţárás lefolytatása soľán, mind a kivitęlezési munkák



folyamán a hatályos magyat jogszabályoknak megfelelően jârI eI, teţesítette és dokumentźita azokat.
Minden ęzzel ęllentétes állítás valótlan. Etter Máľk ügyvezeto, Újpesti Városgondnokság Kft.''
Az elhangzottakat néhány dologgal szeretné kiegészíteni' A sajnálja, hogy néhány hétig beteg volt, nem
sajnáţa' hogy a nyâr végén szabadságon volt és sikerült egy ľövid időt eltöltenie a családjával és a
gyeľmekeivel' Nagyon nehéz valakivel beszélni' amikoľ az ember a telefonbęszélgetésen nęki feltett

az érintett sértődötten rácsapja a telefont. IJgy éľzi, bizonyoskéľdésľę udvariasan visszakérde z, majd
személyek kicsit lekéstek a propagandavonatľól, hiszen mâr Ż024 dęcembeľétíľjuk. Megj egyzi, Budai
Gyula úr kéréssel foľdult a Váľosbajnokság Kft'_hez, Ó mâr régenmegkapta az összes ezzel kapcsolato
dokumentációt, vélhetően erre célozhatott az igyvezető igazgató úľ, és csak valószínűsíti, hogy akik
nem késnęk le valamely áItala ĺęm ismert politikai oknál fo gva a propagandavonatĺól' hanem koľábban
Budai úrhozhasonlóan, szintén közérdektĺ adatigényléssel foľdultak volna, ők is megkapták volna'
A másik rövid megjegyzése Ôn 63'000 .000 forintos szerződésről szől, ami egész egyszeríĺen nem igaz.
Ezt ctÍolta a Váľosgondnokság Kft. is, de az o elmondás tlban az is világosan szerepel, hogy talán a 3
vagy a 8' oldalig kellett volna csak elolvasni aszerződést, hogy mindez világossá váţon és nemcsak a
fedlapját bęfotoznia valakinek, de hát ki meddig olvasta, ki mit éľt, ki mit nem éľt' Azt gondoţ a,létező
fo galom a funkcionális anal fab ętizmus, másképp en me gfo galma zv a a szöv egéľtési problémák, ha valaki
ęlolvas legy Azt gondoţa, aki egy szerződést elolvas, azvegye a faľadtságot arta,hogy azt

mert akkor nem állít olyat és nem sejtet olyat, nem sugalmaz olyat, ami

tesztjén
Ha pedig szövegéľtési pľoblémákkal kiiszködik, akkor a középiskolások Pisa
ne induljon, meľt sajnos akkor a magyffi diákok tĺlagźĺ fogja lenyomni vele, és

is nagyon káros volna. Ugyanúgy, ahogyan Budai Gyula uľ is közéľdekű
Városgondnoksághoz'
oľül arĺrak, hogy ez a

eztbérkj megtehette volna és báľki megkaphatta volna, de ez
kéľdés szóba kerülhetett, örül annak, hogy hanl,g, a jo égtudja

milyen oknál fogva fölvetett sugalmazások, sejtetésekľe válaszolt az Újpesti Váľosgondnokság Kft.
ügyvezetője, akit ebben az egész városban rendkívül becsülętes szakembernek és egy rendkívül
tisztességes embernek tartanak. Az âItala leíľt munkálatok egýől egyig mind megtörténtek, oda lehet
menni' meg lehet nézni, meg lehet fogni, és természetesen iľatokat is, ami kozérdekű adat, meg lehet
kapni, és ľeméli, hogy ez minden éľdektődőt ębben a tekintetben megnyugtat' Tudna még páľ keľesetlen
szót mondaĺi, de azt gondoţa, ernek most nem itt van a helye. Ha kérnek, és ha írásban kérdéseket
tesznek fol, legyenek szívesek forduljanak az Újpesti Városgondnokság Kft.-hez, mint adatgazdtlhoz,
egyébként pedig megköszöni a Momentum képviseloinek' akik szintén kéľdésekkęl fordultak a Kft.-hez
és ok is természetesen megkapják az adatokat, meľt ők előbb kéľdeznek és utána gondolkodnak és előbb
ütnek és utána kéľdeznek' Ez egy napirend elotti felszólalás lett volna. Napirend utáni helyet előrehozta
az Egyebek napirendbe. Képviselő úr föl tudta teĺmi a kéľdését, o ezt megvtůaszo|ta, ezt rogzítették a
kameľák, tehát nem ad most már Frakcióvęzető úrnak szót, meľt szünetet ľendel eI, és az előzętesen
megbeszélteknek megfeleloęn megkezdodik a záľt ülés.
Előbb még Rádi Attila képviselo úr jelentkezethozzâszőlâsra, megadja neki a szót'

Rádi Attĺla
Egy másik témáról, lehetséges kaľácsonyi ajándékľól szeľetne beszélni' egy egyszertĺ dologról viszont,
báľ évek óta húzódik, kénýelen vagy itt elmondani, nem egy olyan nagy volumentĺ, de szeńnte egy
kicsit lelazítja a hangulatot. A Flottilla utca 77-79.szźĺmĺól lennę szó. A lakók megkeľesték és magam is
leellenorizte' hogy rossz az utca névtábltzëşa a Flottilla utcának immáľon legatább 3-4 évę. Szeretné
kémi az illetékes Alpolgármesteľ urat és a bizottsági ülésen nem volt ott, nem tudja' hogy most éppen
melyiktik foĄa ezt intézni. Tęhźĺ az a lényege' hogy a Flottilla utca és a Szilas-patak sor saľkán 79-7L
a szźlmozźs, a Flottilla utca és a Nyárfa utca oldalán pedig7l-79. Tehát mind a két saľka a Flottilla
utcának 79-nekvar.ttlb|âzva. Ez évęk óta taxisoktól, futáľoktól kezdve báľkinél, aki anajár' aki nem
helyi és nem konkľétan Gps-szel megy' arľrak ez problémát jelent. Nem gondolta volna, hogy ez
előfoľdul, de előfoľdul, úgyhogy azt szeretné kémi az illetékes alpolgármestęrtől, hogy legyenek
szívesek, nem mondja, hogy kaľácsonyra' de még egy újévi indító táblacseľét ejtsenek meg. Segítségként
elmondja, a Flottilla-Nyáľfa sarkán lévő ttbLźú kell cserélni.
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Dľ. Tľippon Norbert
Megkoszöni ahozzâszőlást és Szecsődi Tamás alpolgáľmesteľ urat megkéľjfü, hogy a kérdésnek jaľjon
wtźĺna' Most ha az Egyebekben más nincsen, akkoľ 30 peľc sziinetet ľendel el és utána zârtij,lés keľetében
folytatják a munkát'

K.m.f.

Dľ' TľipponNorbert
polgáľmester

Dr


